
روزنامه

شهردار قم:

ورودی های شهر برای 
ساماندهی تعیین تکلیف شوند

8

شــهردار قم گفت: شــهر قــم دارای هفت ورودی اســت 
اما عمده ایــن ورودی ها خارج از محدوده شــهری بوده و 
شــهرداری نمی تواند اقدام جدی برای ســاماندهی آن ها 
داشته باشد. دکتر ســید مرتضی سقائیان نژاد با اشاره به 

اهمیت ســاماندهی ورودی های شــهر قم اظهار داشت: 
شــهر قم دارای هفت ورودی است اما این ورودی ها خارج 
از محدوده شهری بوده و شهرداری نمی تواند اقدام جدی 

برای ساماندهی این ورودی ها داشته باشد.

ورق مهاجرت برای قمی ها برگشته است ؛

مهاجرت معکوس، در سایه همت روستائیان

عمده این ورودی ها خارج از محدوده شهری هستند
با این شرایط نمی توان اقدام جدی انجام داد

4
مرکز رسانه قوه قضائیه خبر داد:

تشکیل هیئت ویژه برای بررسی پرونده سرقت بادام هندی
از تمام ظرفیت ها برای تقلیل مجازات و کمک به محکوم استفاده شود
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8

بر اساس ارزیابی وزارت کشور؛

روابط عمومی استانداری قم رتبه برتر کسب کرد

برای  کرد:  اعلام  اطلاعیه ای  در  قضائیه  قوه  رسانه  مرکز 
بررسی حکم صادر شده در پرونده موسوم به سرقت بادام 
هندی و موضوع عدم تناسب مجازات تعیین شده با جرم 
رخ داده، هیات ویژه ای در دادگستری استان قم تشکیل 

شده است. مرکز رسانه ای قوه قضائیه روز دوشنبه در این 
اطلاعیه تصریح کرده است: رییس کل دادگستری استان 
قم به محض اطلاع از صدور حکم ۱۰ ماه حبس تعزیری و 
چهل ضربه شلاق برای فردی که بادام هندی را از مغازه ای 

سه شنبه 4آبان1400 19ربیع الاول1443 24اکتبر2021  شماره 5376  سال بیست وچهارم  2000 تومان

رئیس قوه قضاییه :

مردم اجرای عدالت 
درهمه زمینه ها را می خواهند

رئیس جمهور:

اروپا تحت تاثیر فشار های آمریکا 
قرار نگیرد

رییس جمهوری پــس از دریافت 
اســتوارنامه سفیر سوییس گفت: 
این کشــور همواره نقــش مثبتی 
در حفظ و گســترش صلح داشته 
و انتظــار مــی رود در دوران جدید 
نیــز بتواند نقش مســتقل خود را 
برابر سیاست های یکجانبه گرایانه 
آمریــکا حفــظ کنــد. دکتر ســید 
2ابراهیم رئیسی صبح دوشنبه پس  2

سرلشکر باقری:

 امروز نسبت به گذشته 
بسیار قوی تر هستیم

رئیس قــوه قضاییــه گفت:  
امروز مردم از نظام اســلامی 
اجــرای عدالــت در  انتظــار 
همــه زمینه هــا را دارنــد نــه 
فقط عدالت در صدور حکم. 
حجت الاســلام والمسلمین 
اژه ای  محسنی  غلامحسین 
در نشســت شــورای عالــی 
مســئولان قــوه قضاییــه بــا 

رییــس ســتاد کل نیروهای 
مســلح گفت: با وجــود تمام 
فشارهایی که دنیای استکبار 
طی این ســال ها به کشــور ما 
وارد کــرده، بحمداللــه نظام 
اســلامی روز بــه روز قوی تــر 
شده، پیش رفته و سعی کرده 
اســت که مشــکلاتش را حل 
کند و امروز نسبت به گذشته  2

 

رئیس شورای اسلامی شهر مقدس قم در مورد ساماندهی کارگران ساختمانی 
افراد فقط وظیفه شهرداری و  این  گفت: ساماندهی و هوشمندسازی فعالیت 
شورای شهر نیست و تکلیف همه دستگاه ها باید در این زمینه مشخص شود، 
هر چند وظایف برخی سازمان ها هم مشخص است که باید انجام شود. حسین 
اسلامی در نشست رسمی و علنی روزدوشنبه شورای اسلامی شهر با تبریک 
سالروز ولادت باسعادت حضرت رسول الله )ص( و امام جعفر صادق )ع( به ذکر 
روایتی از حضرت پیامبر )ص( پرداخت و بیان کرد: بر اساس این روایت، هرکس 

رئیس شورای اسلامی شهر قم :
تکلیف همه دستگاهها درساماندهی کارگران مشخص شود
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معاون دادستان قم از اجرای طرحی موسوم به »زیست عفیفانه در حوزه 
اصناف« در سطح استان قم خبر داد. حجت الاسلام والمسلمین ابوالفضل 
و سلبی  ایجابی  اقدامات  دربردارنده  و  از شروع "طرحی جامع  تحریری 
در حوزه کسب وکار" خبر داد و افزود: در این راستا کمیته های مشورتی، 
فرهنگی، رصد و ارزیابی برای برنامه ریزی و اجرای یک طرح همه جانبه از 
سوی قرارگاه کنترل و کاهش آسیب های اجتماعی دادسرا تشکیل شده 
با حضور  راستا  این  در  که  استانی  کار کرده اند. وی، در جلسه  به  آغاز  و 

معاون دادستان قم اعلام کرد؛
طرح »زیست عفیفانه در حوزه اصناف« اجرا می شود
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معاون هماهنگی امور زائران استانداری قم:

ایام معصومیه، قابلیت تبدیل شدن
 به مراسم جهانی را دارد

لزوم مشارکت دستگاهها در برگزاری ویژه برنامه های روز قم
تدوین منظومه مدیریتی شهرهای زیارتی ضروری است
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»اداره اوقاف و امور خیریهسازمان توسعه و عمران قم
 در نظر دارد با رعایت آیین نامه معاملاتی شهرداری قم از طریق بر گزاری مزایده عمومی به شرح ذیل نسبت به  ناحیه یک شهرستان قم 

فروش سه قطعه زمین و یک باب منزل مسکونی از املاک تحت اختیار خود با مشخصات و شرایط کلی زیر اقدام 
نماید .

شرایط مزایده :

1( تضمین شرکت در مزایده به صورت ضمانت نامه بانکی یا مطالبات تأیید شده نقدی از سازمان توسعه و عمران 
قم ، اوراق مشارکت )بی نام( و یا واریز وجه نقد به شماره حساب سپرده 1006220288 نزد بانک شهر بنام سازمان 

توسعه و عمران قم .
2( نحوه پرداخت:1- واریز نقد 2- مطالبات تأیید شده نقد و غیر نقد نزد سازمان.

3( هزینه خرید اسناد 3.۰۰۰.۰۰۰ ریال )غیر قابل استرداد( به شماره حساب 1979967692 نزد بانک ملت 
بنام سازمان توسعه و عمران قم واریز گردد .

4( آدرس دقیق املاک در اسناد مزایده قید شده است.
5(  سازمان توسعه و عمران قم در رد یا قبول پیشنهادات مختار می باشد . 

6( بهای پیشنهادی باید از حیث مبلغ ، مشخص ، معین و بدون ابهام بوده و در پاکت لاک و مهر شده ) در بسته ( 
تسلیم گردد. 

7( کلیه هزینه نقل و انتقال ) عوارض – مالیات و غیره ( ، هزینه درج آگهی ها و کارشناسی املاک به عهده برنده 
مزایده میباشد.

8( شرکت کنندگان میبایست در چارچوب لایحه قانونی منع مداخله کارکنان دولت )مصوب 1337( اقدام نمایند. 
9( محل تحویل پاکات : قم ، بلوار امام موسی صدر ساختمان مرکزی شهرداری قم اداره کل حراست.

10( محل دریافت و بازگشایی اسناد مزایده : قم ، بلوار معلم ، مجتمع تجاری و اداری ناشران طبقه پنجم .
11( متقاضیان می توانند جهت دریافت اطلاعات تکمیلی با واحد حقوقی و املاک سازمان به آدرس قم ، بلوار معلم 
، مجتمع تجاری و اداری ناشران طبقه پنجم مراجعه و یا با شماره تلفن 37840660-025 داخلی 6381-6380 

تماس حاصل فرمایند.

تاریخ  از  را  خود  عملکرد  حوزه  موقوفات  از  مورد   2۱ تعداد  دارد  نظر  در 

۱4۰۰/۰8/۰4 لغایت ۱4۰۰/۰8/2۰ طبق لیست ذیل از طریق مزایده به اجاره 

واگذار نماید.

مورخه  شنبه  روز  صبح   ۱۰ ساعت  مزایده  کمیسیون  جلسه  برگزاری  تاریخ 

۱4۰۰/۰8/22 می باشد.

شناسه آگهی:   1212202شناسه آگهی:1212012روابط عمومی سازمان توسعه و عمران قم

آگهی مزایده  آگهی مزایده عمومی )نوبت دوم(
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رئیس قوه قضاییه :

مردم اجرای عدالت درهمه زمینه ها 
را می خواهند

رئیس قوه قضاییه گفت:  امروز مردم از نظام اسلامی انتظار اجرای عدالت در همه 
زمینه ها را دارند نه فقط عدالت در صدور حکم. 

حجت الاسلام والمسلمین غلامحسین محسنی اژه ای در نشست شورای عالی 
مسئولان قوه قضاییه با تبریک ولادت خجسته پیامبر اعظم )ص( و امام جعفر صادق 
)ع(با اشاره به فزونی وسوسه های شیطانی و هواهای نفسانی و فشارهای دشمنان 
بیرونی در شرایط دشوار کنونی اظهارداشت : روزیکشنبه گزارش یک نهاد نظارتی 
درباره عملکرد یک قاضی به دستم رسید که حقیقتاً دلم به درد آمد که این شخص 
نه به خاطر فقر یا کمبود در زندگی بلکه به دلیل تمایلات نفسانی دچار لغزش هایی 

شده است.
محسنی اژه ای ادامه داد: شیاطین و دشمنان سعی می کنند از نقطه ضعف انسان 
استفاده کنند و ما که می خواهیم پرچمدار انقلاب و الگوی حسنه در جهان باشیم باید 
بیش از همه به سنگینی مسئولیت توجه کنیم و نباید در مقابل ناملایمات، کمبودها و 

فشارها صبرمان لبریز شود و از پای درآییم.
رئیس دستگاه قضا، اجرای عدالت را از وظایف مهم حکومت دانست و گفت: امروز 
مردم از نظام اسلامی انتظار اجرای عدالت در همه زمینه ها را دارند؛ نه فقط عدالت 

در صدور حکم.
محسنی اژه ای اظهارداشت: امروز که می خواهیم به پیروی از انبیا و اولیا و ائمه هدی 
اسوه حسنه باشیم باید در همه بخش ها بر اساس عدل رفتار کنیم و تأکید ولی امر 

بر تدوین پیوست عدالتخواهانه برای همه تصمیمات و مصوبات در همین راستاست.
یا قانونی را تصویب و  رئیس قوه قضاییه اضافه کرد: وقتی تصمیمی می گیریم 
بخشنامه ای را صادر می کنیم باید بیندیشیم که سبب تحقق و گسترش عدالت شده 
یا برعکس موجب ایجاد رانت و انحصار شده و شکاف طبقاتی را بیشتر و افرادی را از 

فرصت ها محروم می کند.  
محسنی اژه ای از اخلاق نیز به عنوان نیاز امروز انسان یاد کرد و گفت: بخش اعظمی 
از مسائل اسلامی را اخلاق تشکیل می دهد که تحقق عدالت را هم به دنبال خود دارد 

و موجب حفظ انسان در برابر هواهای نفسانی می شود.
وی تصریح کرد: گاهی اخلاق عملی از هر خطابه و هر نوشته ای بیشتر اثرگذار است و 
ما با توجه به شرایط امروز، باید بیش از پیش صبر، عدالت ورزی و رعایت اخلاق اسلامی 

را در سرلوحه کارهایمان قرار دهیم.
رئیس قوه قضاییه با بیان اینکه تمام اخلاق در وجود مقدس پیامبر اعظم)ص( و ائمه 
اطهار)ع( تجلی یافته، تصریح کرد: اگر می خواهیم پیروان راستین انبیا و اولیا باشیم 

باید رنگ خدا و رسول خدا را داشته باشیم.
محسنی اژه ای افزود: بسیاری از اوقات انسان به راحتی زبان باز می کند و حرف های 
نادرست می زند و مطالبی که نسبت به آنها علم و یقین ندارد بیان می کند و توجیه هم 

می کند که دیگران چنین گفته اند و یا چنین شایعه شده است.
وی تصریح کرد: در شرایط دشوار امروز باید از سرنوشت کسانی که در چهار دهه 
گذشته به دلیل غفلت دچار خطا و انحراف شده اند عبرت گرفت و از خدا، قرآن و نماز و 
پیامبر اعظم و خاندان او که وسیله تقرب الهی هستند استمداد بجوییم تا خدا لحظه ای 

ما را در برابر لغزش ها رها نکند.
 

عضو کمیسیون مشترک بررسی طرح صیانت از حقوق کاربران فضای مجازی:

طرح صیانت در مقابل مشکلات مردم، 
فانتزی است

 عضو کمیسیون مشترک بررسی طرح حمایت از حقوق کاربران فضای مجازی، 
گفت: در کمیسیون مشترک بنا این نیست که اجازه دهیم محدودیت های اساسی 
وضع شود و تا جایی که بتوانیم حتما استدلال می کنیم و همکاران هم کمک می کنند 

تا خروجی اش طوری باشد که مردم هم راضی باشند.
از حقوق  غلامرضا نوری قزلچه، عضو کمیسیون مشترک بررسی طرح حمایت 
کاربران فضای مجازی درباره واکنش ها نسبت به طرح حمایت از حقوق کاربران در 
فضای مجازی که به »طرح صیانت« مشهور شده است، گفت: ببینید یک بحث این 
است که در کشور باید گردش اطلاعات آزاد باشد و نباید محدود شود، البته بحث های 
امنیتی در جای خودش، یا مراقبتی صورت گیرد که کلاهبرداری نشود، بر سر مردم 
کلاه نگذارند و اطلاعات درست بدهند و کسانی که در این فضا فعالیت دارند مسئولیت 
بپذیرند، این ها درست و یک چارچوبی دارد که همه کشورها پذیرفته اند و آن را اجرا 

می کنند، یعنی در یک فضای مشخصی باید فعالیت کنیم. 
باید گردش اطلاعات آزاد باشد و نباید محدود شود

 وی افزود: اما در خصوص وضع محدودیت برای محتواهای درست و یا محتوایی که 
اتفاق افتاده )اخبار(؛ ما به هیچ وجه با این موافق نیستیم. حتما باید در جهت همان 
موضوعیت شفافیت که مورد اشاره شما بود، وقتی می گوییم »شفافیت« دیگر همه چیز 
باید برود در جامعه و شفاف باشد؛ خصوصا گردش اطلاعات در جامعه حتما باید با 

شفافیت صورت بگیرد.
نماینده مردم بستان آباد در ادامه بیان کرد: این موضوع یک ابزار خودکنترلی در 
جوامع دموکراتیک است، در جوامع خودکنترل گر برای اینکه مردم به راحتی بتوانند 
به اطلاعات و عملکرد منتخبان خودشان و عملکرد مسئولان جامعه دسترسی داشته 
باشند سازوکاری وجود دارد و این حق مردم است که البته نتیجه مثبت هم می دهد. 
چون اگر جلوی گردش روان اطلاعات را بگیریم و محدودیت ایجاد کنیم، خود به خود 
به سمت روش های بسته و خطرناکی که اصلا مفید حال جامعه نیست، خواهیم رفت.

وزیر کشور:

تنظیم بازار و جذب سرمایه گذاری 
مهم ترین اولویت اقتصادی است

 وزیر کشور گفت: باید با اولویت بندی موضوعات،  نظیر مسئله اشتغال، تنظیم بازار و 
جذب سرمایه گذاری به فعالیت و تلاش در این عرصه بپردازیم.

احمد وحیدی وزیر کشور در آئین تکریم بابک دین پرست معاون اقتصادی سابق و 
معارفه محسن کوشش تبار سرپرست جدید معاونت هماهنگی امور اقتصادی و توسعه 
منطقه ای وزارت کشور با بیان اینکه امروز، اقتصاد، اولویت اصلی کشور است، گفت: 
برادرم آقای دین پرست در طول مدت پنج و نیم سال، اقدامات و کارهای ارزنده ای 
در مجموعه معاونت هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منطقه ای وزارت کشور انجام 

داده اند که از تلاش های ایشان در طی این مدت تشکر می کنم.
وحیدی با بیان اینکه در همین مدت اخیر هم از نزدیک شاهد پیگیری ها و جدیت 
وی در پیشبرد برنامه های وزارت کشور بوده ام، تصریح کرد: تغییرات بخشی از واقعیت 
سیستم مدیریتی است و از این پس در این حوزه، در خدمت آقای کوشش تبار هستیم 
که از سابقه خدمت بیش از دو دهه ای در مجموعه وزارت کشور برخوردار و صاحب 
دانش اقتصادی است، و ان شاالله مأموریت های اقتصادی وزارت کشور با قدرت و قوت 
بالا ادامه خواهد یافت.وزیر کشور در بخش دیگری از صحبت های خود، گفت: معاونت 
اقتصادی با ابتکار و خلاقیت آقای دکتر رحمانی فضلی تشکیل شد که به واقع اقدام 

لازم و مفیدی بود و به سهم خود از ایشان در تشکیل این معاونت تشکر می کنم.
وی در ادامه گفت: امروز اقتصاد مهم ترین مسئله کشور است و وزارت کشور، به عنوان 

دستگاه حاکمیتی و میان دار، می تواند در این زمینه ایفای نقش نماید.
وحیدی در این خصوص گفت: باید با اولویت بندی موضوعات، نظیر مسئله اشتغال، 

تنظیم بازار و جذب سرمایه گذاری به فعالیت و تلاش در این عرصه بپردازیم.
 

 دادستان کل کشورتاکید کرد:

برخورد قاطع با گردانندگان قمار آنلاین
 دادستان کل کشور با بیان اینکه در مهرماه امسال 42 هزار و 500 بازی قمار آنلاین 
شناسایی شده  است، گفت: برای 26 هزار و 800 مورد از این بازی ها پیام هشدار ارسال 

شده که این پیام ها می تواند نسبتاً موثر باشد. 
حجت الاسلام و المسلمین منتظری، دادستان کل کشور در نشست شورای عالی 
قوه قضاییه با بیان اینکه در مهرماه امسال 42 هزار و 500 بازی قمار آنلاین شناسایی 
شده  است، گفت: برای 26 هزار و 800 مورد از این بازی ها پیام هشدار ارسال شده که 
این پیام ها می تواند نسبتاً موثر باشد. وی افزود: طبق بررسی های انجام شده، تعداد 
14 هزار و 690 شماره تلفنی که از سوی این بازی های قمار آنلاین به بانک ها داده 

شده، شماره تلفن های نامعتبر است.
دادستان کل کشور همچنین بر ضرورت برخورد قاطع و بازدارنده دادستان ها با 

متخلفان و متهمان بازی های قمار آنلاین تاکید کرد.

ضرورت سازگاری
 با طبیعت درایران

در عصری که حکمرانان چیرگی بر طبیعت را به  
جای سازگاری با آن در پیش گرفته اند بریدن رگ  های 

زندگی کره  زمین و به بند کشیدن خشن رودها، تالاب ها، دریاچه  ها، زیستگاه  ها 
و جوامع بومی وابسته به آنها آینده تاریکی و مبهمی از استمرار حیات و پایداری 
سکونتگاه های انسانی را برای بسیاری از مناطق جهان به تصویر کشیده است. 
پس از انقلاب صنعتی دانش بشری به مهندسی تهاجمی و فناوری  های نسنجیده 

گرایش پیدا کرد.
 تا پیش  از دوران جدید، ارزش  های تمدنی در برگیرنده ارزش  های معنایی، 
بوم  شناختی و فرهنگی، قومی و ملی بودند. عصری که حفظ ارزش  های تمدنی 
رنگ باخته و سوداگری در برداشت از منابع سرزمینی و فردگرایی در دستیابی به 
منافع شخصی همگام با جهانی سازی   و تغییر سبک زندگی مصرف  زده، تخریب و 
تاراج محیط زیست و منابع طبیعی را به دنبال داشت. امروزه کشورهای متعددی با 
شناخت و آگاهی از عواقب مداخلات در طبیعت و برداشت بیش از ظرفیت برد از 

منابع آبی، در اندیشه حفظ و تغذیه منابع آبی شیرین خود هستند.
 خبرهایی از کشورهای حاشیه خلیج فارس و دیگر مناطق خشک جهان منتشر 
می شود که بر اصلاح روش های گذشته متمرکز شده اند، لیکن در ایران هنوز 
مهندسی تهاجمی در آبخیزها و پیامدهای کشنده سدسازی، ناهمگون و ناهمساز 
با گزینه  های سازگار برای تأمین نیازهای جوامع انسانی بدون سد بر شیوه  های 
چیرگی بر این تهاجم و ارائه راهکارهای بوم  شناختی در رویارویی با بحران های 
محیط زیستی الویت دارد. حفر هزاران چاه عمیق قانونی و غیر قانونی جایگزین 
روش  های هوشمندانه کهن تأمین آب از جمله قنات با قدمت بیش از سه هزار سال 
شده است. فشار برداشت از سفره های آب زیر زمینی کسری مخازن وحشتناکی 
را به همراه داشته است که اثرات آن در قالب فرونشست و شکاف زمین و گسترش 

بیان و کویر در اکثر نقاط کشور مشاهده می شود.
 برداشت بی رویه از منابع آب زیرزمینی خارج از توان آبخوان و نبود توازن بین 
برداشت و تغذیه منابع آب زیرزمینی عامل بیش از 90 درصد فرونشست ها در ایران 
است. کلید پایداری امنیت غذایی و پایداری سرزمینی در شیوه  های بوم  سازگار 
تأمین آب است. دانش بومی درخشان این سرزمین با پیشینه نزدیک به 10 هزار 
سال فرهنگ و تمدن پایدار و سازگار با بوم و طبیعت، چراغی فراروی نجات کشور از 

سقوط در گودال نابخردی است.
 ایران قربانی سرمایه گذاری چند هزار برابری پروژه های انتقال آب و سدسازی 
در مقابل بازچرخانی آب و نجات منابع آبی شد. سیاست گذاری هایی که به نام 
اشتغالزایی و توسعه، منابع آبی فلات خشک مرکزی ایران را جهت تولید کالاهای 
کم ارزشی در مقایسه با حفظ ساختارهای اکوسیستمی و منابع طبیعی به تاراج 
برد و با مداخلات مخرب باعث نابودی آب های زیرزمینی، تالاب ها و قنات ها و 
فرونشست زمین و در نهایت تخریب و تهدید زندگی شهروندان ایرانی خواهد شد. 

کارشناس برنامه ریزی محیط زیست

لبنان؛ هم تبر هم قربانی
همکاری  و  اراده  با  پیش  سال  یکصد  که  لبنان   
فرانسه و انگلیس از دل و درون امپراتوری فروپاشیده 
ی عثمانی پس از جنگ اول جهانی مشهور به »جنگ 

جهانگیر« سر برآورد و پس از جنگ دوم جهانی مستقل شد، مصداق روشن عبارت 
»هم تبر هم قُربانی« است. 

رهبران طوایف، احزاب و گروه های لبنان از یک سو همواره به مثابه »تبری« بر 
فرق همدیگرعمل کرده اند و از سوی دیگر به دلیل دخالت و رقابت کشورهای 
منطقه خاورمیانه مانند عربستان، قطر، سوریه و ترکیه و نیز برخی کشورهای غربی 
و اروپایی مانند آمریکا، فرانسه و روسیه در این مدت یک قرن، نتوانسته اند تصمیم 
بگیرند که »خودشان« باشند و قادر نبوده اند وحدت و »منافع ملی لبنان« را بر 
منافع کشورهای یاد شده ترجیح دهند و »قربانی« سیاست های خارجی ها شده 

اند.
تازه ترین رویداد از این نوع، تجمع مسالمت آمیز و اعتراض آمیز طرفداران 2 حزب 
شیعه لبنان یعنی حزب الله و جنبش اَمل بود که پنجشنبه 22 مهر 1400 در برابر 
کاخ عدالت یا دادگستری در بیروت برگزار شد اما با تیراندازی افراد ناشناس به 

خشونت کشیده شد و هفت کشته و 30 زخمی برجای گذاشت.
2 حزب یاد شده، حزب مسیحی نیروهای لبنانی یا »القوات اللبنانیه« به رهبری 
»سمیر جعجع« را مسوول تیراندازی به تجمع اعتراضی علیه عملکرد بازپرس 
پرونده »انفجار اسکله بیروت« می دانند. از جعجع شکایت شده و دادگاه او را 
احضار کرده است اما وی حاضر به تمکین در برابر قانون و پاسخگویی به افکار 

عمومی نیست.
انفجار اسکله بیروت در شمال این شهر در مرداد ماه 99 خورشیدی 200 کشته 
و 6 هزار و 500 زخمی بر جای گذاشت و منجر به ویرانی 8 هزار ساختمان و آوارگی 

هزاران لبنانی و استعفای دولت »حسان دیاب« شد.
دیاب در دی ماه 99 در نشست مطبوعاتی در بیروت گفت که بر پایه تحقیقات 
اولیه، انفجار اسکله حاصل وجود 2 هزار و 700 تُن نیترات آمونیوم بوده که از 7 
سال پیش در اسکله انبار شده و پرونده آن در دست بررسی بوده که منفجرش 
کردند. مطابق گمانه زنی ها علت انفجار، موشک یا مواد منفجره یا خودروی بمب 
گذاری شده یا خطای انسانی و سهوی )اتصال برق اسکله در انبار( گزارش شده 

است.
تحقیقات اولیه به اف. بی. آی آمریکا سپرده شد و این اداره ی آگاهی، گزارش 
کرد که 500 تُن نیترات از 2هزار و 700 تُن نیتراتِ انبار شده در اسکله که توسط 
دولت »سعد حریری« خریداری شده و توسط یک کشتی روسی با مالکیت یک 
تاجر پرتغالی به ساحل بیروت رسیده بود منفجر شده است اما معلوم نیست 2200 

تن بقیه نیترات ها کجا است ؟
به گفته ی حسان دیاب ظرف 8 سال گذشته هیچ یک از نیروهای امنیتی و 
نهادهای نظامی و شورای عالی دفاع لبنان از وجود این حجم از نیترات در اسکله 
مطلع نبوده اند یا بوده اند اما به دولت و ریاست جمهوری نگفته اند، از این رو آن 
ها از متهمان این پرونده هستند. با این همه، عده ای از احزاب از جمله حزب 
نیروهای لبنانی و نیز بازپرس قوه قضاییه لبنان، نخست وزیر مستعفی )حسان 
دیاب( و نیز علی حسن خلیل وزیر اسبق دارایی و عضو جنبش شیعی اَمَل و غازی 
زعیتر وزیر حمل و نقل سابق و نیز حزب الله را به عنوان عوامل انفجار متهم کرده 

اند.
رسیدگی به پرونده ی انفجار اسکله ی بیروت بار دیگر به کشمکش ها و اختلاف 
ها در قوه قضاییه، در میان رهبران احزاب و طوایف و حتا جامعه ی متکثر لبنان 
دامن زده است و همان گونه که این انفجار باعث سقوط یک دولت شد، پیگیری 
پرونده ی کیفری آن موجب تشدید درگیری خیابانی میان احزاب و تضعیف دولت 

تازه تشکیل شده به ریاست »نجیب میقاتی« خواهد شد.
رویکرد و عمل احزاب لبنانی در مواجهه با 2 رویداد انفجار اسکله بیروت و نیز 
تجمع خونین بیست و دوم مهر و مسایل پس از آن، انسان را به یاد این مَثَل می 
اندازد که » یکی دهِ خود را می فروخت تا دیگری با هزینه ی آن در دهِ دیگر کدخدا 
شود« . در این جا منظور از دِه اول، لبنان و دِه دوم، خاورمیانه است و کدخدا 
هم آمریکا یا فرانسه یا رژیم اسراییل است. لبنان و رهبران و احزاب آن اکنون در 
چارچوب اهداف و سیاست های منطقه ای غربی ها و برخی کشورهای خاورمیانه 
به ایفای نقش و وظیفه ی تعریف شده خویش ادامه می دهند و در موضع گیری 
هایشان، یک دیگر را به انحصار طلبی، تکروی، وابستگی و نادیده گرفتن مردم 
بحران  تعمیق  دولت،  تضعیف  موجب  ناخواسته  و  خواسته  کنند،  می  متهم 
اقتصادی، انزوای بیشتر کشورشان و تداوم تحت الحمایگی آن در چارچوب مصالح 

و منافع نظام های سیاسی خارجی هستند.
به ظاهر، همه  احزاب و گروه های سیاسی و طایفه ای لبنان این اصل را پذیرفته 
اند که هرکس پا در راه سیاست های منطقه ای خارجی ها گذاشت نباید از تنش 
و درگیری، بحران، قربانی شدن و دور و درازی و ملالت آوری این راه، ناله و شِکوه 

کند. هرکس دُمش به  شتر لوک می بندد باید سفر قندهار برود!

اطلاع رسانی

 

رییس جمهوری پس از دریافت استوارنامه سفیر سوییس گفت: این کشور همواره 
نقش مثبتی در حفظ و گسترش صلح داشته و انتظار می رود در دوران جدید نیز 

بتواند نقش مستقل خود را برابر سیاست های یکجانبه گرایانه آمریکا حفظ کند. 
رئیس جمهور با سفرای جدید 6 کشور در تهران دیدار و استوار نامه آن ها را دریافت 

کرد.
دکتر سید ابراهیم رئیسی صبح دوشنبه پس از دریافت استوارنامه »کریستین 
دوسی« سفیر جدید سوئیس در تهران با بیان اینکه روابط دو کشور همواره دوستانه 

بوده است تاکید کرد: سوئیس و اروپا نباید تحت تاثیر فشار های آمریکا قرار گیرند.
رئیسی افزود: سوئیس همواره نقش مثبتی در حفظ و گسترش صلح داشته و 
انتظار می رود در دوران جدید نیز بتواند نقش مستقل خود را در برابر سیاست های 

یکجانبه گرایانه آمریکا حفظ کند.
کریستین دوسی سفیر جدید سوئیس در تهران نیز در این دیدار با بیان اینکه ایران 
کشوری برخوردار از تمدنی کهن و درخشان است، گفت: ایران و سوئیس بیش 
از صد سال است که روابط خوبی در عرصه های سیاسی، فرهنگی، اقتصادی و 

علمی دارند.
وی اظهار امیدواری کرد فعالیت شرکت ها و فعالان اقتصادی سوئیس در ایران 

فراهم شود.
 ظرفیت های تهران و بیشکک برای گسترش همکاری های دوجانبه 

بیشکک  و  تهران  گفت:  قرقیزستان  جدید  سفیر  دیدار  در  جمهور  رئیس 
ظرفیت های مناسبی برای گسترش همکاری های دوجانبه دارند.

رئیسی صبح دوشنبه پس از دریافت استوارنامه »تورداقون صدیقف« سفیر جدید 
قرقیزستان در تهران افزود: با توجه به عضویت دو کشور در سازمان های متعدد 
منطقه ای از جمله اکو و شانگهای، زمینه های مناسبی برای همکاری دوجانبه در 

زمینه های تجاری و ترانزیت وجود دارد.
رئیس جمهور تاکید کرد: سطح کنونی روابط تجاری و اقتصادی دو کشور مطلوب 
نیست و باید با استفاده از ظرفیت های موجود، سطح همکاری های دوجانبه را ارتقا 
داد. وی با بیان اینکه دو کشور می توانند برنامه جدیدی برای ارتقای روابط طراحی 
کنند، گفت: همکاری های سازنده ایران و قرقیزستان می تواند به ارتقای سطح 

تعاملات در سازمان های منطقه ای و بین المللی بینجامد.
»تورداقون صدیقف« سفیر جدید قرقیزستان در تهران نیز در این دیدار با تبریک 
آغاز پروسه عضویت دائمی ایران در سازمان شانگ های گفت: حضور ایران به 
عنوان یکی از اعضای اصلی سازمان همکاری شانگ های می تواند زمینه گسترش 

بیش از پیش روابط تهران و بیشکک را فراهم کند.
وی روابط تجاری و بازرگانی، سرمایه گذاری مشترک و ترانزیت را از مهم ترین 
ظرفیت های موجود برای گسترش تعاملات دو کشور دانست و افزود: فرارسیدن 
طراحی  برای  مناسبی  فرصت  دیپلماتیک  روابط  برقراری  سالگرد  سی امین 

راهکار های گسترش روابط دو کشور در عرصه های مختلف است.
آمریکا نباید اروپا را حوزه نفوذ خود بداند

رئیس جمهور در دیدار سفیر جدید بلژیک تاکید کرد: کشور های اروپایی به 
گونه ای عمل نکنند که آمریکا، اروپا را حوزه نفوذ خود بداند.

رئیسی ا پس از دریافت استوارنامه سفیر جدید بلژیک »جیانمار کوریتزو« با اشاره 
به سوابق روابط دوستانه دو کشور گفت: ایران علاقه مند به گسترش همکاری ها با 
بلژیک و اروپا در عرصه های اقتصادی و تجاری است، اما نباید اجازه دهیم بیگانگان 

بر این روابط تاثیر بگذارند.
وی با بیان اینکه جمهوری اسلامی ایران همواره به تعهدات خود پایبند بوده 
است، تصریح کرد: با وجود این، کشور های اروپایی به تعهدات خود در برجام عمل 
نکردند. کشور های اروپایی چه در توافق برجام و چه در مسائل دیگر نباید به نحوی 

عمل کنند که آمریکا احساس کند اروپا حوزه نفوذ اوست.
رئیس جمهور گفت: آمریکا به دنبال توسعه و تحمیل اراده ظالمانه خود در 
دنیا است، اما کشور های دیگر نباید اجازه دهند یکجانبه گرایی و دست اندازی 

آمریکایی ها به مناطق مختلف در دنیا ادامه یابد.
»جیانمار کوریتزو« سفیر جدید بلژیک در تهران نیز در این دیدار با اشاره به سوابق 
دوستانه روابط بین دو کشور، گفت: امیدواریم با گسترش روابط اقتصادی، روابط 

بین تهران و بروکسل بیش از پیش تقویت شود.
 روابط ایران و قبرس قابلیت افزایش دارد

رئیس جمهور هنگام دریافت استوارنامه سفیر جدید قبرس تاکید کرد: روابط 
ایران و قبرس در حوزه های اقتصادی و تجاری قابلیت افزایش دارد.

 رئیسی ضمن دریافت استوارنامه »آندریاس کوزوپیس« خطاب به وی گفت: 
امیدوارم با تجربیات و دانش شما روابط دو کشور در پایان دوره مأموریت توسعه پیدا 

کند.
وی افزود: روابط ایران و قبرس در مرحله ای است که می تواند در حوزه های 
اقتصادی و تجاری افزایش یابد و امیدوارم با فعالیت سفیر جدید این کشور در ایران، 

این روابط به سطح قابل قبولی برسد.
رئیس جمهور گفت: روابط بین دو کشور در مرحله ای است که می تواند در 
حوزه های اقتصادی و تجاری افزایش یابد و امیدوارم این روابط به سطح قابل قبولی 

برسد.
»آندریاس کوزوپیس« سفیر جدید قبرس نیز در این دیدار با اشاره به اینکه پیش 
از این نیز در دوره ای سفیر قبرس در ایران بوده است، گفت: ظرفیت زیادی برای 
افزایش روابط بین دو کشور در حوزه های اقتصادی و تجاری وجود دارد که می تواند 

باعث تقویت روابط شود.
لزوم پایبندی اروپا به تعهداتش در قبال ایران

رئیس جمهور بر لزوم پایبندی اروپا به تعهدات خود در قبال ایران تاکید کرد و 
گفت: فنلاند و اتحادیه اروپا نباید تحت تأثیر فشار ها و یکجانبه گرایی آمریکا قرار 

گیرند.
دکتر سید ابراهیم رئیسی در هنگام دریافت استوارنامه »کاری کاهیلوتو« سفیر 
جدید فنلاند در ایران، گفت: امیدواریم در دوره مأموریت شما شاهد روابط خوب و 

درخشان دو کشور باشیم.
رئیس جمهور تأکید کرد: امیدواریم اتحادیه اروپا و کشور های اروپایی بتوانند 
در مسیر استقلال راهبردی پیشرفت کنند و خود را از سیاست های توسعه طلبانه 

آمریکا جدا کنند، چرا که یکجانبه گرایی آمریکا به نفع جهان نیست.
رئیس جمهور ضمن تاکید بر لزوم پایبندی اروپا به تعهدات خود در قبال ایران، 
خطاب به سفیر جدید فنلاند گفت: امیدواریم در آستانه 90 سالگی روابط دو کشور 

و در دوره مأموریت شما شاهد گسترش روابط ایران و فنلاند باشیم.
»کاری کاهیلوتو« سفیر جدید فنلاند در جمهوری اسلامی ایران هم در این 
دیدار گفت: روابط دیپلماتیک دو کشور همیشه روابط خوبی بوده است و در آذرماه 

امسال این روابط 90 ساله می شود.
سفیر جدید فنلاند، ایران را یکی از کنشگران کلیدی منطقه توصیف کرد و با 
ابراز تمایل به همکاری با ایران در حل مسائل منطقه ای همچون افغانستان گفت: 
فنلاند در گذشته سرمایه گذاری های خوبی در ایران داشته و تمایل داریم اکنون به 

آن سطح از روابط بازگردیم.
تقدیم استوارنامه سفیر جمهوری آذربایجان به رئیس جمهور

سفیر جدید جمهوری آذربایجان در ایران استوارنامه خود را تقدیم رئیس جمهور 
کرد. رئیسی استوارنامه »علی علیزاده« سفیر جدید جمهوری آذربایجان را دریافت 

کرد. 

رئیس جمهوردر دیدار سفیر جدید سوییس:

اروپا تحت تاثیر فشار های آمریکا قرار نگیرد 

رییس ستاد کل نیروهای مسلح گفت: با وجود تمام 
فشارهایی که دنیای استکبار طی این سال ها به کشور 
ما وارد کرده، بحمدالله نظام اسلامی روز به روز قوی تر 
شده، پیش رفته و سعی کرده است که مشکلاتش را حل 

کند و امروز نسبت به گذشته بسیار قوی تر هستیم. 
نمایشگاه  حاشیه  در  باقری  محمد  سرلشکر  سردار 
کل  معظم  فرماندهی  »نقش  موضوع  با  ولایت  کوثر 
جبهه  و  امنیت  دفاع،  مدیریت  و  ارتقا  تحول،  در  قوا 
مقاومت اسلامی« گفت: این تنها بخشی از زحمات 
و تلاش هاست که امکان ارائه آن وجود داشته و نتیجه 

زحمات پژوهشگران و محققان این حوزه است.
رییس ستاد کل نیروهای مسلح با بیان اینکه خداوند 
ثمره تلاش  که  زندگی می کنیم  دورانی  در  را شاکریم 
علمای اسلام، خون شهدا و ایثار ملت ایران است، افزود: 
جمهوری اسلامی ایران در 43 سال اخیر نمونه ای از 

حاکمیت یک کشور اسلامی بوده است.
وی با اشاره به اینکه در تاریخ انقلاب اسلامی برای 
اولین بار بعد از حکومت 10 ساله نبی مکرم اسلام )ص( 
و حکومت پنج ساله امیر مومنان)ع( فرصتی پیش آمده 
است تا بخشی از احکام اسلام ناب در سرزمین ایران 
برای جهانیان به نمایش گذاشته شود، گفت: در این 
چهار دهه همه تلاش ها بر این بوده است که احکام 

اسلام و قوانین دینی اجرا شود.
 سرلشکر باقری خاطرنشان کرد: نزدیک به 43 سال 
از انقلاب اسلامی گذشته و با وجود تمام فشارهایی که 
دنیای استکبار طی این سال ها به کشور ما وارد کرده، 
بحمدالله نظام اسلامی روز به روز قوی تر شده، پیش 
رفته و سعی کرده است که مشکلاتش را حل کند و امروز 

نسبت به گذشته بسیار قوی تر هستیم.
رییس ستاد کل نیروهای مسلح ادامه داد: این موضوع 

باید از ابعاد مختلف بررسی شود که اندیشه اسلام ناب 
که از سوی ولی امر مسلمین تبیین می شود و »حکم 
حکومتی« و لازم الاجراست، چگونه اجرا شده و ما در 
اجرا چه نواقصی داشته ایم؛ این موضوع ابعاد گوناگونی 

دارد که در این نمایشگاه به آن پرداخته شده است.
در  که  بزرگی  بسیار  علمی  کار  داشت:  اظهار  وی 
پژوهشگاه علوم و معارف دفاع مقدس شهید سلیمانی 
مقاومت  و  امنیت  دفاع،  بُعد  در  است،  خورده  کلید 
البته  کرد:  اضافه  باقری  سرلشکر  است.  اسلامی 
اما  دارد،  طولانی  سابقه ای  موضوع  این  به  پرداختن 
کار منسجم تری انجام خواهد شد و ما دایره المعارفی 
امنیت  بُعد دفاع،  در  را  از عملکرد جمهوری اسلامی 
و مقاومت اسلامی بر اساس اندیشه رهبری که متاثر 
از اسلام ناب است، خواهیم داشت که این نمایشگاه 

بخشی از آن را ارائه کرده است.

سرلشکر باقری:

 امروز نسبت به گذشته بسیار قوی تر هستیم

عباس جعفری*

حسن سلامی*

 فرمانده کل ارتش جمهوری اسلامی ایران گفت: نیروی انتظامی عهده دار اصلی 
ماموریت خطیر تامین امنیت مرزها است و در این راستا نیروهای مسلح به عنوان ید 

واحده برای تامین امنیت کشور تلاش می کند. 
امیر سرلشکر سید عبدالرحیم موسوی در حاشیه دیدار و گفت و گو با سردار حسین 
اشتری فرمانده نیروی انتظامی افزود: هر جا که ناجا نیازمند حمایت و پشتیبانی باشد، 

ما به اندازه توان و ظرفیت مان از این نیروی مقتدر پشتیبانی می کنیم.
وی ادامه داد: در حال حاضر مسئولیت اصلی تامین امنیت مرزها به عهده نیروی 
انتظامی است و ما در بخش هایی از مرزهای شمال شرق و غرب کشور به ناجا کمک 
می دهیم در حالی که نیروی انتظامی عهده دار اصلی ماموریت خطیر تامین امنیت 
مرزها است و در این راستا نیروهای مسلح به عنوان ید واحده برای تامین امنیت کشور 

تلاش می کنند.
از نیروهای پلیس گفت: به عنوان یک شهروند،  موسوی ضمن تشکر و قدردانی 

خودمان و خانواده هایمان، مدیون نیروی انتظامی هستیم.
فرمانده کل ارتش جمهوری اسلامی گفت: توصیه و تدبیر فرمانده معظم کل قوا 
مقام معظم رهبری تقویت هم افزایی ها و هماهنگی ها میان نیروهای مسلح است؛ 

خوشبختانه امروز هماهنگی و تعامل خوبی میان ناجا و ارتش وجود دارد.
فرمانده کل ارتش جمهوری اسلامی ایران با اشاره به تعاملات نیروی انتظامی و ارتش 
یادآور شد: اقدامات خوبی در راستای تقویت هم افزایی ها میان ناجا و ارتش صورت 
گرفته است؛ در حال حاضر تبادلات و تعاملات آموزشی داریم، به گونه ای که هم از 
ناجا در مراکز آموزشی و دانشگاهی ارتش، دانشجو حضور دارد و هم در مراکز آموزشی 
و دانشگاهی ناجا، نیروهای ما حضور دارند و از ظرفیت های علمی و آموزشی یکدیگر 

بهره می بریم.
اقتدار ارتش باعث سربلندی ما در منطقه و جهان است

فرمانده نیروی انتظامی نیز در این دیدار ضمن قدردانی از حضور فرمانده کل ارتش 
در ستاد ناجا گفت: اقتدار ارتش جمهوری اسلامی ایران باعث سربلندی ما در منطقه و 

عرصه بین الملل شده و امروز شاهد هماهنگی خوبی میان ارتش و ناجا هستیم.
سردار حسین اشتری اظهار داشت: امروز این افتخار را داشتیم که در ستاد فرماندهی 
نیروی انتظامی، میزبان فرمانده محترم کل ارتش جمهوری اسلامی ایران و تعدادی از 
فرماندهان عالی رتبه ارتش باشیم؛ این عزیزان در گرامی داشت هفته ناجا بزرگواری کرده 

و با حضورشان ما را مورد لطف و محبت قرار دادند.

فرمانده ارتش جمهوری اسلامی:

نیروهای مسلح ید واحده تامین امنیت کشور است

انقلاب  قدرت  اسلامی،  شورای  مجلس  رییس   
اسلامی را در دل 80 میلیون جمعیت توصیف کرد و 
گفت: در نظام جمهوری اسلامی باید به مردم بیش 
از پیش توجه شود البته همراه کردن مردم کار سختی 
است.  »محمدباقر قالیباف« روز دوشنبه در پنجمین 
اجلاسیه سراسری اساتید شبکه تربیتی بسیج صالحین 
گفت: بحث تربیت در این مقطع زمانی که جبهه اصلی 
حزب خدا و حزب شیطان با تمام قوا مقابل هم قرار 
گرفته اند، موضوع مهمی است. طرح صالحین به این 
دلیل اهمیت دارد چون جهاد تبیین مهم است و این 
دستور مقام معظم رهبری است. رییس مجلس شورای 
برای  تبیین  افزود:  تبیین،  اهمیت  درباره  اسلامی 
مردم مهم است و اگر مردم نباشند؛ انقلاب اسلامی و 

افکار بلند و اندیشه سیاسی امام )ره( کجاست؟ وقتی 
از اول اسلام تا امروز هر جا، اسلام آسیب دیده؛ همه 
ادامه  قالیباف  نبودند.  مردم  که  بود  این  از  مشکلات 
داد: وقتی تشکیل حکومت دادیم نباید مردم را از هم 
جدا کرد و مردم از هر مذهب، قوم، دین و طایفه ای مهم 
هستند. در نظام جمهوری اسلامی باید به مردم بیش 
از پیش توجه شود البته همراه کردن مردم کار سختی 
است. وی ادامه داد: امام خمینی )ره( سال 1342 به 
این نکته ایمان داشتند که سنت های الهی پابرجاست و 
برای تحقق دین مقابل ظلم ایستاد و هزینه داد. درست 
در زمانی که دو قطبی مطلق در جبهه غرب و شرق 
وجود داشت ولی امام )ره( با تمام وجود باور داشتند 
که سنت های الهی تبدیل و تحویل نمی شوند. رییس 

مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: امام )ره(  آن زمان 
نه به سراغ توده ای ها و یا نیروهای مسلح رفتند. بلکه 
خودشان بودند و خدایشان و همه مردم پای کار آمدند 
تا در نهایت انقلاب پیروز شد. قالیباف با بیان اینکه 
بعد از پیروزی انقلاب تا امروز حزب شیطان و استکبار 
مقابل انقلاب اسلامی ایستادند، گفت: استکبار از هیچ 
اقدامی فروگذار نکرده ولی انقلاب اسلامی تا امروز با 
قدرت به مسیر خود ادامه داده است. وی تاکید کرد:  
قدرت انقلاب در دل 80 میلیون جمعیت است و اگر دل 
مردم با انقلاب همراه نبود ما دچار مشکل می شدیم. ما 
در اداره  کشور مردم را از عرصه های مختلف یا حذف 
کردیم یا دسته بندی و گروه بندی کردیم و مشکلاتی که 
امروز در حوزه اجرایی داریم ناشی از حذف مردم  است.

قالیباف:

 قدرت انقلاب اسلامی در دل ۸۰ میلیون ایرانی است
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 افتادگی پلک  چشم  سه زوج غذایی قدرتمند را بشناسید
بعضی از مواد غذایی و خوراکی ها سال هاست که با همدیگر ترکیب می شوند 
مانند کره بادام زمینی و مربا، پنیر و بیسکویت، یا نخودفرنگی و هویج. اما خوراکی ها 
و مواد غذایی دیگری هم وجود دارند که در کنار همدیگر طعم فوق العاده ای پیدا 

می کنند و کیفیت مغذی تری به خود می گیرند.
 در ادامه این مطلب با 3 زوج غذایی قدرتمند و مهم آشنا خواهیم شد که عادت به 

خوردن آن ها برای بدن مفید خواهد بود. عبارتند از:
 . زوج غذایی قدرتمند: غلات سبوس دار و سیر یا پیاز

افزودن پیاز یا سیر تفت داده به غذا هایی که همراه با نان سبوس دار خورده 
می شوند، کیفیت غذایی هر دوی این خوراکی ها را به طرز چشمگیری افزایش 
می دهد. یافته های علمی جدیدتر نشان داده اند که این ترکیب حتی می تواند 
غلات سبوس دار را به محصولات سالم تر و اثربخش تر تبدیل کند. براساس مطالعه 
مهمی که Journal of Agricultural and Food Chemistry منتشر کرده است، 
ترکیب کردن سیر یا پیاز )یا هر دوی آنها( با غلات سبوس دار می تواند به جذب بهتر 
آهن توسط بدن کمک کند. جذب زینک )روی( نهفته در منابع گیاهی معمولا با 
کیفیت کمتری توسط بدن انجام می گیرد، اما همین زوج غذایی قدرتمند می تواند 
جذب زینک را هم تقویت کند. توجه داشته باشید که دریافت آهن کافی برای 
اکسیژن رسانی مطلوب به سلول های بدن ضروری است، درحالی که دریافت زینک 
)روی( هم برای داشتن سیستم ایمنی سالم و همچنین التیام و بازسازی زخم های 
بدن ضرورت دارد. محققان هنوز از جزئیات این اثربخشی متقابل آگاه نیستند، اما 
گمان می کنند که ترکیبات گوگردی موجود در سیر و پیاز، نقش مهمی در تقویت 

جذب آهن و روی دارند.
. زوج غذایی قدرتمند: لوبیا و انواع سبزیجات

چیزی که این زوج غذایی را شدیدا قدرتمند می سازد، ترکیب شدن آهن )در لوبیا( 
با ویتامین C )در سبزیجات( است. وقتی که لوبیا را همراه با سبزیجات می خورید، 
ویتامین C موجود در سبزیجات به آهن موجود در لوبیا کمک می رساند تا نهایتا به 
حالتی تبدیل شود که به سادگی توسط بدن جذب می گردد. این اثربخشی به ویژه 
از این منظر اهمیت دارد که جذب آهن غیرهِم را تقویت می کند. آهن غیرهِم که 
جذب سخت تری دارد، در این منابع گیاهی یافت می شود؛ پنیر توفو، اسفناج، 
کشمش و غلات صبحانه غنی شده. ماهی، گوشت های قرمز و مرغ حاوی آهن 
هِم هستند که به راحتی توسط بدن جذب می شود. اگر می خواهید از فواید بهترین 
منابع گیاهی سرشار از ویتامین C بهره مند شوید باید هر روز از این سبزیجات 
استفاده کنید؛ انواع مرکبات )مانند نارنگی، پرتقال و...(، گل کلم، فلفل دلمه ای 

قرمز، جعفری و پاپایا.
. زوج غذایی قدرتمند: گوجه فرنگی و روغن زیتون

افزودن چربی های سالم مانند روغن زیتون به میوه ها و سبزیجات می تواند به بدن 
در جذب بهتر مواد مغذی گیاهی یا فیتونوترینت ها کمک کند. مطالعه ای که اخیرا 
Free Radical Biology and Medicine منتشر کرده است، نشان می دهد کسانی 
که در طول هفته تا چندین وعده از گوجه فرنگی همراه با روغن زیتون استفاده 
می کنند، سطح لیکوپن را به طرز چشمگیری در بدن افزایش می دهند. لیکوپن 
ماده مهمی است که در گوجه فرنگی، فلفل قرمز و هندوانه یافت می شود و رنگ 
قرمز آن ها را می سازد. دریافت این ماده به طور منظم و مستمر، خطر ابتلا به سرطان 

پستان، بیماری های قلبی و بیماری های ریوی را کاهش می دهد.

خیار! این میوه کم ادعایی که همه می شناسیم و مصرف می کنیم و پای ثابت 
انواع سالاد ها است. یک میوه کم کالری و به ویژه سرشار آب که به مقابله با 
اضطراب و استرس کمک زیادی می کند. خیار به مقابله با احتباس آب و ورم 
نیز کمک می کند و خواص ضدالتهابی دارد. البته فواید این میوه پرطرفدار به 
همین جا ختم نمی شود و اگر از خواص دیگر آن آگاه شوید بدون شک جزء 
هوادارن پروپاقرص آن خواهید شد. در ادامه بیشتر در خصوص این میوه 

صحبت خواهیم کرد.
خیار یکی از شناخته شده ترین میوه ها در سرتاسر جهان و از خانواده هندوانه 
است. با وجود اینکه سال هاست از این میوه در تهیه انواع سالاد ها و حتی 
غذا ها استفاده می شود باید بدانید که در تهیه محصولات دارویی نیز مورد 
استفاده قرار می گیرد چون ارزش غذایی بالا و فواید زیادی برای سلامتی دارد.
خیار از 90 تا 95 درصد آب تشکیل شده و میزان کالری آن بسیار پایین 
است. علاوه براین خیار دارای ویتامین K، ویتامین B، مس، پتاسیم، ویتامین 
C و منگنز است. به همین دلیل نیز به ارتقای سلامت و جلوگیری از بروز 
مشکلات ناشی از کمبود مواد مغذی کمک می کند. دلایل زیادی وجود دارد 
که خیار را تبدیل به یک ماده غذایی ضروری در برنامه غذایی می کند. در ادامه 

به فواید شگفت انگیز این میوه می پردازیم.
خیار: خداحافظ استرس

بدون شک خیار یک دارو نیست اما می توان از آن به عنوان مکمل در کنار 
درمان های رایج استرس استفاده کرد. مصرف خیار می تواند اثرات نامطلوب 
استرس را کاهش دهد چون حاوی میزان زیادی ویتامین های گروه B از جمله 
ویتامینB5  B1 و ویتامینB7 یا همان بیوتین است. نتایج پژوهشی که در 

به چاپ رسیده است نشان می دهد که   Revista Cubana de Farmacia
ویتامین های ب کمپلکس برای کاهش اضطراب و اثرات منفی جسمی و روانی 

ناشی از آن کمک می کند.
مصرف خیار می تواند اثرات نامطلوب استرس را کاهش دهد چون حاوی 
میزان زیادی ویتامین های گروه B از جمله ویتامینB5 B1 و ویتامینB7 یا 

همان بیوتین است
خیار برای محافظت از مغز شما

نتایج پژوهشی که توسط دانشگاه پلی تکنیک کاتالونیا انجام شده نشان 
می دهد خیار حاوی فلاوونوئید های ضدالتهاب است که می توانند نقش بسیار 
مهمی در سلامت مغز ایفا کنند. به همین دلیل خیار به عنوان یک ماده غذایی 
مناسب برای بهبود حافظه به حساب می آید و می تواند از سلول های عصبی 
در برابر آسیب های مربوط به افزایش سن حفاظت کند. علاوه براین، نتایج 
پژوهشی که در Acta Médica de Cuba به چاپ رسیده است نشان می دهد 
که خیار به دلیل دارا بودن ماده ای به نام تیروزین می تواند به کاهش وضعیت 
افسردگی کمک کند. با وجود اینکه بروز حالت مسمومیت با مصرف بیش از 
حد فلاونوئید ها بسیار نادر است اما با این حال توصیه می شود که مصرف مواد 
غذایی حاوی این ماده را به صورت متعادل در چهارچوب یک تغذیه سالم و 

کامل بگنجانید.
خیار برای کاهش خطر ابتلا به سرطان

با وجود اینکه بخش اعظم این میوه از آب تشکیل شده است اما یکی از 
میوه های سرشار از آنتی اکسیدان ها مانند پلی فنول ها محسوب می شود. این 
آنتی اکسیدان ها ارتباط زیادی با کاهش خطر ابتلا به سرطان سینه، سرطان 

رحم، سرطان تخمدان و سرطان پروستات دارند. علاوه براین نتایج پژوهشی 
که در The Scientific World Journal. به چاپ رسیده است نشان می دهد 
که میزان بالای ترکیباتی مانند کوکوربیتاسین ها که در خیار به وفور وجود دارد 

تأثیر ضدسرطانی بسیار بالایی دارند.
خیار برای خداحافظی با التهاب

میزان بالای آب موجود در خیار به کاهش حالت احتباس آب در بدن کمک 
می کند. حتماً می دانید که احتباس آب در بدن یکی از عوامل اصلی بروز 
التهاب در بدن است. علاوه براین عصاره خیار به کاهش واکنش های التهابی 
بدن کمک می کند چون قادر است فعالیت آنزیم های التهاب زا را متوقف کند.

خیار سرشار از آنتی اکسیدان ها
خیار حاوی میزان زیادی آنتی اکسیدان ها به ویژه ویتامین C و بتاکاروتن 
است که نقش مهمی در افزایش واکنش های ایمنی بدن دارد. خیار همچنین 
حاوی میزان زیادی مواد فلاونوئیدی از جمله کرستین، لوتئین و غیره است 
مانند  مزمن  بیماری های  بروز  از  پیشگیری  در  نقش مهمی  که می توانند 

بیماری های دستگاه قلبی عروقی داشته باشند.
خیار: خوشبوکننده دهان

بوی بد دهان به دلیل وجود باکتری هایی است که روی دندان ها و لثه تجمع 
می کنند. با وجود اینکه بررسی های علمی زیادی در این زمینه صورت نگرفته 
است اما باید بدانید که خیار به مقابله با باکتری های مسئول بوی بد دهان 
کمک زیادی می کند. بر اساس طب آیورودا مصرف خیار می تواند باعث خنثی 
کردن گرمای بیش از اندازه داخل معده شود که یکی از عوامل اصلی بروز بوی 

بد دهان است.
خیار مفید برای سلامت دستگاه گوارش

خیار حاوی میزان زیادی از دو ماده مفید برای هضم غذا یعنی آب و فیبر 
است. به این ترتیب خوردن خیار به مقابله با اسید معده، یبوست و تمام 

مشکلات مربوط به لوله گوارش کمک زیادی می کند.
خیار برای حفظ تناسب اندام

افرادی که به دنبال کاهش وزن هستند می توانند به خیار اعتماد کنند. 
مصرف این میوه در چهارچوب یک رژیم غذایی سالم و متعادل می تواند به 
کاهش وزن کمک کند. چون حاوی مواد مغذی و آب زیادی است. یادتان باشد 
که کالری اندک خیار و در عین حال میزان بالای آب و فیبر های موجود در آن به 
ایجاد احساس سیری طولانی مدت کمک کرده و در نتیجه برای کنترل میل 
به خوردن فوق العاده است. علاوه براین خیار باعث پاکسازی بدن و کمک به 
هضم غذا می شود و مواد زایدی که در بدن تجمع کرده و مانع از چربی سوزی 

می شوند را دفع می کند.
خیار برای بهبود سلامت قلب

میزان قابل توجه پتاسیمی که در خیار وجود دارد به کاهش فشار خون بالا 
کمک می کند. حتماً می دانید که فشار خون بالا یکی از عوامل بروز مشکلات 
قلبی عروقی است. یادتان باشد برای اینکه ارگان های بدن به خوبی به وظایف 

خود عمل کنند باید تعادل پتاسیم در داخل و خارج از سلول ها حفظ شود.
انتقال  برای کنترل  زیرا  برای بدن است  الکترولیت ضروری  پتاسیم یک 

تکانه های عصبی، انقباض عضلانی و عملکرد قلب با سدیم تعامل دارد.
به طور خلاصه باید گفت که خیار فواید زیادی برای سلامتی قلب و به طور 
کلی بدن دارد. مصرف این میوه می تواند برای برطرف کردن مشکلات زیادی 
کمک کننده باشد. البته اگر سردمزاج هستید حتما آن را با مصلحش یعنی 

عسل، خرما و یا ادویه گرم مثل سیاه دانه، زنیان و یا نعناع میل کنید.

۵ ماده غذایی که می توانند علائمفواید شگفت انگیز خیار!
 میگرن را کاهش دهند

این مطالعه نشان داد شرکت کنندگانی که مصرف غذا های حاوی مقادیر قابل 
توجهی اسید های چرب امگا 3، روغن موجود در برخی ماهی ها، سبزیجات، 
حاوی  غذا های  خوردن  حال،  عین  در  و  داده اند،  افزایش  را  دانه ها  و  آجیل 
اسید های چرب امگا 6 مانند روغن بسیاری از سبزیجات را محدود کرده اند، قادر 

به کاهش تکرار و شدت میگرن خود شده اند.
همان طور که هرکسی که تا به حال حمله میگرنی را تجریه کرده، می داند، این 
یک سردرد معمولی نیست. میگرن می تواند ناتوان کننده باشد و برای ساعت ها یا 

حتی روز ها شما را از کار و شرکت در فعالیت های روزمره، باز دارد.
میگرن یکی از شایع ترین دلایل درد مزمن است که 39 میلیون مرد، زن و کودک 

در ایالات متحده و 1 میلیارد نفر را در سراسر جهان تحت تأثیر قرار می دهد.
افرادی که در بیشتر زندگی بزرگسالی خود، از این وضعیت رنج برده اند، به خوبی 
می دانند که این بیماری تا چه حد می تواند دردناک و مخرب باشد. خوشبختانه 
در سال های اخیر پیشرفت های بزرگی در پیشگیری و درمان این اختلال عصبی 
دیده شده است. با وجود این، دارو ها می توانند برای برخی از مبتلایان به میگرن، 
عوارض جانبی ناخواسته ای از جمله ریزش مو، یبوست و حالت تهوع را به دنبال 

داشته باشند.
به همین دلیل متخصصین اخیراً یک آزمایش بالینی را که نشان می دهد چگونه 
تغییرات رژیم غذایی خاص ممکن است به میگرن کمک کند، انجام دادند. این 
مطالعه نشان داد شرکت کنندگانی که مصرف غذا های حاوی مقادیر قابل توجهی 
اسید های چرب امگا 3، روغن موجود در برخی ماهی ها، سبزیجات، آجیل و 
دانه ها را افزایش داده اند، و در عین حال، خوردن غذا های حاوی اسید های چرب 
امگا 6 مانند روغن بسیاری از سبزیجات را محدود کرده اند، قادر به کاهش تکرار و 

شدت میگرن خود شده اند.
چرا چربی های امگا 3 بسیار خاص هستند؟ محققان معتقدند که آن ها نقش 
مهمی در کاهش التهاب ایفا می کنند که می تواند به درد میگرن کمک کند. اگرچه 
مطالعات بیشتری مورد نیاز است، اما اگر این سردرد های شدید را تجربه کنید، 
حتماً مایل خواهید بود تا مصرف منابع اسید های چرب امگا 6 را کاهش داده 
و خوردن غذا های سرشار از امگا 3 را افزایش دهید. با این حال، همیشه قبل از 

استفاده از رژیم غذایی جدید، با پزشک خود مشورت کنید.
۱. ماهی چرب

ماهی های چرب مانند ساردین، ماهی کولی، ماهی ماکرل، ماهی سالمون، 
ماهی تن و ماهی قزل آلا از غنی ترین منابع امگا 3 هستند. این ماهی ها حاوی 
ایکوزاپنتانوئیک اسید )EPA( و دوکوزاهگزانوئیک اسید )DHA( هستند که گاهی 

اوقات امگا 3 دریایی نیز نامیده می شوند. 
2. دانه های چیا

منابع گیاهی اسید های چرب امگا 3، مانند دانه های چیا، از اسید آلفالینولنیک 
)ALA( مشتق شده اند که بدن می تواند آن را به EPA و DHA تبدیل نماید. هر 
چند که چندان کارآمد نیست. با این وجود، می توانید میزان امگا 3 خود را با برخی 
از غذا های گیاهی افزایش دهید. چیا نه تنها سرشار از فیبر و پروتئین است بلکه 

هر اونس دانه ی چیا، امگا 3 بیشتری نسبت به یک اونس ماهی سالمون دارد.
می توانید این دانه های خوشمزه را به غلات، سالاد، اسموتی و مربا اضافه کنید. 
همچنین می توانید از آن ها برای تهیه یک پودینگ چیای خوشمزه استفاده 

نمایید.
3. بذر کتان

اگر ماهی نمی خورید، این دانه های براق قهوه ای طلایی منبع غنی از امگا 3 
گیاهی هستند. مانند دانه های چیا، دانه های کتان حاوی آلفا لینولنیک اسید 
)ALA( هستند که بدن می تواند در مقادیر محدود آن را به EPA و DHA تبدیل 
کند. برای آزاد شدن چربی های مفید آن ها، همیشه قبل از استفاده، بذر کتان تازه 

را آسیاب کنید. همچنین می توانید نوع آسیاب شده ی آن ها را خریداری کنید.
بذر های کتان دارای طعم ملایم و آجیلی هستند و حاوی سایر مواد مغذی 
مفید از جمله پروتئین و فیبر می باشند. می توان از آن ها در تهیه ی مافین، سالاد، 

اسموتی و روی غلات و ماست استفاده نمود.
4. گردو

با 2. 5 گرم امگا 3 در هر وعده )حدود 14 نیمه ی گردو، تقریباً یک مشت(، گردو 
دارای آلفا لینولنیک اسید )ALA( بیشتری در هر اونس نسبت به سایر آجیل های 

درختی است.
یک وعده از این آجیل خوش طعم همچنین دارای 4 گرم پروتئین، 2 گرم فیبر 
و منبع خوبی از منیزیم است. منیزیم ماده مغذی است که برخی مطالعات نشان 

می دهند در کاهش دفعات و شدت میگرن مفید است.
گردو افزودنی خوشمزه ای برای غذا ها، میان وعده ها و دسر ها است. می توان 
ترکیبی از گردو و میوه های خشک شده را همیشه در کیف خود نگه دارید، یا آن ها 

را به جو دو سر پخته شده، سالاد و ماست اضافه کنید.
۵. مکمل امگا 3

اگر ماهی نمی خورید، شاید نیاز باشد یک مکمل روغن ماهی برای افزایش امگا 
3 مصرفی، در نظر بگیرید. بسیاری از سازمان های بهداشتی، در حال حاضر 
توصیه می کنند هرکسی که ماهی نمی خورد یا فقط گاهی اوقات آن را مصرف 
می نماید، روزانه 1000 میلی گرم روغن ماهی دریافت کند. بهتر است به دنبال 

مکملی باشید که دارای تأییدیه از سازمان های مربوطه باشد.

چرا خوابیدن به سمت چپ مفیدتر است؟
همه ما می دانیم که مدت و کیفیت خواب بر سلامت روانی و جسمی تاثیرگذار 
است، اما وضعیت قرارگیری بدن ما در هنگام خواب هم ممکن است در این مورد 

اهمیت داشته باشد.
گروهی از پژوهش ها نشان می دهند که برای بسیاری از افراد خوابیدن به پهلوی 

چپ به سلامت بهتر و خواب بهتر بینجامد.
خوابیدن به پهلوی چپ می تواند این منافع را داشته باشد:

1- امکان دفع بهتر مواد زائد از طریق دستگاه لنفاوی را می دهد. دستگاه 
لنفاوی در طرف چپ بدن گسترده تر است.

2- ممکن است گوارش را بهبود بخشد. خوابیدن به طرف چپ امکان حرکت 
راحت تر فصولات را در روده بزرگ می دهد. همچنین خوابیدن به سمت چپ کار 

معده و لوزالمعده و فرآیند های گوارشی مربوط به آن ها را بهبود می بخشد.
3- برای قلب شما خوب است. خوابیدن زنان باردار به سمت چپ جریان خون به 
سمت قلب را بهبود می بخشد. در افراد غیرباردار فشار واردآمده بر قلب جریان لنف 

به سوی قلب و جریان خون خروجی از قلب در شریان آئورت را تقویت می کند.
4-برای زنان باردار مطلوب است. خوابیدن بر روی پهلوی چپ علاوه بر بهبود 
گردش خون زنان بادار به کاهش فشار وارد امده بر کمر می شود و نیز مانع فشرده 
شدن رحم بوسیله کبد می شود و جریان خون به رحم، کلیه و جنین راتشدی 

می کند.
5- ممکن است سوزش سردل را کاهش دهد. خواییدن روی پهلوی چپممکن 
است به کاهش علائم ریفلاکس یا بازگشت اسید معده به مری شود. 6- درد 
کمر را تسکین می دهد. افرادی که دچار کمردرد مزمن هستند، ممکن است از 
خوابیدن به پهلوی چپ سود ببرند، چرا که این کار فشار وارد بر ستون فقرات را 

کاهش می دهد.
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ورق مهاجرت برای قمی ها برگشته است ؛

مهاجرت معکوس، در سایه همت روستائیان

گزارش/ فاطمه امینی
 واژه ی جذاب و پر طمطراق مهاجرت معکوس ، شعاری شنیدنی که این روزها بنابر 
آمار استانداری قم، در استانمان جامه ی عمل پوشیده و انگار ورق مهاجرت برای قمی 

ها برگشته .
 18 هزار و 196  خانوار بودند خانواده های روستایی ، این عدد را سرشماری سال 

1395 می گوید،جمعیتی بالغ بر 62 هزار نفر .
 مسئولان استانداری معتقدند جمعیت روستاهای قم در این سال ها افزایش خوبی 
داشته، تعداد انشعاب برق روستاهای استان که در دسترس ترین و کاملترین شاخصه 
محسوب می شود،  از  30 هزار اشتراک در سال 1395 به 35 هزار اشتراک افزایش 

داشته که نشان از اضافه شدن 5 هزار خانوار روستایی ست . 
چهره گانی مدیرکل امور روستایی و عشایری استان پارامترهای مختلفی را برای 
افزایش جمعیت می شمارد که مهمترین آنها و شاخص ترین شان ایجاد اشتغال با دو 
اهرم قوی امکان واگذاری زمین های کارگاهی در روستا  و  اهرم بازنگری طرح هادی 

روستاهاست  که استان قم را  در این زمینه الگوی کشوری کرده است .  
بحث مهم دوم در کنار تسهیلات روستایی ست . وام های اشتغال روستایی که امسال  

وضعیت بسیار خوبی دارند .
افزایش ۵ برابری وام اشتغالزایی برای روستاییان قم

مدیر کل امور روستایی و عشایری استانداری با اشاره به اینکه 807 نفر در سال 
گذشته این وام ها را دریافت کرده اند گفت : با توجه به جذب 103 و نیم  درصدی 
تسهیلات وام اشتعالزایی از 20 میلیون تومان در سال گذشته به 100 میلیون تومان 
افزایش یافته است. چهره گانی گفت : در سال 99 تسهیلات روستایی قمی ها 8 
میلیارد تومان سهم استان و 1 میلیارد و 185 میلیون به صورت متمرکز برای دو گروه 
قالیبافان و سرپرستان خانوار بوده است. وی افزود : با توجه به جذب بالای وام های 
معیشتی و اشتغالزایی قم در سال 1400 این وام ها با 17 میلیارد تومان افزایش داشته 
است . چهره گانی گفت : اگرچه حجم تسهیلات حمایتی از روستاییان و بخش 
کشاورزی نسبت به صنعت کمتر است؛ اما قم عملکرد خوبی در این زمینه داشته است 
و رتبه چهارم کشوری را در راستای ارائه تسهیلات از محل موضوع جزء 4 بند و تبصره 

16 قانون بودجه کشور کسب کرده ایم.
از موفق ترین روستاهای هدف مهاجرت معکوس روستای طایقان است، روستایی 
در 5 کیلومتری قم، روستایی 700 ساله در بخش سلفچگان، حاج حسن 90 ساله می 
گوید: آینده طالقان برای جوانترهاست تا بمانند و روستا را بسازند ، با او در کوچه های 
به قول خودش محله بالا گشتی می زنیم و می گوید امکانات روستا بسیار بیشتر شده 
و همه امکاناتی که در شهر قم وجود دارد برای مردم طایقان در روستا هست، مدرسه ،  
درمانگاه ، تعاونی ،  کتابخانه خانه  کشتی،  باشگاه ورزشی ، خانه بهداشت و خلاصه 
هر چیزی که اهالی  به خاطرش باید به شهر می رفتند .  به سراغ مسئولان روستا می 
رویم تا از طایقان بیشتر بدانیم . در شورای روستا کار به جوان ها سپرده شده و تمامی 
اعضای شورای روستا زیر 30 سال هستند، در کنار اعضای سابق و با تجربه روستا که 
نتیجه آن اجرای 95 درصدی طرح هادی روستا بوده، نقشه های دهیاری را با رئیس 
شورای جوان روستا که مرور می کنیم متوجه می شویم که مهاجرت در این روستا به 
خصوص در 4 سال گذشته تعطیل بود،ه در روستایی که سه هزار نفر جمعیت دارد و 

300 جوان فعال مشغول به کارند،  بدون حتی  یک بیکار .
طایقان  10 هزار متر مربع آسفالت دارد و این باعث شده یک متر خیابان و کوچه 
خاکی در روستا وجود نداشته باشد، دلایل مهم مهاجرت معکوس در طایقان  امکانات 

خوبی است که دارد و روند مهاجرت را در این روستا  معکوس کرده .
مقصد بعدی شهرستان جعفرآباد و بخش قاهان و روستای ییلاقی وسفونجرد با 
جمعیتی بالغ بر 103 نفر طبق آخرین سرشماری ست ، این روستا حدود 90 کیلومتر با 
شهر قم فاصله دارد و امکانات این روستا محدود است، اما در سال های گذشته با توجه 
به ارتقاء طرح هادی روستا و فعال شدن خانه بهداشت وضعیت بهتر شده، در دو سال 
گذشته با توجه به وجود بسیاری جوانان که از روستا به شهر قم و شهر تهران مهاجرت 
کرده بودند به روستا برگشتند و مدرسه متروکه روستا که حدود 8 کلاس دارد، به عنوان 
کارگاه متمرکز روستا و اشتغالزایی برای جوانان مرمت شده است، در این مدرسه 4 
کارگاه وجود دارد و جوانان در آن مشغول کار هستند ، یک کارگاه لباس که زن و شوهر 
جوانی مدیریت آن را به عهده دارند و در حال حاضر به کشورهای ترکیه ارمنستان و 
افغانستان سالانه بیش از 30 هزار پوشاک صادر می کنند ، 3 کارگاه دیگر نیز در رشته 
چرم و صنعت چرم مشغول به فعالیت هستند و کیف و کفش تولیدی آنها به خصوص 
به پایتخت و استان های همجوار صادر می شود، وجود این جوان ها در روستا  علاوه 
بر نشاط افزایی و امیدآفرینی باعث ایجاد اشتغال مستقیم بیش از 30 جوان روستایی 

بیش از 90 نفر به صورت غیر مستقیم گردیده است .
 روستای منهای همکاری مسولان

اما مهاجرت آن روی سیاه خود را نیز دارد ،  انگار همین دیروز بود، تا دو سال پیش 
روستای باقرآباد یکی از قطب های دامداری شهرستان جعفرآباد بخصوص گوساله 
های پرواری بود، یکی از دامداران جوان روستا می گوید: روزانه 5 تا 7 ماشین سنگین 
کار جابجایی دام را از روستا به سمت دامشهر و شهرهای اطراف به عهده داشت ،  اما 
قیمت بالای نهاده ها، معادلات دامداران روستا را این روزها بدجوری بهم زده است، 
بیش از 95 درصد جمعیت این روستا به خصوص جوانان در ها در کار پروار کردن 
گوساله بودند، میکروفون را که می بیند انگار داغ دلشان تازه شده و از دغدغه هایشان 
می گویند ، از مسئولان بسیار دلخورند و می گویند آنها روستا را فراموش کرده اند، 

روستایی که  باید سفره شهر را تامین کند .
نقطه اشتراک حیاط های روستا باربند ها و دام هایی بوده که همه خانواده را بسیج 
می کرده است، از مرد و زن و کودک خانواده ، اما به قول آقای زیرک دهیار روستا در 

حال حاضر 60 درصد دامداری ها فعال اند و بقیه تعطیل و نیمه تعطیل .
این مشکل فقط مشکل روستای باقرآباد نیست و در سطح روستاهای استان به یک 
معضل تبدیل شده و باید دید چه راهکار های استانی و کشوری برای کمتر شدن این 
مشکلات خواهد داشت، چون دود کم شدن دام ها در روستا علاوه بر روستاییان در 

چشم شهری ها و پای سفره هایشان هم می رود .
 چرا مسئولین ؟ !  همه چیز از خودمان شروع می شود

سه راهی معروف روستای جنت آباد و شهرک لبن با بیش از 399 واحد دامداری 212 
واحد آن بهره برداری شده و در حال حاضر 120 واحد فعال دارد .

 آمار تولید شیر در استان 150 هزار تومان است که 50 هزار تومان در شهرک لبن 
تولید می شوند، بیش از 70 درصد کارگران این شهرک از روستاهای اطراف همین 

شهرک هستند .
نصیری می گوید: بعد از گرفتن پول بازنشستگی و اندک سرمایه ای که همراه 
فرزندانش تامین کرده با مشورت آنها در شهرک لبن و به کمک روستاییان دامداری 
بزرگی را به راه انداخته است کار را با 30 راس گوساله آغاز شده و الان بیش از 300 راس 

دام شیری و گوشتی دارد و سهم خوبی از تولید شیر و گوشت شهرک دارند .
اینجا برای بیش از 40 نفر به صورت مستقیم و بیش از 100 نفر به صورت غیر 
مستقیم اشتغال ایجاد کرده و کارنامه قابل قبولی از تولید را دارد، مهمترین عامل 
موفقیت اش را در این می داند که منتظر کسی نمانده به خصوص مسئولان و با کمک 

و حمایت خانوادش امروز بسیار موفق است .
همه اینها را گفتیم تا بگوییم روستائیانی که در دهه های گذشته به سمت شهرها 
هجوم آورده اند، عاشق چشم و ابروی شهری ها نبودند، بلکه نبود کار و حمایت 
های مسئولان برای رونق روستاها، آنها را به سمت شهرها کشانده، دلیل این ادعای 
ما نیز همین مهاجرت معکوسی ست که در روستاهای قم آغاز شده، روستاهایی که 
جوانانشان سالها منتظر حمایت های مسئولان ماندند و وقتی دیدند آبی از مسئولان 
گرم نمی شود، خود دست به کار شدند و حالا نتیجه هنرنمایی هایشان زینت بخش 

خانه های شهرنشینان است.

در دیداربا استاندارهمدان مطرح شد؛

توصیه آیت الله نوری همدانی
 در مورد گرانی 

آیت الله حسین نوری همدانی از مراجع تقلید یکی از نعمت های بزرگ الهی را توفیق 
خدمت به مردم دانست و از مسوولان خواست در حل مشکلات مربوط به گرانی و تورم 

بکوشند.
به گزارش روز دوشنبه دفتر آیت الله نوری همدانی، وی در دیدار با علیرضا قاسمی 
فرزاد استاندار همدان، بر ضرورت توجه به مردم به عنوان ستون دین تاکید کرد و گفت: 
متاسفانه امروز مردم از گرانی در رنج و فشارهستند و این نگرانی و ناراحتی علما را 
فراهم کرده است. وی افزود: لازم است به این مردم فداکار که در 8 سال دفاع مقدس 
فداکاری کردند، توجه کرده و اسباب آسایش و رفاه نسبی آنها را فراهم کنید. این مرجع 
تقلید ادامه داد: شغل مسوولان یک امانتی است که به آن ها سپرده شده و آنها در برابر 
میلیون ها انسان مسئولیت دارند و هر شخصی که مسوولیتی دارد باید به کار خود نه 
از جنبه امرار معاش، بلکه از جنبه خدمت به مردم نگاه کنند. وی شناخت وظیفه و 
مسئولیت پذیری و نیز شناخت دشمنان اسلام و انقلاب، را مسئله ای مهم دانست و 
تاکید کرد: امروز دشمنان انقلاب با تمام امکانات بر علیه نظام جمهوری اسلامی دست 
به کار شده و هرگز دست از  دشمنی و فتنه انگیزی بر علیه انقلاب و ملت رشید ایران 
بر نداشته و باید مطابق با این شرایط در صحنه حاضر شده و وظیفه خود را به انجام 
برسانیم. آیت الله نوری همدانی در بخش دیگری از سخنان خود بعثت پیامبر اکرم 
)ص( در منطقه جاهلی جزیرة العرب را معجزه دانست و با اشاره به مناظره امام رضا )ع( 
با علمای ادیان در خراسان در اثبات حقانیت پیامبر اکرم )ص( ابراز کرد: او فردی یتیم 
بود، از نظر مالی هم فقیر بود و هیچگاه نزد معلم درس نخوانده است. چنین شخصی 
قرآن را دریافت کرد و خداوند اینگونه حکمت و قدرت خود را نشان می دهد. براین 

اساس، روز میلاد پیامبر اکرم )ص( روزی بزرگ و باعظمت است.

عضوشورای اسلامی شهرقم :

توسعه متوازن شهری در قم
 پیگیری می شود 

عضوشورای اسلامی شهرقم گفت: همه طرح های مدیریت شهری باید از پیوست 
عدالت بهره مند باشند تا توسعه متوازن شهری عملا در دستور کار باقی بماند. 

معصومه آمره با اشاره به فقدان اطلاعات جامع و یکپارچه درباره محله های قم بیان 
کرد: پیگیری تدوین طرح اطلس محلات یا همان تکمیل شناسنامه محله های قم 
بر اساس مؤلفه هایی مانند کیفیت زندگی، نقاط ضعف و قوت و همچنین تهدیدها و 
فرصت های هر محله در دستور کار کمیته توزیع عادلانه خدمات و امکانات دوره ششم 
شورای اسلامی شهر قرار دارد. وی در این باره افزود: امیدواریم با استفاده از داده 
های این بررسی و تحلیل آن ها، بتوانیم افق راه آینده مدیریت شهری را  تبیین و سند 
توسعه متوازن شهر را به عنوان مبنای تصمیم گیری ها لحاظ کنیم. نماینده مردم قم 
در دوره ششم شورای اسلامی شهر همچنین خاطر نشان کرد: در حدّ توان و در حیطه 
وظایف و اختیارات قانونی خود در شورای اسلامی شهر، این موضوع را پیگیری می 
کنیم و تلاش خواهیم کرد تا مسئولان استان هم به این موضوع حساس شوند. وی 
در ادامه به ضرورت بهره مندی همه تصمیم گیری های شهری و استانی از پیوست 
عدالت توجه داد و گفت: بر این اساس، همکاری های کمیته توزیع عادلانه خدمات 
و امکانات شورای اسلامی شهر با گروه مطالعات و برنامه  ریزی شهری شهرداری برای 

تدوین اطلاعات جامع و یکپارچه از محله های قم و تدوین اطلس محلات ادامه دارد.
آمره در ادامه گفت: با تحلیل جامع داده ها و نهایی شدن محله بندی قم، اطلس 
همه محله های شهر به زودی و بر اساس مؤلفه های مختلف از جمله تعداد خانوار 
ساکن، قومیت محله و همچنین اطلاعات کالبدی، اجتماعی، فرهنگی و اقتصادی 
محلات مشخص شود.  وی اضافه کرد: بدیهی است که این اطلس می تواند در تدوین 
بودجه سالانه شهرداری و توزیع عادلانه خدمات و امکانات، تأثیر بسزایی داشته باشد.

مدیرکل پست استان قم:

۹۵ درصد اماکن قم دارای کد پستی
 ۱۰ رقمی است

مدیرکل پست استان قم گفت: اطلاعات جغرافیایی 95 درصد از اماکن این استان به 
هنگام شده و دارای کد پستی 10 رقمی است.

ابوالفضل باقری منش   افزود: بقیه اماکن که به طور عمده در حاشیه شهر قرار دارند، 
پلاک درب منزل و کد پستی 10 رقمی ندارند. وی اضافه کرد: 850 هزار رکورد کد 
پستی 10 رقمی در شهر قم ثبت شده که شامل 242 هزار ساختمان است. وی ادامه 
داد: از ابتدای امسال، روستاهای استان نیز تحت پوشش کد پستی 10 رقمی قرار 

گرفتند و در حال حاضر اطلاعات 55 درصد مکان های روستایی به هنگام شده است.
به گفته باقری منش، به هنگام سازی کد پستی اماکن روستایی تا پایان سال کامل 
می شود که این مساله برای تولیدکنندگان و فعالان اقتصادی، اطلاعات کاربردی 
و مناسبی است. وی در ادامه گفت: در حال حاضر بیش از 20 درصد مرسولات 
پستی این استان مربوط به خریدهای اینترنتی شهروندان است و غالب قشری که 
در کسب وکارهای مجازی فعالیت دارند، جوان هستند. وی همچنین بیان کرد: تمام 
شهرهای تابعه استان دارای دفتر پستی است که بخشی به نام آی سی تی و بخشی نیز 
به نام پست است. باقری منش با بیان این که پست قم در استفاده از بخش خصوصی 
در جذب مرسولات پستی رتبه اول کشور را دارد، اضافه کرد: مرسوله های پستی توسط 
دفاتر بخش خصوصی گرفته و به پست تحویل داده می شود، ولی تحت نظارت و 

پوشش اداره کل پست قرار دارد.
  

معاون اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان قم خبرداد:

زیرسازی و آسفالت مسیر دسترسی
 به پاسگاه پلیس راه سلفچگان 

معاون فنی و راه های روستایی اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان قم 
گفت: به منظور افزایش ضریب ایمنی و تسهیل تردد ایمن خودرو با اعتباری بالغ بر 18 
میلیارد ریال، پروژه زیرسازی و آسفالت راه دسترسی به پاسگاه پلیس راه قم –سلفچگان 

به طول یک کیلومتر به بهره برداری رسید. 
محمدرضازیدآبادی اظهارداشت: با توجه به افتتاح ساختمان جدید پاسگاه پلیس راه 
قم – سلفچگان در شهریور ماه سال 1399 و ضرورت ایمن سازی راه دسترسی به این 
پاسگاه، طرح زیرسازی و آسفالت مسیر در دستور کار قرار گرفت. وی طول مسیر پروژه 
دسترسی به پاسگاه پلیس راه قم سلفچگان را یک کیلومتر عنوان کرد و افزود : عرض 
راه متغیر و بین 4 تا 6 متر است. اعتبار تخصیصی برای اجرای طرح زیرسازی و آسفالت 
راه دسترسی به پاسگاه پلیس راه قم – سلفچگان را بیش از 18 میلیارد ریال دانست 
و گفت: هزینه مورد نیاز این پروژه از محل اعتبارات سازمان راهداری و حمل و نقل 
جاده ای تامین شده است. معاون فنی و راه های روستایی اداره کل راهداری و حمل 
و نقل جاده ای استان قم از مهم ترین اهداف اجرایی این پروژه را ایمن سازی مسیر 
دسترسی خودروها به پاسگاه پلیس راه قم – سلفچگان دانست و افزود: در این پروژه 
اقداماتی شامل خاکبرداری، تسطیح بستر، خاکریزی و نیز اجرای دو لایه آسفالت به 
مرحله انجام شده است. وی افزود: ساختمان جدید پاسگاه پلیس راه قم – سلفچگان 

در کیلومتر 30 بزرگراه قم – اراک معروف به قره سو واقع شده است.

توسط جمعی از بانوان کرمانی  انجام شد؛

پخت ۶ هزار نان صلواتی به مناسبت
 تولد پیامبر اکرم )ص(

جمعی از بانوان کرمانی به مناسبت تولد پیامبر اکرم )ص( 6 هزار نان صلواتی را در 
مسجد مقدس جمکران بین مردم توزیع کردند. گروه نان صلواتی کرمانی ها در ادامه 
سنتی 30 ساله، همزمان با میلاد پیامبر گرامی اسلام حضرت محمد )ص( و امام جعفر 
صادق )ع( طی 3 روز 6 هزار نان مهربانی را در مسجد مقدس جمگران طبخ و بین مردم 
توزیع کرد. این گروه در 30 سال گذشته در ایام نیمه شعبان در مسجد مقدس جمکران 
حاضر می شدند که امسال علاوه بر نیمه شعبان در هفدهم ربیع الاول هم برای توزیع 
نان صلواتی اقدام کردند. گروه نان صلواتی کرمان در ایام مختلف سال در شهر های 

زیارتی مثل مشهد و کربلا نیز نان صلواتی می پزند و بین مردم توزیع می کنند.

عضو هیات علمی پژوهشگاه مطالعات آموزش وپرورش گفت: خطر کرونا 
به اندازه ای که نوجوانان و جوانان ما از پیامدهای تعطیلی مدارس آسیب 
از  بیشتر  دانش آموزان  ماندن  خانه  در  خطر  واقع  در  نیست؛  می بینند، 

کروناست.
احد نویدی در گفت وگویی درباره فضای کنونی جامعه برای بازگشایی 
مدارس افزود: هنوز برای خانواده ها و جامعه، پیامدها و هزینه های سنگین 
دور ماندن کودکان و نوجوانان از مدرسه باز نشده و مقصر این وضع، رسانه ها، 

کارشناسان و متخصصان امر هستند که موضوع را تشریح نکرده اند.
وی ادامه داد:  به تصور خانواده و جامعه، مدرسه رفتن فقط بازماندن از 
برخی آموزش های حضوری است حال آنکه نخستین اثر این وضعیت بر 
سلامت جسمی، روحی و جامعه پذیری دختران و پسران ماست که دچار 

آسیب جدی شده و می شود.
این روانشناس گفت: چون این شرایط کاملا برای خانواده ها و جامعه 
باز نشده از این رو بسیاری از خانواده ها تابع برخی احساسات، عواطف 
و القائات می شوند؛ ضمن آنکه تصور می کنند درس خواندن فقط همین 
دروس نظری است که به بچه ها داده می شود و همینکه آنان پایه ها را پشت 

سر هم طی کنند و به سطح بالاتر بروند، کافی است.
وی افزود: مدرسه فقط آموزش نیست بلکه برای رشد سالم فرزندان این 
مرز و بوم، حضور در مدرسه ضرورتی اساسی است؛ بچه های در مدرسه 
در کنار هم در محیط طبیعی روابط اجتماعی، تعامل، کارگروهی و تیمی، 
مهارت های زندگی و ... را می آموزند ضمن آنکه فعالیت و تحرک جسمی و 

پویایی فکری و نشاط دارند.
نویدی ادامه داد: این آموزه ها، همه مباحث حوزه پرورشی و برنامه ها و آثار 
پنهان مدرسه رفتن است که اهمیت آن از برنامه ها و آموزش های رسمی 

بیشتر و مهمتر است.
وی تصریح کرد: اصل مساله ما آن است که امروز کسی از به خطر افتاده 
منافع ملی و تعلیم و تربیت نسل آینده ساز این جامعه احساس خطر نمی کند 
و دردش نمی آید؛ وضعیتی که در درازمدت نه فقط بچه ها بلکه به همه آسیب 

می زند.
بیشتر مدارس قابلیت بازگشایی دارند

بیان  با  آموزش وپرورش  مطالعات  پژوهشگاه  علمی  هیات  عضو  این 
اینکه بسیاری از مدارس ما قابلیت بازگشایی دارد، گفت: باید وضعیت 
مدارسی که بازگشایی شده اطلاع رسانی شود و فضای کنونی که بازشدن 
مدارس را خطرناک می بیند، بشکند و به طور مکرر حساسیت زدایی شود 
و بر عملکرد مدیران و معلمان این مدارس نظارت صورت گیرد. در واقع اگر 

آموزش وپرورش در این زمینه اقدام نکند، کوتاهی کرده است.
این روانشناس تاکید کرد: بازگشایی مدارس حق مردم است و هیچ ربطی 
به دولت ندارد؛ تعطیلی مدارس به بچه های این سرزمین لطمه می زند و بعد 
نخواهیم توانست پیامدهای زیانبار دور ماندن بچه ها از مدرسه را جبران کنیم 
زیرا الان نزدیک به دو سال است که چندین میلیون دانش آموز از جریان 
طبیعی و منطقی تعلیم و تربیت بیرون مانده اند و نتوانسته ایم حق تعلیم و 

تربیت را ادا کنیم.
وی با تاکید بر اینکه این آموزش های مجازی کارآیی و کارآمدی ندارد، 
گفت: ما با تعطیلی طولانی مدت مدرسه، بچه ها را در یک فضای محدود 
ایزوله کرده ایم که این امر به شدت به آنان لطمه زده و می زند و در نهایت در 

سال های آتی انسان سالمی تحویل جامعه نمی شود.
نویدی با بیان اینکه پایه های اول تحصیلی، دورانی بسیار حساس و مهمی 
است؛ گفت: بخشی از رفتارها و صفات اکتسابی در این دوره طلایی در 

کودکان ما در فضای مدرسه شکل گرفته و پرورش می یابد.
تیمی،  کار  دانش آموزان،  شدن  نهادینه  و  اجتماعی  داد:  ادامه  نویدی 
تعاملات اجتماعی و بسیاری دیگر از ویژگی های مطلوبی که برای والدین و 
نظام تعلیم و تربیت اهمیت دارد، در مدرسه شکل گرفته و قوت می یابد اما 
اگر آنان مدرسه نروند، در این حوزه عموما دچار ضعف می شوند و این شرایط 

بچه ها را به سوی ناتوانی و به نوعی معلولیت رفتاری سوق می دهد.
وی افزود: این حضور در مدرسه، همزیستی اجتماعی، مسالمت آمیز و 
مهارت های زندگی را به آنان می آموزد؛ اگر فرزندان ما با همسالان ارتباط 
نداشته باشند و دعوا و دوستی، محبت و تاثیرگذاری و تاثیرپذیری نداشته 
باشد، رشد فکری، جسمی و عاطفی لازم را نمی یابند؛ در واقع این تعاملات 

اجتماعی کلید رشد آنهاست که اگر شکل نگیرد تاوان سنگین دارد.
این روانشناس ادامه داد: در ایجاد این شرایط، هم مسئولان، رسانه ها و 
ما به عنوان پژوهشگر و کارشناس، بسیار ضعیف عمل کردیم و دولت نیز 
به گونه ای موثر برای ایجاد اعتمادسازی در والدین و فراهم کردن فضا و رغبت 

والدین برای حضور فرزندان در مدارس تلاش لازم را نکرده است.

وی افزود: باید مسئولان وزارت آموزش وپرورش تمرکز را بر آموزش حضوری 
گذاشته و همان گونه که اقداماتی اولیه را در این زمینه شروع کرده اند آرام 
آرام به سمت بازگشایی کامل مدارس رفته و به تدریج حساسیت زدایی کنند.
نویدی با بیان اینکه اکنون در کنار مقاومت برخی از والدین، برخی از 
معلمان  نیز مقاومت می کنند و والدین را هم می ترسانند، اضافه کرد: در کنار 
آن، نبود اعتماد کافی مردم به دولتمردان برای توجه و حساسیت به سلامت 
فرزندانشان که خود ناشی از کاهش سرمایه اجتماعی است و از سویی خلط 
مباحث بویژه سیاسی کردن آن و نبود انگیزه کافی، بر این عدم تمایل به 

آموزش حضوری از سوی خانواده ها و معلمان دامن می زند.
وی تصریح کرد: در آستانه 60 سالگی در بیش از 22 ماه گذشته از شیوع 
کرونا، همیشه با رعایت دستورالعمل های بهداشتی در محل کار حضور 
داشته و با مترو رفت وآمد کرده ام؛ ضمن آنکه هر روز شاهدیم کودکان به 
همراه والدین و یا نوجوانان در گروه دوستان در پارک و بازار و خیابان حضور 
دارند و فقط در خانه ماندن آن هم نه برای چند هفته و چندماه بلکه طولانی 

مدت نتیجه مطلوبی حاصل نمی شود.
وی در این رابطه توضیح داد: وقتی باران می بارد برای انجام امور خود مانند 
میهمانی رفتن، خرید و ... با چتر بیرون می روید؛ اینگونه نیست که در خانه 
بنشنید؛ اکنون 2 سال است که این ویروس همراه ماست و امری موقتی 

نیست و باید همه با آنان سازگار شویم.
 ضرورت ایجاد سازگاری با شرایط در خود

کرد:   تاکید  آموزش وپرورش  مطالعات  پژوهشگاه  علمی  هیات  عضو 
نمی شود دائم تعطیل و خود را ایزوله کرد؛ زیرا این رفتارها در جامعه نوعی 
اختلال رفتاری و روانی است و چنانکه برای کاهش و حل این مساله، ما در 
کلینیک ها همواره افراد را به مواجهه با موقعیت با حفظ امنیت و سلامت 

ترغیب می کنیم.
وی ادامه داد: انسان هوشمند است و می تواند با شرایط جدید زندگی در 
مدرسه، جامعه و ... سازگار شده و به گونه ای رفتار کند که سلامت خود و 

دیگران حفظ شود و این به مفهوم حل مساله در موقعیت است.
نویدی گفت: متاسفانه در این زمینه هم ما به عنوان کارشناس و هم 
رسانه ها کوتاهی کرده ایم؛ حتی صداوسیما به ترس خانواده ها دامن زده و 

می زند و متوجه نیست که این وضعیت پیامدهایی دارد.
بگوییم مدرسه شرایط  باید  »با چه متری  اینکه  بیان  با  روانشناس  این 
بازگشایی دارد«، افزود: معتقدم همه مدارس شرایط کافی برای بازگشایی 
را به شرط همکاری مدیر، معلمان و اولیای دانش آموزان دارند؛ اینکه عده ای 
با تب سنج و پالس اکسی متر و ... تصویری از شرایط مناسب برای بازگشایی 
مدارس تصویر می کنند، در هیچ مدرسه اروپایی هم وجود ندارد؛ ضمن آنکه 
معلمان هم می گفتند با کدام امکانات مدارس باز شود؛ در واقع همه توجیه 

می کردند که شرایط آماده نیست.
وی ادامه داد: امروز در طول یک ماه گذشته کم نیست مدارسی که با اندک 
تدابیری بازگشایی شد و شرایط خوبی هم دارد؛  در واقع هم اولیای مدرسه 
و دانش آموزان از وضعیت رضایت دارند و هم دانش آموزان، به تدریج به روال 
عادی باز می گردند؛ اقدامی خوب که زمینه را برای توجیه و همراهی والدین 

و بازگشایی بقیه مدارس با اطلاع رسانی های مناسب فراهم می کند.
وی تاکید کرد: همه از مدیر، معلم مدرسه تا مدیر منطقه و مدیرکل و ... باید 
مسئولیت خود را به درستی انجام دهند و همه مسئولیت نواقص را گردن 
کرونا نیاندازند و دست از توجیه کردن شرایط برای عدم حضور در مدارس 

بردارند.

گفت وگو با عضو هیات علمی پژوهشگاه مطالعات آموزش وپرورش؛

خطر تعطیلی مدارس از کرونا بیشتر است

 گروه خانواده؛ عطیه  همتی:  
انجام  حال  در  وقتی  شما  که  است  طبیعی  بسیار 
یک کار خوب و یا جالب هستید بخواهید آن را با آب 
و تاب در رسانه های اجتماعی پست کنید. اما افراط 
در این موضوع می تواند تبعات بدی هم برای خودتان 
رایج  ضرب المثل  باشند.  داشته  دیگران  برای  هم  و 
خصوصی،  »زندگی  می گوید  که  هست  انگلیسی 
مورد  در  نمی توانند  مردم  چون  است«  شاد  زندگی 
شما زیاد حرف بزنند و یا شایعه پراکنی کنند. شما هم 
پیرامون شایعه هایی که برایتان ایجاد شده است نگران 
نمی شوید و مجبور به تکذیب آن نیستید. برای همین 
است که زندگی خصوصی یک زندگی شاد است و فقط 
کسانی که به حریم خصوصی شان اهمیت می دهند 

لذت ناشی از آن را می چشند.
مقاومت در برابر تمایل به اشتراک گذاری بیشتر در 
شبکه های اجتماعی در سال های اخیر تبدیل به یک 
کسانی  برای  خصوص  به  شده است.  بزرگ  مشکل 
که اطلاعات شخصی زیادی را از خودشان در اختیار 
به  این اشتراک گذاری  دیگران قرار می دهند. گاهی 
این  به  می توان  که  می انجامد  نیز  شخصی  مسائل 
سر ریز  یکجورهایی  گفت.   »oversharing« عمل 
کرده اند. آنها از شبکه به عنوان جایی برای تخلیه منظم 
و  خانواده  از  مدام  می کنند.  استفاده  احساساتشان 
روزی  و  می نویسند.  شخصی شان  مسائل  و  روابط 
چندبار درباره کارهایی که در حال انجام هستند و یا 

می خواهند انجام دهند پست و مطلب می گذارند.
اما چرا نباید زندگی خصوصی ما در شبکه اجتماعی 

مثل یک کتاب باز  برای همه قابل خواندن باشد؟
بسیاری از واکنش ها به شما غیرواقعی می شود

همه برای شما خوشحال نیستند. شما لحظات شاد 
پست  اجتماعی  های  شبکه  در  را  دستاوردهایتان  و 
می کنید تا تبریک دریافت کرده و یا افراد بفهمند که 
زندگی شما چقدر شاد است. اما حقیقت این است که 
حتی با وجود همه نظرات مثبت در پست های شما، 
واقعا همه درباره آن ها خوشحال نیستند و حمایت 
زیادی از آن نمی کنند. بعضی افراد ممکن است شمارا 
به حسادت  ببینند که منجر  مغرور  انسان  مثل یک 
ورزی نسبت به شما می شود.)حتی اگر بهتر باشد که 
ما اهمیتی به آنچه که مردم درباره ی ما فکر می کنند 
ندهیم( یا حتی تلاش کنند آن موفقیت را خراب کنند. 

همچنین پست کردن مسائل احساسی یا شرایطی 
که برای شما اتفاق افتاده است براساس جمع کردن 
ترحم از دنبال کننده هایتان همیشه یک حرکت اشتباه 
است. درام شما صرفا یک سرگرمی برای آن ها است 

زیرا واقعا هیچ کس اهمیت نمی دهد.
به دیگران آدرس غلط می دهید!

فضای  در  شخصی تان  زندگی  از  دائما  شما  وقتی 
مجازی مطلب و عکس می گذارید. ناخوادگاه به دیگران 
از  بهتر  خیلی  زندگی تان  که  می دهید  را  حس  این 
آنهاست. از این رو غیرمستقیم عزت نفس پایین و حس 
ناامنی در زندگی شخصی آنها ایجاد می کنید. همچنین 
ناخودآگاه آنها را تشویق می کنید که با استانداردهای 
زندگی شما زندگی کنند و حتی تشویق می کنید که 
آنها هم دائما از زندگی شخصی و خصوصی شان عکس 
و مطلب منتشر کنند و این اصلا خوب نیست. یعنی 

اشتباه شما بقیه را نیز به اشتباه می اندازد.
عزت نفس تان پایین می آید

در  مخاطبتان  با  شدن  صمیمی  برای  شما  گاهی 
شبکه اجتماعی محتوای خصوصی منتشر می کنید؛ 
اما آن طور که توقع دارید بازخورد نمی گیرید و برخی 
هم برایتان کامنت های بدی می گذارند. این جس بعد 
می تواند عزت نفس تان را پایین بیاورد و حالتان را نسبت 
به خودتان و زندگی تان و حتی آن خاطره خوشی که 

بابتش عکس منتشر کردید بد کند.
امنیت تان را کم می کند

اطلاعات شخصی شما برای شما بسیار مهم است 
و قرار دادن آن ها در اختیار همه برای داشتن بسیار 
حرکت اشتباهی است. بعضی از مردم تلاش می کنند 
با آرشیو کردن اطلاعات شخصی شما به شما آسیب 
و  فیک  کاربری  با ساختن حساب های  یا  و  برسانند 
جعلی با  شماره و مشخصات شما کلاهبرداری کنند.
مجرمان سایبری تنها  نیاز به اطلاعات شخصی اندکی 
از شما دارد تا از طریق آن به محل کار، منزل و یا حتی 

به افراد نزدیکتان آسیب بزنند.
به دیگران آدرس غلط می دهید!

فضای  در  شخصی تان  زندگی  از  دائما  شما  وقتی 
به  ناخوادگاه  می گذارید.  عکس  و  مطلب  مجازی 
خیلی  زندگی تان  که  می دهید  را  حس  این  دیگران 
نفس  عزت  غیرمستقیم  رو  این  از  آنهاست.  از  بهتر 
ایجاد  آنها  شخصی  زندگی  در  ناامنی  حس  و  پایین 

می کنید. همچنین ناخودآگاه آنها را تشویق می کنید 
که با استانداردهای زندگی شما زندگی کنند و حتی 
تشویق می کنید که آنها هم دائما از زندگی شخصی و 
خصوصی شان عکس و مطلب منتشر کنند و این اصلا 
خوب نیست. یعنی اشتباه شما بقیه را نیز به اشتباه 

می اندازد.
عزت نفس تان پایین می آید

در  مخاطبتان  با  شدن  صمیمی  برای  شما  گاهی 
شبکه اجتماعی محتوای خصوصی منتشر می کنید؛ 
اما آن طور که توقع دارید بازخورد نمی گیرید و برخی 
هم برایتان کامنت های بدی می گذارند. این جس بعد 
می تواند عزت نفس تان را پایین بیاورد و حالتان را نسبت 
به خودتان و زندگی تان و حتی آن خاطره خوشی که 

بابتش عکس منتشر کردید بد کند.
امنیت تان را کم می کند

اطلاعات شخصی شما برای شما بسیار مهم است 
و قرار دادن آن ها در اختیار همه برای داشتن بسیار 
حرکت اشتباهی است. بعضی از مردم تلاش می کنند 
با آرشیو کردن اطلاعات شخصی شما به شما آسیب 
و  فیک  کاربری  با ساختن حساب های  یا  و  برسانند 
جعلی با  شماره و مشخصات شما کلاهبرداری کنند.
مجرمان سایبری تنها  نیاز به اطلاعات شخصی اندکی 
از شما دارد تا از طریق آن به محل کار، منزل و یا حتی 

به افراد نزدیکتان آسیب بزنند.
فضای مجازی و اینترنت فراموشکار نیست!

وقتی شما سریع همه چیز را در شبکه های اجتماعی 
پست می کنید این زمینه وجوددارد که شما بتوانید 
یک چیز اشتباه پست کنید قبل از اینکه آن را بسنجید 
و بخواهید آن را پاک کنید. بعضی افراد آن را در تلفن 
همراهشان ذخیره کرده اند. وقتی عصبانیتتان را پست 
می کنید و یا از ناراحتی تان می گویید ممکن است بعد 
از فرونشستن آن پشیمان شوید و حتی پست تان را 
پاک کنید. اما همچنان رد آن در اینترنت مانده است. 
وقتی بیش از حد از زندگی شخصی تان عکس و فیلم 
می گذارید و از عشق های آتشین تان می گوید اما دچار 
پیامدهای تلخ و طلاق می شوید. فالوئرهایتان هنوز 
در  و  دارند  یاد  به  خوب  را  شما  شخصی  عکس های 
اینترنت به راحتی یافت می شود و باید به تک تک تان 
درباره جزییات زندگی و دلایل جدایی تان بگویید. این 

اصلا خوشایند نیست.

چرا نباید زندگی خصوصی را در شبکه های اجتماعی ریخت؟

درباره زندگی مان آدرس غلط ندهیم
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وزیر اقتصاد: 

مطالبات بانکی نباید موجب تعطیلی 
واحدهای تولیدی شود

وزیر امور اقتصادی و دارایی کشور با تاکید بر اینکه مطالبات بانکی به هیچ وجه 
نباید موجب تعطیلی واحدهای تولیدی شود، خواستار نظارت مستمر بر روند وصول 
مطالبات بانک ها از واحدهای تولیدی و معرفی و رسیدگی به آن دسته از تولیدی هایی 

شد که به دلیل مطالبات بانکی فعالیت آنها متوقف شده است.
»سید احسان خاندوزی« در نامه ای خطاب به وزیر صنعت، معدن و تجارت با اشاره 
به دستورات رهبر معظم انقلاب، مبنی بر لزوم حمایت همه جانبه از تولید ملی و مانع 
زدایی به عنوان تکلیف شرعی و قانونی و پیرو دستور رییس جمهوری در سفر اخیر 
به استان »اردبیل« مبنی بر اینکه »هیچ بانکی در سراسر کشور نباید واحد تولیدی را 
تعطیل یا نیمه تعطیل کند«، ضمن تأکید بر الزام شبکه بانکی به »وصول مطالبات بدون 
ورود هرگونه خدشه به روند تولید و اشتغال کارگران واحدهای تولیدی« خواستار اعلام 
آن دسته از واحدهای تولیدی به وزارت اقتصاد شد که مطالبات بانکی منجر به تعطیلی 
آنها شده است.   خاندوزی افزود: ستاد تسهیل و رفع موانع تولید با نظارت مستمر 
بر آخرین وضعیت فعالیت  واحدهای تولیدی، در صورت مواجهه با مواردی که وصول 
مطالبات بانک ها منجر به تعطیلی احتمالی واحد تولیدی فعال شده است، علاوه بر 
عمل به تکالیف قانونی مندرج در مواد 61 و 62 الحاقی به قانون رفع موانع تولید رقابت 
پذیر و ارتقای نظام مالی کشور و آیین نامه اجرایی آن، مواردی را که منجر به حصول 
نتیجه نشده است به معاونت امور بانکی، بیمه و شرکت های دولتی وزارت اقتصاد و 

بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران گزارش شود تا پیگیری های لازم صورت پذیرد.
وزیر اقتصاد همچنین در این خصوص طی ابلاغی به معاون امور بانکی، بیمه و 
شرکت های دولتی خود مأموریت داد تا بر روند وصول مطالبات بانک ها نظارت مستمر 
انجام شود.   همچنین، خواهان آن شد که بانک ها در ابتدا تلاش کنند تا در صورتی 
که واحدهای تولیدی، دارای صلاحیت کافی برای اداره و ادامه فعالیت بوده و توقف 
پرداخت بدهی ناشی از مشکلات اقتصادی، تأمین مواد اولیه و موارد مشابه است، به 
جای تملک واحد تولیدی، اعم از عرصه و اعیان، حسب ضوابط قانونی نسبت به امهال 
مطالبات یا استفاده از سایر شیوه های وصول مطالبات )غیر از تملک واحد تولیدی( 
اقدام کنند. وزیر امور اقتصادی و دارایی افزود: در صورتی که تضامین و متعهدین 
متعدد برای »دین« واحد تولیدی وجود داشته باشد، بانک ها مکلف  هستند در ابتدا 
از سایر اموالی که توقف یا مصادره آنها خللی به روند تولید وارد نمی کند طلب خود 
را استیفاء کنند.  اگر واحدهای تولیدی به دلیل فنی و اجرایی قابلیت ادامه فعالیت 
نداشته یا مالک فعلی، صلاحیت یا توان ادامه فعالیت نداشته باشد، بانک ها تنها در 
صورتی می توانند نسبت به تملک واحد تولیدی اقدام کنند که این امر به هیچ وجه 

منجر به تعطیلی خط تولید و بیکاری کارگران نشود.

دبیرکل کانون عالی انجمن های صنفی کارگران :

با ۱۰ میلیون تومان هم زندگی نمی چرخد
دبیرکل کانون عالی انجمن های صنفی کارگران می گوید: دستمزد 1401 باید به 
گونه ای باشد که هم زندگی کارگران با آن بچرخد و از آن راضی باشند هم به کارفرما 

فشار وارد نشود و توان پرداخت آن را داشته باشد.
هادی ابوی بر ضرورت تشکیل جلسات کمیته دستمزد شورای عالی کار تاکید کرد و 
به ایسنا، گفت: اگر می خواهیم از دستمزد 1401 رونمایی کنیم باید به گونه ای باشد 
که کارگر و کارفرما از آن راضی باشند و شرکای اجتماعی در جریان کار قراربگیرند و 
خیال جامعه کارگری را از بابت دستمزد 1401 راحت کنند. اینطور نباشد که به شب 

عید موکول شود و کارگران نگران حقوق سال آینده خود باشند.
وی ادامه داد: با توجه به آنکه دولت جدید سرکار آمده کارگران را امیدوار کردیم که 
اتفاقات خوبی رقم خواهد خورد لذا از باب مطالبه گری انتظار داریم در شش ماهه دوم 
سال که یک ماه آن گذشت، کمیته دستمزد شورای عالی کار فعال شود و وزارت کار به 

بحث حداقل مزد و بررسی کارشناسی دستمزد کارگران ورود کند.
دبیرکل کانون عالی انجمن های صنفی کارگران درباره تاخیر در برگزاری جلسات 
دستمزد شورای عالی کار اظهار کرد: سکوت و سکونی که در حوزه روابط کار می بینیم 
و تمایلی به برگزاری جلسات مزد دیده نمی شود ممکن است به دلیل احتمال برخی 
تغییرات در حوزه مدیران روابط کار یا زیرمجموعه های وزراتخانه باشد لذا انتظار داریم 

شورای عالی کار در حوزه روابط کار فعال باشد.
به گفته این مقام مسئول کارگری، حضور رئیس جمهور در کارخانه ها نشان از دغدغه 
ایشان نسبت به مسایل جامعه کارگری دارد در حالی که فرایندی که در وزارت کار در 

پیش گرفته شده با آن انطباق و هماهنگی ندارد.
ابوی با بیان اینکه تعیین حداقل دستمزد ساز و کار خاص خود را دارد و یک شبه نمی 
 توان مزد تعیین کرد، گفت: هم اکنون با 10 میلیون تومان هم زندگی نمی چرخد ولی 

آیا کارفرما توان پرداخت 10 میلیون تومان حقوق را دارد؟
وی ادامه داد: متاسفانه معیشت کارگران با این دریافتی اندک به سختی می گذرد و 
ناچار به مشاغل دیگر روی می آورند اما با گسترش پدیده دو شغله و سه شغله، اشتغال 

جوانان و افراد جویای کار دچار مشکل می شود.

 تلاش  ها برای تولید ارز دیجیتال ملی، اگرچه به نظر یک فرصت می رسد؛ اما 
طرحی است که اجرای آن، پیچیدگی  های فنی خاص خود را دارد.

ارزهای دیجیتال به رغم آن که یک پدیده نوظهور به نظر می رسند؛ اما به سرعت 
توانسته اند فضای تراکنش های مالی را متاثر از خود کنند. ویژگی اصلی ارزهای 
دیجیتال، غیرملی بودن و عدم وابستگی به پول های ملی است. بدین ترتیب 
بانک های مرکزی کشورها قادر نیستند تراکنش های ارزهای دیجیتال را کنترل 
کنند و بر معاملاتی که با این ارزها صورت می گیرد، نظارتی ندارند. در نتیجه 
بسیاری از کشورها در صدد هستند که با ایجاد »ارزهای دیجیتال ملی« شرایط را 
تغییر دهند. پرسش اصلی آن است که ارز دیجیتال ملی چیست و آیا ایجاد چنین 

ارزی ممکن است؟
»پویا بهمنی« کارشناس ارزهای دیجیتال  گفت: »ارز دیجیتال ملی یا به اصطلاح  
ارز دیجیتال بانک مرکزی، مفهومی نسبتا جدید در دنیای ارزهای دیجیتال است 
که اخیرا از سوی بانک  های مرکزی بسیاری از کشورها مورد توجه قرار گرفته است 
و حتی چند کشور به اجرای آزمایشی تولید آن دست زده اند. ارز دیجیتال ملی 
در حقیقت شکل دیجیتال پول رایج کشورها است که برای ایجاد آن، بانک های 
مرکزی به جای چاپ اسکناس کاغذی و ضرب سکه، به انتشار توکن های دیجیتال 
تبدیل  دیگر  رایج  ارزهای  به  آسانی  به  ملی  دیجیتال  ارزهای  می زنند.  دست 
می شوند و ارزش آن ها هم ردیف ارزش ارز پول ملی کشور منتشر کننده خواهد 
بود«.باید پذیرفت که ارز دیجیتال ملی در جهت رفع دغدغه های امنیتی و نظارتی 
دولت ها نیز حرکت می کند. نکته جالب توجه هم ردیف بودن ارزش پول ملی کشور 
با ارز دیجیتال ملی همان کشور است و مساله فوق این پرسش را مطرح می کند که 
به این ترتیب چه نیازی به تولید یک ارز دیجیتال ملی است؟ بهمنی در پاسخ به 
این سوال گفت: »ابتدا باید گفت که چه نیازی موجب شد تا ایده ارز دیجیتال ملی 
شکل بگیرد. علت اصلی شکل گیری این ایده، عدم تمایل به استفاده از ارزهای 
دیجیتال رایج در تراکنش های روزمره برای خرید کالاها و خدمات به دلیل نوسانات 
شدید قیمتی آن ها در مقابل پول های ملی است. در واقع ارز دیجیتال ملی ابزاری 
است که می تواند دنیای رمز ارزها را خیلی بهتر و موثرتر به زندگی مالی و اقتصادی 
خانوارها و بنگاه ها گره بزند و همه گروه  های فعال اقتصادی را از مزیت های دنیای 
رمزارزها بهره مند سازد. البته در کنار علت ذکر شده باید پذیرفت که ارز دیجیتال 
ملی در جهت رفع دغدغه های امنیتی و نظارتی دولت  ها نیز حرکت می کند و 
بسیاری از فعالان این حوزه علت ایجاد این نوع از ارزهای دیجیتال را همین 
موضوع تلقی می کنند. با ایجاد این نوع از پول، دولت ها توان کنترل و نظارت بر 
تراکنش های کلان مالی دنیای رمزارزها را خواهند داشت که این واقیعت تا حدی 
با هدف اولیه رمز ارزها که همان تمرکززدایی و عدم وجود نظارت متمرکز نهادهای 

حاکمیتی در تبادلات مالی است، در تضاد است«.
ارزی برای نبرد با تحریم  ها

پرسش مهم دیگر درباره ارزهای دیجتال ملی، انواع و شکل ها و صورت های 
مختلف آن است. بایستی دید که ارزهای دیجیتال ملی به چه شکل های قابل 
تولید، خرید و فروش و نقل و انتقال هستند. بهمنی در ارتباط با این پرسش، 
توضیح داد: »ارزهای دیجیتال ملی به دو صورت عمده  فروشی و خرده  فروشی 
از سوی بانک مرکزی ارائه می شوند. در مدل عمده  فروشی از رتبه بندی موجود 
موسسات بانکی و مالی برای انجام تراکنش  ها استفاده می شود. یکی از کاربردهای 
این نوع، پرداخت های بین بانکی است که ارز دیجیتال ملی می  تواند تا حد بسیار 
زیادی ریسک عدم انجام تعهدات طرف مقابل را کاهش دهد. مدل خرده فروشی 

نقل و انتقالات بین بانکی را ارتقا می دهد و ریسک واسطه  گری و نقدشوندگی 
سیستم بانکی را از بین می برد. این مدل به دو شکل در دسترس خواهد بود: حالت 
اول شامل ارزهایی است که از طریق یک کیف پول دیجیتالی مستعار به گیرنده 
منتقل می شود ولی حالت دوم شبیه دسترسی است که توسط حساب بانکی ارائه 
می شود که در آن یک واسطه مسوول تایید هویت گیرنده و نظارت بر فعالیت های 
غیرقانونی و پرداخت بین حساب ها خواهد بود«. یکی از ویژگی های استفاده از 
رمزارزهای ملی، هزینه تراکنش بسیار پایین تر و سرعت انتقال بسیار بالاتر است.
اما مزایای ارزهای دیجیتال ملی چیست و تولید چنین ارزی، چه فرصت هایی را 
در اختیار یک بانک مرکزی خواهد گذاشت؟ این کارشناس ارزهای دیجیتال در 
ادامه و در ارتباط با مزایای ارزهای دیجیتال ملی افزود: »ارزهای دیجیتال ملی 
مزایا و قابلیت های زیادی را برای سیستم پرداخت و شبکه پولی کشورها فراهم 
می  آورند. آن  ها به دولت ها برای تبیین راحت  تر سیاست  های پولی از طریق مدل 
عمده  فروشی برای اتوماسیون فرآیندها در شبکه بین بانکی و مدل خرده  فروشی 
برای ارتباط مستقیم مصرف کنندگان با بانک های مرکزی کمک  خواهند کرد و 
همچنین موجب بهینه  سازی فرآیند محاسبه و جمع  آوری مالیات نیز خواهند شد. 
از منظر کاهش ریسک در تراکنش ها، استفاده از این نوع ارز موجب کاهش ریسک 
نقدینگی واسطه های بانکی خواهد شد. از لحاظ دسترسی نیز این سیستم پولی 
بسیار فراگیرتر و در دسترس تر خواهد بود و افراد محروم از خدمات بانکی سنتی 
بخصوص در کشورهای فقیر، می توانند بدون نیاز به زیر ساخت های گران-قیمت 
مورد نیاز سیستم بانکی سنتی، به طور مستقیم به بانک های مرکزی متصل شوند. 
از دیگر مزایای این سیستم هزینه تراکنش بسیار پایین  تر و سرعت انتقال بسیار 
بالاتر در قیاس با نظام بانکی پیشین است. بنابراین به طور کلی هر شهروند چه در 
کشورهای درحال توسعه و چه در کشورهای توسعه یافته با استفاده از این سیستم 
می توانند دامنه و کیفیت خدمات مالی دریافتی خود را به شکل قابل ملاحظه  ای 

افزایش دهد«.

ارزهای دیجیتال ملی و نقص  هایی که وجود دارند
به رغم مزایایی که گفته شد، ارزهای دیجیتال ملی معایبی نیز دارند که این معایب 
می تواند پرسش های فراوانی را با خود به همراه داشته باشد. بهمنی در ارتباط با 
این معایب، یادآور شد: »استفاده از این ارزها دارای معایبی است که نمی توان به 
سادگی از کنار آن ها گذشت. مهمترین مساله بحث تمرکز و وجود دولت به عنوان 
نهاد ناظر حاکمیتی در این سیستم است که قابلیت نظارت، کنترل، ایجاد لیست 
سیاه از آدرس  های شبکه و حتی برگرداندن تراکنش   ها را به طور کامل دارد و از این 

روی بسیار شبیه سیستم بانکی سنتی عمل می کند«.
وی در ادامه گفت: »البته این ویژگی  ها را نمی  توان به طور مطلق از معایب این 
شبکه دانست؛ زیرا افراد حقیقی و نهادهای حقوقی بسیاری هستند که تمایل 
دارند هم از امنیت شبکه بانکی سنتی بهره ببرند و هم از مزایای شبکه بلاکچین 
منتفع شوند و این ایده شاید پاسخی به نیاز این دسته از افراد باشد. چیزی که در 
این بین قطعی است، آن است که استفاده کنندگان این شبکه قطعا بخشی از 
حریم خصوصی  مالی خود را برخلاف ارزهای دیجیتال غیرملی، از دست خواهند 
داد. مباحث قانون گذاری و حقوقی مرتبط با این نوع از ارزها به خصوص در 
خصوص تراکنش  های مابین کشورها نیز همچنان با ابهامات زیادی همراه هست 
که می تواند مناقشات سیاسی و اجتماعی در سطح بین  المللی به همراه داشته 

باشد«.
مسیری که تازه آغاز شده است

با وجود معایب و مزایایی که برشمرده شد، به نظر می رسد بحث ارزهای دیجتال 
ملی تازه در آغاز راه است و بسیاری از کشورها علاقمند هستند که این مسیر را 
بپیمایند. بهمنی در ارتباط با برنامه کشور ها برای تولید ارز ملی اینطور توضیح 
داد: »تاکنون بیش از 80 کشور به حوزه ارز دیجیتال ملی ورود کرده  اند که در صدر 
آن ها کشور چین قرار دارد. این کشور از سال 2014 برنامه جامعی را برای ارائه یوان 
دیجیتال تدوین کرده است. بعد از آن بانک  های مرکزی کشورهایی مانند روسیه، 
سوئد، انگلیس، کانادا، اروگوئه، تایلند و سنگاپور هم پروژه هایی برای انتشار ارزهای 

دیجیتال خود راه  اندازی کرده  اند.«
این کارشناس بازار سرمایه در تحلیل امکان تولید ارز ملی در ایران نیز گفت: »در 
ماه  های اخیر مسوولان بانک مرکزی خبر از انتشار ارز دیجیتال ملی داده اند که 
با توجه شرایط سیاسی و اقتصادی کشور به نظر می  رسد این تصمیم می  تواند 
مزیت  هایی علاوه بر مزایای ذکر شده برای کشور داشته باشد. در واقع اگر قابلیت 
ایجاد رمزارز ملی وجود داشته باشد می توان در قراردادهای دوجانبه با کشورهای 
همسایه از این ابزار استفاده کرد؛ این ارزها نیازی به سوئیفت و حتی بلاکچین 
جهانی ندارند.« وی افزود: »به بیان دیگر بلاکچین یک بستر و شبکه جهانی است 
که مانند سوئیفت و مخابرات می توان از آن استفاده کرد. ایجاد ارز دیجیتال ملی 
اولین گام از حرکت نظام بانکداری کشور به سمت فناوری بلاک چین است که 
از این منظر این موضوع می تواند برای آینده بانکداری ایران آورده فراوانی داشته 
باشد. از مزایای دیگر این نوع ارز برای اقتصاد کشور می توان به کاهش استفاده 
از پول کاغذی، قابلیت جذب سرمایه گذاری و مدیریت نقدینگی جاری در اقتصاد 
اشاره کرد. کاربرد ارز دیجیتال ملی ایران در فاز اول به عنوان توکن و ابزار پرداخت 
برای تبادلات بین بانکی و در فاز دوم پرداخت های خرد بین افراد جامعه است. 
همچنین از دیگر ویژگی های این ارز دیجیتال، توسعه راهکار ثبت و تایید هویت بر 
بستر بلاک  چین )Know Your  Customer( است؛ به صورتی که در یک شبکه 

همگن در سایر بانک  ها هم قابل استفاده است«.

یک کارشناس ارزهای دیجیتال  :

ارزهای دیجیتال می تواند اقتصاد ملی را دگرگون کنند

هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه دو قم تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده های 
تشکیلی طبق قانون مذکور را براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح ذیل تأیید نموده 

اند:
1-رأی شماره 140060330002007315 مربوط به پرونده کلاسه 1399114430002002382 مربوط به تقاضای 
خانم فاطمه ماشی فرزند خداقلی در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت52/40 
مترمربع پلاک شماره فرعی از 1955 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری 

مع الواسطه از علی افسر)م الف11342(
به  مربوط   1397114430002002143 کلاسه  پرونده  به  مربوط   140060330002006157 شماره  2-رأی 
تقاضای آقای سید محمد زمانی فرزند سید رضا در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
55/75مترمربع پلاک شماره فرعی از 1877/136 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی 

طی سند قطعی صفحه 323 دفتر 627 ) الف11343(
به  مربوط   1399114430002002139 کلاسه  پرونده  به  مربوط   139960330002021342 شماره  رأی   -3
تقاضای خانم صغرا درگاهی فرزند قربانعلی در قسمتی از سه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا 
شده به مساحت 114مترمربع پلاک شماره فرعی از1969اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه 

عادی و خریداری مع الواسطه از ابوالفضل و سکینه شاکری)م الف11344(
به  مربوط   1399114430002001396 کلاسه  پرونده  به  مربوط   139960330002021340 شماره  رأی   -4
تقاضای آقای نادر عزیزی فرزند رحیم در قسمتی از سه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
مساحت 114مترمربع پلاک شماره فرعی از1969اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی 

و خریداری مع الواسطه از ابوالفضل و سکینه شاکری)م الف11345(
به  مربوط   1400114430002000221 کلاسه  پرونده  به  مربوط   140060330002008385 شماره  5-رأی   
تقاضای خانم زهرا رضائی فرد فرزند عیسی در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 55 
مترمربع پلاک شماره فرعی از 1852 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع 

الواسطه از سید احمد کروبی صفحه 112 دفتر 112)م الف11346(
به  مربوط   1399114430002001617 کلاسه  پرونده  به  مربوط   140060330002002101 شماره  6-رأی 
تقاضای خانم پروین قربانی فرزند محمد ابراهیم درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
72مترمربع پلاک شماره  فرعی از 2209 مکرر اصلی که طبق بخشنامه سازمان به پلاک 3123 اصلی تبدیل شده 
واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از سید علی اکبر تولیتی صفحه 

116دفتر5 )م الف11347(
به  مربوط   1399114430002003024 کلاسه  پرونده  به  مربوط   140060330002007623 شماره  7-رأی 
تقاضای خانم الهه رضائی فرزند محمد رضا درقسمتی از سه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا 
شده به مساحت54/50 مترمربع پلاک شماره فرعی از 2393/1/299/380 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک 

اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از حسن زند صفحه 427 دفتر 384)م الف11349(
به  مربوط   1399114430002002682 کلاسه  پرونده  به  مربوط   140060330002007620 شماره  رأی   -8
تقاضای آقای اله رضا آقا جانی فرزند محمد علی درقسمتی از سه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث 
بنا شده به مساحت54/50 مترمربع پلاک شماره فرعی از 2393/1/299/380 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک 

اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از حسن زند صفحه 427 دفتر 384)م الف11350(
به  مربوط   1397114430002002239 کلاسه  پرونده  به  مربوط   139960330002005594 شماره  رأی   -9
تقاضای آقای یوسف غلامی شعبانی فرزند ابراهیم درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
مساحت120مترمربع پلاک شماره 75 فرعی از 2173صلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه 

عادی خریداری مع الواسطه از اصغر فرحناک ثبت دفتر 456 صفحه 307 )م الف11351(
به  مربوط  کلاسه 1399114430002000981  پرونده  به  مربوط  شماره 140060330002008104  10-رأی 
تقاضای خانم زلیخا علی زاده فرزند یونس در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
108/70 مترمربع پلاک شماره فرعی از 1876/2 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی 

و خریداری مع الواسطه از سید علی پیر صالحی)م الف11363(
به  پرونده کلاسه 1400114430002000357 مربوط  به  11-رأی  شماره 140060330002010255 مربوط 
تقاضای آقای مسلم کاشانی فرزند مسیب در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
1683مترمربع پلاک شماره فرعی از 2259/1 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و 

خریداری مع الواسطه از ایران و اقدس و مهین شهرت همگی بیگدلی )م الف11365(
به  مربوط  کلاسه 1400114430002000668  پرونده  به  مربوط  شماره 140060330002010348  12-رأی 
تقاضای آقای هادی حسینی کامیاب فرزند محسن درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
مساحت 77/05 مترمربع پلاک شماره فرعی از 2302/5 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه 

عادی و خریداری مع الواسطه از داود عزتی موحد صفحه 381 دفتر 329)م الف11366(
به  مربوط  کلاسه 1400114430002000355  پرونده  به  مربوط  شماره 140060330002010256  13-رأی 
تقاضای آقای ناصر خان زاده سراجی فرزند غلامرضا در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
مساحت 840/50مترمربع پلاک شماره فرعی از 2259/1 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه 

نامه عادی و خریداری مع الواسطه از اقدس و مهین و ایران شهرت همگی بیگدلی )م الف11367(

به  مربوط  کلاسه 1399114430002003053  پرونده  به  مربوط  شماره 140060330002008086  14-رأی 
تقاضای آقای غلامرضا لطفی فرزند عزیز علی درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
120 مترمربع پلاک شماره فرعی از 2300 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و 

خریداری مع الواسطه از فتحعلی پیری صفحه 547 دفتر 306 )م الف11368(
به  پرونده کلاسه 1399114430002002223 مربوط  به  15- رأی شماره 140060330002010434 مربوط 
تقاضای آقای حبیب اله احمدی فرزند محمود در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
140/20مترمربع پلاک شماره فرعی از 1854 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی 
طی سند قطعی صفحه 145 دفتر 112 بمیزان 60سهم و مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از سید احمد رضوی 
برقعی بمیزان 8 متر مربع صفحه 395 دفتر 395 و عباس رجبی عبدالرحمن لوئی بمیزان 72 صفحه 145 دفتر 112 )م 

الف11403(
مربوط   1400114430002000054 کلاسه  پرونده  به  مربوط   140060330002009102 شماره  رأی   -16
به تقاضای آقای عروجعلی فضل اللهی فرزند حسن در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
مساحت 78 مترمربع پلاک شماره فرعی از 2302/2 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه 
عادی و خریداری مع الواسطه از هادی وفایی نسبت به 70 سهم مشاع و روح اله یعقوبیان نسبت به 8 سهم مشاع ثبت دفاتر 

الکترونیکی 2338-1395 )م الف11404(
به  مربوط  کلاسه 1398114430002001933  پرونده  به  مربوط  شماره 140060330002010138  17-رأی 
تقاضای خانم جیران علی پور فرزند احمد  در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
80 مترمربع پلاک شماره فرعی از 1947/23 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و 
خریداری مع الواسطه از سید حسن و سید محمود شمس الدینی وراث مرحوم سید حسین شمس الدینی صفحه 445 

دفتر 141)م الف11405(
به  مربوط  کلاسه 1399114430002002227  پرونده  به  مربوط  شماره 140060330002008012  18-رأی 
تقاضای آقای مسلم نوری فرزند علی در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 120 
مترمربع پلاک شماره فرعی از 2174 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری 
مع الواسطه از محمود و محمد حسن و معصومه و ملوک و ملک خانم و محمد شهرت همگی صفاری وراث مرحوم بتول 

رضویان)م الف11406(
به  مربوط  کلاسه 1399114430002002818  پرونده  به  مربوط  شماره 140060330002009948  19-رأی 
تقاضای آقای عبداله حمیدی فرزند نصرت اله در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت66 
مترمربع پلاک شماره فرعی از2303 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع 

الواسطه از ابوالفضل جش لو صفحه 489 دفتر 667 )م الف11407(
به  مربوط  کلاسه 1399114430002000187  پرونده  به  مربوط  شماره 140060330002009157  20-رأی 
تقاضای آقای کاظم الیاسی فرزند محمد حسین در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
84/25 مترمربع پلاک شماره فرعی از 2455 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و 

خریداری مع الواسطه از وراث احمد علوی صفحه 556 دفتر 22 )م الف11409(
به  مربوط  کلاسه 1399114430002001686  پرونده  به  مربوط  شماره 140060330002010169  21-رأی 
تقاضای خانم فاطمه یوسفی فرزند حسن در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
165/40 مترمربع پلاک شماره فرعی از 2323 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و 

خریداری مع الواسطه از علی هندیانی)م الف11409(
به  مربوط  کلاسه 1400114430002000083  پرونده  به  مربوط  شماره 140060330002010250  22-رأی 
تقاضای آقای احمد حیدری ده نایبی فرزند علی اصغر در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده 
به مساحت 62 مترمربع پلاک شماره فرعی از باقیمانده 2605 اصلی که طبق بخشنامه سازمان به پلاک 2605/324 
اصلی تبدیل شده واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی صفحه 513 دفتر 187 

)م الف11410(
به  مربوط  کلاسه 1400114430002000995  پرونده  به  مربوط  شماره 140060330002010779  23-رأی 
تقاضای آقای حسین چهرقانی بزچلوئی فرزند وهاب در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
مساحت 144 مترمربع پلاک شماره فرعی از 1950/91 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه 

عادی و خریداری مع الواسطه از حسین آقا گرامی پور صفحه 85 دفتر 194)م الف11411(
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر 
گردد با توجه به عدم دسترسی به مالکین مشاعی مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع 
اعتراضی داشته باشند ظرف مدت 2 ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد منطقه ی دو قم 
تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع 
قضائی تقدیم و گواهی آن را به این اداره تحویل نمایند لازم به توضیح است که صدور سند براساس قانون مذکور مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود. 
)ایمان و اقتصاد مردم(
تاریخ انتشار نوبت اول:۱4۰۰/۰7/۱9 
تاریخ انتشارنوبت دوم:۱4۰۰/۰8/۰4
عباس پورحسنی حجت آبادی - رئیس ثبت اسناد منطقه دو قم

هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک قم 
تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده تشکیلی طبق قانون مذکور را 
براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح 

ذیل تأیید نموده اند.
پرونده کلاسه  به  1- رای شماره 140060330001003796 مربوط 
1400114430001000011 مربوط به تقاضای آقای حسینعلی رضی 
نتاج فرزند غلامعلی در ششدانگ به مساحت 126 مترمربع پلاک شماره 
اداره یک قم  ثبت ملک  واقع در قم بخش یک حوزه  10542/1اصلی 
سند قطعی به شماره 72271 مورخ 75/12/23 دفترخانه 5 قم)م الف 

)11341
پرونده کلاسه  به  2- رای شماره 140060330001003513 مربوط 
1400114430001000297 مربوط به تقاضای آقای نصیرعبدالحسینی 
فرزند هادی در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 136/20 مترمربع 
پلاک شماره 11578/515 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک 
اداره یک قم سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر 590 صفحه 456 به 
موجب سند قطعی 24902 مورخ 1399/10/24 دفترخانه 74 قم)م الف 

)11348
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و 
انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه به عدم دسترسی 
به مالکین مشاعی مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی تا چنانچه 
اشخاص ذینفع اعتراضی داشته باشند ظرف مدت 2 ماه از تاریخ انتشار 
آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد منطقه یک قم تسلیم و 
رسید آن را اخذ و ظرف یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه 
مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی آن را به این 
اداره تحویل نمایند لازم به توضیح است که صدور سند براساس قانون مذکور 

مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
)ایمان و اقتصادمردم(
تاریخ انتشار نوبت اول:۱4۰۰/۰7/۱9 
تاریخ انتشارنوبت دوم:۱4۰۰/۰8/۰4
رضا حسین خانی- رئیس ثبت اسناد منطقه یک قم

  آگهی ماده سه قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی

آگهی ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی 
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رییس هیات کشتی استان قم گفت: اردوی بسترسازی تیم ملی کشتی فرنگی نونهالان در خانه کشتی شهید صدرزاده با 
دعوت از چهار ورزشکار و یک مربی از قم بر پا می شود.

هادی علیایی افزود: اردوی بسترسازی و استعدادیابی تیم های پایه ملی طی روزهای 4 تا 10 آبان ماه در کمپ اصلی تیم ملی 
کشتی در استان تهران برگزار خواهد شد.

وی اضافه کرد: امیرمهدی سعیدی نوا فرنگی کار 52 کیلوگرمی و امیرحسین نعمت زاده کشتی گیر وزن 75 کیلوگرم که در 
مسابقات قهرمانی کشور که مهرماه سالجاری در استان لرستان صاحب دو مدال طلا شدند دراین اردو حاضر خواهند شد.

علیایی اظهار داشت: در وزن 44 کیلوگرم نیز محمدجواد ابوطالبی دارنده نشان برنز رقابت های قهرمانی کشور در این اردوی 
بسترسازی با حضور قهرمانان و نامداران کشتی فرنگی کشور جهت شناسایی استعدادهای برتر حضور دارد.

رییس هیات کشتی قم خاطرنشان کرد: در وزن 38 کیلوگرم این اردو حسین قادری کشتی قمی توسط مربیان تیم ملی به 
اردو فرخوانده شده است.

با پایان رقابت های قهرمانی کشتی فرنگی نونهالان کشور تیم قم با کسب 2 مدال طلا و یک برنز و با 4 پله صعود نسبت به 
دوره قبل سکوی سوم مسابقات کشور را از آن خود کرد. مسابقات قهرمانی کشور 17 تا 19 مهرماه سال جاری به میزبانی 
شهر کوهدشت لرستان باحضور 33 تیم از استان های کشور و حدود 404 کشتی گیر، مربی، داور و عوامل اجرایی برگزار شد.
علیایی تصریح کرد: مهمترین هدف از تشکیل اردوی تیم ملی فرنگی نونهالان کشور بسترسازی برای تربیت و پرورش 

استعدادهای برتر برای شرکت در رویدادهای آسیایی و جهانی در چند سال پیش رو است.
رییس هیات کشتی قم در پایان خاطرنشان کرد: در این اردو همچنین محمدشکرپور مربی بازیکن ساز قمی نیز همراه 

نونهالان فرنگی کار قمی در کمپ تیم های ملی کشتی حضور دارد.

از سوی سازمان زیباسازی  اولین دوره مسابقات رباتیک رایکاپ  مدیرعامل سازمان زیباسازی شهرداری قم گفت: 
شهرداری قم ویژه دانش آموزان و دانشجویان خلاق برگزار می شود.

سیدمحمد موسوی منش افزود: این سازمان با همکاری موسسه رباتیک، دانشگاه صنعتی قم، دانشگاه شهاب دانش و 
اداره کل آموزش و پرورش استان اقدام به برگزاری اولین دوره مسابقات رباتیک رایکاپ ویژه دانش آموزان و دانشجویان 
خلاق کرده است. وی ادامه داد: آموزش رباتیک به صورت آنلاین و رایگان از طریق دانشگاه صنعتی قم ارائه و به شرکت 
کنندگان پس از اتمام دوره گواهینامه فنی و حرفه ای اعطا می شود. موسوی منش با بیان این که شرکت برای عموم آزاد 

است، گفت: این مسابقات در دو دسته لیگ فوتبالیست ها  و لیگ ربات نمایشی ترتیب خواهد یافت.
مدیر عامل سازمان زیباسازی شهرداری قم گفت: این رقابت ها در لیگ ربات نمایشی با موضوع های مدیریت شهری، 
ترافیک، شهر هوشمند، مدیریت پسماند، گلخانه هوشمند، خدمات شهری، زیباسازی و پارکینگ هوشمند برگزار می شود 
و به نفر اول این رقابت ها  100 میلیون ریال، به نفر دوم 80 میلیون ریال و به نفرسوم 60 میلیون ریال اهدا می شود و 100 

میلیون ریال نیز به 10 تیم برتر و خلاق هدیه تعلق می گیرد.
وی افزود: در لیگ فوتبالیست ها به نفر اول 50 میلیون ریال، به نفر دوم 40 میلیون ریال و به نفر سوم 30 میلیون ریال 

اهدا می شود.
موسوی منش با بیان این که زمان ثبت نام برای شرکت در این مسابقات از یکم آبان ماه تا بیستم آذرماه 1400 است گفت: 
زمان مسابقه 27 تا 29 بهمن 1400 تعیین شده است. وی ابراز داشت: علاقه مندان  آثار خود را به دبیرخانه مسابقات به 
نشانی خیابان شهیدان فاطمی )دور شهر( کوی 28 خانه رباتیک به نشانی اینترنتی www.robotic_home.ir ارسال کنند 

و برای کسب اطلاعات بیشتر با شماره تلفن 37155_ 025 تماس بگیرند

رییس هیات کشتی استان قم مطرح کرد:

حضورپنج فرنگی کار قمی دراردوی تیم ملی کشتی نونهالان
مدیرعامل سازمان زیباسازی شهرداری قم:

اولین دوره مسابقات رباتیک رایکاپ برگزار می شود

رییس هیات ورزش های بومی محلی استان قم خبرداد:

تجهیز خانه ورزش روستای ورجان 
شهرستان کهک 

رییس هیات ورزش های بومی محلی استان قم از تجهیز خانه ورزش روستای 
ورجان شهرستان کهک به مناسبت هفته تربیت بدنی خبر داد. 

فضاهای  سرانه  توسعه  راستای  در  نیز  سالجاری  مهرماه  احمدکشوریافزود: 
ورزشی در مناطق محروم و کم برخودار 8 خانه جدید ورزش روستایی در استان قم 

تجهیز و به بهره برداری رسیده بود.
و  نظر تجهیزات  از  قم  اکنون 100 خانه روستایی  وی خاطرنشان کرد: هم 

امکانات مورد نیز در وضعیت مطلوبی قرار دارند.
کشوری در ادامه با اشاره به برگزاری همایش پیاده روی خانوادگی در شهر 
قنوات، اظهار کرد:  همایش پیاده روی خانوادگی و جشنوار فرهنگی ورزش دا 

و جشنواره بازی های بومی ومحلی 30 مهرماه جاری در شهر قنوات برگزار شد.
رییس هیات ورزش های بومی محلی قم یادآور شد: در این رویداد رشته های 
ورزشی هفت سنگ مهارتی ، سرکوب زنی ، طناب کشی و پرتاب پنالتی بسکتبال 

در بخش مردان برگزار شد.
کشوری ادامه داد: در بخش زنان نیز مسابقه دارت به همراه غرفه های مختلف 
پخت غذاهای سنتی ، صنایع دستی ، پخت آش محلی و توزیع در بین شرکت 

کنندگان با رعایت پروتکل های بهداشتی ترتیب یافت.
وی خاطرنشان کرد: همچنین مسابقه نقاشی در بین کودکان نیز در قالب این 
رویداد مفرح ورزشی برگزار شد و در پایان به بیش از 50 نفر از تیم ها و نفرات برتر در 

سه بخش مردان، زنان و کودکان جوایزی اهدا شد.
 رییس هیات ورزش های بومی محلی قم گفت: یکی از ویژگی های مهم وزش 
های بومی محلی قم استقبال قابل توجه روستائیان این استان از این قبیل 

رویدادهای ورزشی و خانوادگی است.
کشوری در پایان ابراز کرد: به مناسبت هفته تربیت بدنی  ورزشکاران روستای 

باقرآباد در نمازجمعه شهرستان جعفریه حضور یافتند.

معاون توسعه ورزش اداره کل ورزش و جوانان استان قم خبرداد:

بازسازی و توسعه پایگاه قهرمانی ورزش قم
معاون توسعه ورزش اداره کل ورزش و جوانان استان قم از آغاز عملیات بازسازی 

و توسعه پایگاه قهرمانی ورزش قم خبر داد.
روح الله رمضانی اظهار کرد: هفته تربیت بدنی و ورزش فرصت بسیار خوبی است 
تا این عرصه مهم اجتماعی بیش از پیش مورد توجه قرار گیرد، ورزش باید در بین 

عموم مردم نهادینه شود تا از بسیاری مشکلات جلوگیری کنیم.
وی ادامه داد: به دلیل کمبود امکانات،  زیرساخت ها و همچنین منابع مالی، 
متاسفانه کمی ورزش مظلوم واقع شده، در حالی که ورزش جز لازم زندگی تمام 
افراد جامعه باید باشد، هر چند در زندگی شخصی افراد جامعه نیز به دلیل ماشینی 

شدن زندگی این موضوع مورد غفلت قرار گرفته است.
معاون توسعه ورزش اداره کل ورزش و جوانان استان قم بیان کرد: در این اداره 
کل تمام تلاش ها برای رفع این موانع است تا ورزش توسعه و تحول پیدا کند، در این 
زمینه پایگاه قهرمانی که یکی از حلقه های مهم زنجیره قهرمانی برای ورزشکاران و 

تیم های ورزشی بوده توسعه و تجهیز آن در دستور کار اداره کل قرار دارد.
افزایش فضای تمرینی سالن مرکز سنجش  به منظور  وی خاطرنشان کرد: 
قابلیت های جسمانی ورزشکاران کنار مرکز تمرین دهی ایجاد خواهد شد، زیرا 
تاکید ما بر لزوم سنجش قابلیت های جسمانی ورزشکاران و تیم های ورزشی پیش 

از اعزام به مسابقات است تا تیم ها و نفراتی آماده داشته باشیم.
رمضانی در پایان اظهار کرد: پایگاه قهرمانی ورزش قم در مجموعه ورزشی 
شهدای 15 خرداد قرار دارد، ضمن اینکه ما در دیگر نقاط شهر قم نیز امکاناتی 
داریم که به ورزشکاران و تیم های ورزشی اعزامی به مسابقات داخلی و برون مرزی 

برای تقویت آمادگی کمک می کند.
 

رئیس هیات جودو استان قم :

جودوکار قم پدیده ایران شد
رئیس هیات جودو استان قم گفت: مدال های کسب شده توسط استعدادهای 
ناب جودو قم از مسابقات قهرمانی کشور باعث برانگیختگی، نشاط، غرور و 

خودباوری بیش از پیش در بین نسل نوجوان و جوان جودوی قم شده است.
 محمدحسن سالاری اظهار کرد: از یک سو درخشش تیم جودو نوجوانان قم در 
مسابقات قهرمانی کشور و از سوی دیگر عملکرد وصف ناپذیر محمدجواد محبی 
در مسابقات جوانان ایران موجی از شور و شعف را در خانواده جودوی قم ایجاد 

کرد.
وی افزود: به فاصله دو روز بعد از روی سکو رفتن جودوکاران نوجوان قم، شاهد 
درخشش پهلوان محمدجواد محبی در مسابقات قهرمانی جوانان کشور بودیم 
و این جودوکار آینده دار در اتفاقی نادر موفق به کسب دو نشان طلای پیاپی از 

مسابقات کشوری در وزن 90 کیلوگرم دو رده سنی نوجوانان و جوانان شد.
رئیس هیات جودو استان قم افزود: این یک شگفتی برای جودو قم است و چهره 
شگفتی ساز جودو قم یعنی محمدجواد محبی با این عملکرد کم نظیر به عنوان 
پدیده این دوره از مسابقات کشوری از سوی فدراسیون معرفی شد و نشاط، غرور 

و خودباوری بیش از پیش در بین نسل نوجوان و جوان جودوی قم ایجاد کرد.
وی ابراز کرد: به سهم خود این پیروزی های غرورانگیز و تاریخی را به جامعه 
ورزش، خانواده نجیب جودو، قهرمانان و خانواده ورزشکاران تبریک می گویم و 
در مقابل بزرگی و همراهی بزرگان جودو، تلاش و سخت کوشی جوانان، دانش و 

درایت کادر فنی و زحمات مربیان پایه را ارج می نهم.

با کناره گیری علی زندی پور؛

رضا زرخانلی سرمربی فردوس قم شد
کادر فنی تیم فوتسال فردوس نماینده لیگ برتری قم دستخوش تغییر شد.

برپایه این گزارش ، پس از کسب نتایج ضعیف تیم فوتسال فردوس قم در چهار 
هفته اخیر لیگ برتر باشگاه های کشور، در جلسه صبح روزشنبه، علی زندی پور 
سرمربی، سعید دل انگیز دستیار اول وی و هادی پهلوان مربی بدنساز این تیم از 

سمت خود کناره گیری کردند.
با کناره گیری کادرفنی پیشین فردوس، مسئولان تیم فردوس با رضا زرخانلی 

برای هدایت نماینده لیگ برتری فوتسال قم به توافق رسیدند.
براساس اعلام مدیرعامل این تیم، قرارداد فردوس با زرخانلی دو ساله است و در 

یکی دو روز آینده دستیاران این مربی هم مشخص خواهد شد.
رضا زرخانلی سرمربی جدید فردوس قم سابقه هدایت تیم های منصوری قرچک 
و آلومینیوم اراک را در کارنامه دارد. خبر دیگر از مسئولان فردوس برای نیم فصل 
دوم قصد تقویت این تیم را دارند و زمزمه های بازگشت یکی از ستاره های قمی 

لیگ برتر فوتسال به قم شنیده می شود.

رییس فدراسیون کشتی در دیدار با رییس بنیاد مستضعفان گفت: کشتی گیران 
ما بی نظیر هستند و می توانند نسلی استثنایی برای این ورزش باشند.

»پرویز فتاح« رئیس بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی روزدوشنبه  با حضور در 
محل فدراسیون کشتی با مدال آوران رقابت های جهانی نروژ دیدار و گفت و گو کرد.
پیش از این دیدار فتاح به همراه علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی بازدیدی را 
از محل کمپ تیم های ملی کشتی شهید حاج »قاسم سلیمانی« و خانه های کشتی 

شهید »ابراهیم هادی« و شهید »مصطفی صدرزاده« بعمل آورد.
در ادامه جلسه فتاح با مدال آوران کشتی برگزار شد که »علیرضا دبیر« در ابتدای 
این جلسه گفت: مهندس فتاح از رزمندگان و ایثارگران دفاع مقدس هستند. او در 
هر جایی که لازم بود به ما لطف داشتند و کمک کردند و خودشان نیز کشتی را 

دوست دارند و نتایج آن را پیگیری می کنند.

وی یادآور شد: قبل از این که به فدراسیون کشتی بیایم از او مشورت گرفتم و با 
توجه به شناخت کاملی که دارد نکاتی را به بنده گوشزد کرد.

رییس فدراسیون کشتی همچنین گفت: نتایج مسابقات جهانی نروژ با کسب 13 
مدال عالی بود و قبل از آن، این تعداد مدال نگرفته بودیم و یکی از نکات هم این بود 

که حسن یزدانی به مدت 7 سال پیاپی مدال آوری کرده است.
وی در مورد کشتی فرنگی گفت: پس از افتخارآفرینی در المپیک لندن با کسب 
3 مدال طلا، محمد بنا بار دیگر در رقابت های نروژ با کسب 4 مدال طلا درخشید و 
این در حالی بود که او تیم یازدهم جهان را تحویل گرفته بودند و به نظرم این دومین 

نسل استثنایی کشتی فرنگی است.
دبیر در مورد کشتی آزاد گفت: در کشتی آزاد نیز 2 نسل استثنایی در دهه 
1960 میلادی با حضور قهرمانان بزرگی همچون جهان پهلوان غلامرضا تختی، 

امامعلی حبیبی، عبدالله موحد و ... داشتیم و در دهه 70 شمسی نیز کشتی گیران 
کشورمان بسیار خوب بودند. اما من به این کشتی گیران اعتقاد دارم و این نفرات 
باید نسل سوم استثنایی تیم ملی کشتی آزاد باشند که از 2 نسل قبلی نیز بهتر 
کار کنند. اعتقاد دارم که هر یک از قهرمانان باید برای خود یک سردار باشند و در 

جامعه مطرح شوند و در آینده نیز به مدارج بالا همچون وزارت و نمایندگی برسند.
وی در پایان خاطرنشان کرد: کشتی گیران مازندرانی و تمامی کشتی گیران حاضر 

در اردو نفراتی بی نظیر چه از بُعد اخلاقی و از چه بُعد قهرمانی هستند.
»پرویز فتاح« رییس بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی نیز گفت: روز گذشته میلاد 
رسول اکرم )ص( و امام صادق )ع( بود و این دو میلاد را تبریک می گویم. اگر پیرو 
واقعی ایشان باشیم و اخلاقمان نیکو و مانند ایشان ساده زیست و مردمی باشیم در 
آن دنیا نیز با ایشان محشور می شویم و این اخلاق خوب و پهلوانی در کشتی  گیران 
نیز وجود دارد که نمونه آن مرحوم جهان پهلوان تختی بود که به جوانمردی و پهلوانی 
مشهور بود و همین مورد هم بود که در قلب مردم جای گرفت و این موارد است که 
در تاریخ می ماند. وی خطاب به ملی پوشان کشتی آزاد و فرنگی گفت: کشتی های 
شما را دنبال می کردم و از این موضوع که وقتی حریفتان شکست می خورد به آن 
دلداری می دادید یا دستش را می گرفتید و از تشک بلند می کردید بسیار خوشحال 
شدم، این منش پهلوانی را از دست ندهید که انسان را به مقامات بالا می رساند. 
رئیس بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی اظهار داشت: شکست و پیروزی می آید و 
می رود، آنچه می ماند اخلاق و بزرگواری است و اگر شما می خواهید جاودانه شوید 
به اخلاقیات پایبند باشید. غرور پیروزی انسان را زمین می زند و نباید مغرور شوید 
و اگر انسان طغیان کند و خودش را بزرگ ببیند رحم و مروت و مردانگی از بین 
می رود. هر قدر به مکتب و دین خود نگاه می کنیم اخلاقیات را می بینیم و آن چیزی 
که مولای ما علی )ع( را در تاریخ جاودانه کرد دستگیری از نیازمندان و رسیدگی به 

یتیمان و اخلاق بود و ما باید به این نکات توجه داشته باشیم.
وی تصریح کرد: وقتی پیروز می شوید مردم شاد می شوند و پیروزی های شما 
هیجان زیادی دارد و شادی و خوشحالی درونی و قلبی را به مردم می دهد که در 
این شرایط سخت کرونا و تنگناهای اقتصادی واقعا به آن نیاز دارند. این خوشحالی 
ملی یک دارو برای مردم است و خدا به شما خیر بدهد که کار بزرگی کردید و دل 

میلیون ها نفر را شاد کردید.
فتاح در پایان خطاب به مدال آوران جهانی نروژ گفت: یک هدیه برای شما در نظر 
گرفتم و آن سفر به کربلا همراه با پدر و مادرتان است، امیدوارم که در آنجا با امام 
حسین )ع( بیعت کنید و از حضرت ابالفضل )ع( پهلوان پهلوانان عالم نیز دست 

مدد و یاری بگیرید تا در ادامه راه نیز همچنان موفق باشید.

هدیه معنوی رییس بنیاد مستضعفان برای ملی پوشان کشتی؛

دبیر: ملی پوشان می توانند نسلی استثنایی کشتی ایران باشند

حسین عبدی: 

پرسپولیس در ایران رقیب ندارد؛ الان وقت حمایت است 
پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس گفت: الان وقت آن نیست که بخواهیم انتقاد 

کنیم بلکه باید همه در کنار هم باشیم تا تیم با موفقیت لیگ را آغاز کند.
حسین عبدی در رابطه با طولانی تر شدن طلسم قهرمانی تیم  های ایرانی 
در لیگ قهرمانان آسیا اظهار داشت: پرسپولیس عملکرد خوبی داشت و تنها 
نماینده ایران در این مرحله بود و به بازیکنان و کادر فنی این تیم باید خسته 
نباشید بگوییم. این بازی تمام شد اما همچنان باید راهمان را پیش ببریم و با دقت 

بیشتری عمل کنیم.
وی در مورد دلایل ناکامی پرسپولیس در این دیدار افزود: مقابل الهلال روز 
خوب بازیکنان پرسپولیس نبود. هم حریف قدرتمند بود و هم بازیکنان نتوانستند 
استراتژی کادر فنی را در زمین اجرا کنند. با این حال تنها بحث فنی نبود. باید 
ریشه یابی کنیم تا مشکلات را برطرف کردهو برای فصل بعد لیگ قهرمانان آماده 

شویم.
پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس در پاسخ به این پرسش که آیا مشکل تیم 
مقابل الهلال فنی بود یا خیر، اضافه کرد: نمی توان مشکلات را تنها حاصل 
اشتباهات یک فرد دانست. در مجموع فوتبال روز خوب و بعد دارد که روز خوبمان 
مقابل الهلال نبود اما تنها این موضوع هم دخیل نیست. مشکلات زیادی در این 

زمینه وجود داشت.
عبدی در رابطه با اینکه پرسپولیس دو سال تا فینال آسیا پیش رفته اما دستش 
از جام کوتاه مانده، خاطرنشان کرد: باید قبول کنیم که اگر می خواهیم فوتبال ما 
در آسیا حرفی برای گفتن داشته باشد باید استانداردهای بین المللی  خود را بالا 
ببریم. پرسپولیس دو سال با تلاش بازیکنان و دانش کادر فنی تا فینال آسیا رسید 
اما نگاه کنید و ببینید که تیم نسبت به قبل چه تغییری کرده است؟ پرسپولیس 

چندین بازیکن اصلی خود را از دست داده بود.
وی تاکید کرد: معمولا در شروع هر لیگ، تیم برای اینکه روی غلتک بیافتد به 
سه یا چهار هفته زمان نیاز دارد. همانطور که دیدید الهلال چندین هفته در لیگ 
عربستان بازی کرده بود اما پرسپولیس تنها سه بازی دوستانه پشت سر گذاشته 

بود. نفرات جدید هنوز به هماهنگی نرسیده بودند و تیم سر حال نبود.
باید  و  تمام شده  الهلال  با  بازی  دیگر  تاکید کرد:  پیشکسوت سرخپوشان 
حواسمان را معطوف لیگ کنیم. باید از این بازی درس بگیریم تا برای فصل بعد 

لیگ قهرمانان آسیا دیگر آن اشتباهات را تکرار نکنیم.
کرد:  تاکید  اخیر  قهرمانی های  تکرار  برای  پرسپولیس  شانس  مورد  در  وی 
پرسپولیس در لیگ ایران برای تکرار موفقیت هایش مشکلی ندارد زیرا کیفیت 

باید  ایران است. پرسپولیس نگاهش  از لیگ  و استاندارد فنی این تیم بالاتر 
بین المللی باشد. این روزها باید همه در کنار هم حمایت کنیم تا تیم دوباره 

بازگشته و شروع خوبی در آغاز لیگ داشته باشد.

آگهی تحدید حدود اختصاصی
چون تحدید حدود ششدانگ یک قطعه زمین به پلاک شماره 2570/73 
اصلی واقع در بخش دو ثبت قم )آدرس:20 متری بادیان کوچه 4 انتهای کوچه 
سمت راست( که بنام اکبر اعتماد خواه)احدی از ورثه مرحوم مصطفی اعتماد 
خواه و سایر ورثه ( میباشد در جریان ثبت است که به علت عدم حضور مالک و 
یا نماینده قانونی تحدید حدود بعمل نیامده از طرفی مطابق ماده 15 قانون 
ثبت نیز نمیتوان عمل نمود به شماره وارده 2/15939-1400/07/27 تحدید 
حدود اختصاصی پلاک مذکور در روز شنبه مورخ 1400/9/6 ساعت 8/30 
الی 12/30 ظهر در محل وقوع ملک انجام می گردد بدینوسیله به اطلاع 
مالکین و مجاورین یا وکیل  و یا نماینده قانونی می رساند که در روز و ساعت 
مقرر در آگهی در محل مذکور حضور بهم رسانند مهلت قانونی اعتراض از تاریخ 
تنظیم صورتمجلس تحدیدی بمدت یک ماه خواهد بود و اعتراضات مالکین 
و مجاورین طبق ماده 20 قانون ثبت پذیرفته و رسیدگی خواهد شد. ضمناً 
طبق تبصره ماده واحده مصوب 73/2/25 معترضین ظرف مدت یکماه پس 
از تسلیم اعتراض به اداره ثبت می بایست گواهی تقدیم دادخواست بمرجع 

ذیصلاح قضائی را نیز به این اداره ارائه نمایند./ن )م الف 14589(
تاریخ انتشار آگهی: سه شنبه  ۱4۰۰/۰8/۰4
عباس پور حسنی-رئیس ثبت اسناد منطقه دو قم

------------------------------------
آگهی تحدید حدود اختصاصی

چون تحدید حدود ششدانگ یک قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
پلاک شماره 1956/563/1511 اصلی واقع در بخش دو ثبت قم )خیابان 
شاهد خیابان سامانلو نرسیده به ک1 پلاک 141( که بنام میر قربان سید ولیلو 
فرزند سید زین العابدین میباشد در جریان ثبت است که به علت عدم رعایت 
ماده 67 آئین نامه قانون ثبت )عدم رعایت فواصل آگهی و روز تحدید حدود( 
تحدید حدود بعمل نیامده از طرفی مطابق ماده 15 قانون ثبت نیز نمیتوان 
عمل نمود لذا طبق تبصره ماده 13 قانون تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی و بنا به تقاضای مالک مذکور به وارده 1400/07/27-2/15949 
تحدید حدود اختصاصی پلاک مذکور در روز چهارشنبه مورخ 1400/9/3 
ساعت 8/30 الی 12/30 ظهر در محل وقوع ملک انجام می گردد بدینوسیله 
به اطلاع مالکین و مجاورین یا وکیل  و یا نماینده قانونی می رساند که در روز و 
ساعت مقرر در آگهی در محل مذکور حضور بهم رسانند مهلت قانونی اعتراض 
از تاریخ تنظیم صورتمجلس تحدیدی بمدت یک ماه خواهد بود و اعتراضات 
مالکین و مجاورین طبق ماده 20 قانون ثبت پذیرفته و رسیدگی خواهد شد. 
ضمناً طبق تبصره ماده واحده مصوب 73/2/25 معترض ظرف مدت یکماه 
تقدیم دادخواست  بایست گواهی  ثبت می  اداره  به  اعتراض  از تسلیم  پس 

بمرجع ذیصلاح قضائی را نیز به این اداره ارائه نمایند./ن )م الف 14590(
تاریخ انتشار آگهی: سه شنبه  ۱4۰۰/۰8/۰4
عباس پور حسنی-رئیس ثبت اسناد منطقه دو قم

------------------------------------
آگهی تحدید حدود اختصاصی

چون تحدید حدود ششدانگ یک قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
پلاک شماره 2607/31/747 اصلی واقع در بخش دو ثبت قم )آدرس:خیابان 
خاکفرج،کوچه25،فرعی 6 کوی صاحب الزمان پلاک5( که بنام سید رضا میر 
اسماعیلی فرزند سید حسین میباشد در جریان ثبت است که به علت اشتباه 
در آگهی های قبلی تحدید حدود بعمل نیامده از طرفی مطابق ماده 15 قانون 
ثبت نیز نمیتوان عمل نمود لذا طبق تبصره ماده 13 قانون تکلیف اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی و بنا به تقاضای مالک به وارده 26/15844-
1400/07/2 تحدید حدود اختصاصی پلاک مذکور در روز چهارشنبه مورخ 
1400/9/3 ساعت 8/30 الی 12/30 ظهر در محل وقوع ملک انجام می 
گردد بدینوسیله به اطلاع مالکین و مجاورین یا وکیل  و یا نماینده قانونی می 
رساند که در روز و ساعت مقرر در آگهی در محل مذکور حضور بهم رسانند مهلت 
قانونی اعتراض از تاریخ تنظیم صورتمجلس تحدیدی بمدت یک ماه خواهد بود 
و اعتراضات مالکین و مجاورین طبق ماده 20 قانون ثبت پذیرفته و رسیدگی 

خواهد شد. ضمناً طبق تبصره ماده واحده مصوب 73/2/25 معترضین 
ظرف مدت یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت می بایست گواهی 

تقدیم دادخواست بمرجع ذیصلاح قضائی را نیز به این اداره ارائه نمایند./ن 
)م الف 14591(

تاریخ انتشار آگهی: سه شنبه  ۱4۰۰/۰8/۰4
عباس پور حسنی-رئیس ثبت اسناد منطقه دو قم

------------------------------------
آگهی ابلاغ اجرائیه کلاسه: ۱398۰4۰3۰۰۱۱۰۰3274/۱

بدین وسیله به آقای قاسم امامی نام پدر:رحیم تاریخ تولد: 1358/03/10 
شماره ملی: 6479342321 شماره شناسنامه:1559 به نشانی:میدان کشاورز 
جنوبی-بعد از آتشنشانی-ک 14-پ7 بدهکارپرونده کلاسه فوق با شماره 
بایگانی 9803520 که برابر گزارش مامور پست شناخته نگردیده اید،ابلاغ 
می گردد که برابر قرارداد بانکی:شماره سند:96085777284،تاریخ سند: 
1396/09/21 بانک مربوطه:ملی وموصوعات لازم الاجرا:97/233/857 
ریال )نود و هفت میلیون و دویست و سی و سه هزار و هشتصد وپنجاه و هفت 
ریال(و خسارت تاخیر روزانه:31/329 ریال،شرح:)که طبق مندرجات قرارداد 
آن اضافه میگردد،تاریخ مبنای محاسبه  به  الاداء  یوم  تا  محاسبه میگردد(و 
وجه  پرداخت  عدم  براثر  که  باشید  می  بدهکار  خسارت:1398/03/27 
بستانکار درخواست صدور اجرائیه نموده است و پس از تشریفات قانونی اجرائیه 
صادر شده و به شماره کلاسه فوق در این اداره مطرح می باشد لذا طبق ماده 
18 آئین نامه اجرائی مفاد اسناد رسمی به شما ابلاغ می گردد از تاریخ انتشار 
این آگهی که تاریخ ابلاغ اجرائیه محسوب است و فقط همین یک نوبت در 
روزنامه منتشر می گردد ظرف مدت 10 روز نسبت به پرداخت بدهی خود اقدام 
و در غیر اینصورت بدون انتشار آگهی دیگری عملیات اجرائی طبق مقررات 

علیه شما تعقیب خواهد شد. )م الف14588(
رئیس اداره اجرای اسناد رسمی قم-مهدی روزخوش
تاریخ انتشار :۱4۰۰/۰8/۰4
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در گفت و گو با دو فعال سیاسی اصلاح طلب مطرح شد؛

راه های حل مشکلات جامعه؛ مقابله با 
سوءمدیریت و توجه به همه ظرفیت ها

این روزها که در سایه سنگین تحریم ها و بحران کرونا فشارها و مشکلات 
اقتصادی در جامعه ما نمودی دوچندان یافته و دولت سیزدهم در شروع 
از همه  را پیش رو دارد، کارشناسان سیاسی استفاده  کار شرایط سختی 
ظرفیت ها، توانمندی ها، تجارب و تخصص های موجود در کشور و همچین 
مقابله با سوء مدیریت ها را برای پیشبرد امور و برون رفت از شرایط اقتصادی 

کنونی ضروری می دانند. 
دو فعال سیاسی در این رابطه، همدلی و همراهی همگان اعم از جناح ها و 
گروه های سیاسی، اقتصادی و اقشار مختلف مردم را پایه خروج از مشکلات 

اقتصادی موجود می دانند.
محمد سلامتی در این رابطه به ایرناپلاس گفت: هم صدایی همه سلیقه ها و 
تلاش های واقع بینانه و البته مُجدانه می تواند هدف مهم کاهش مشکلات را 
به نتیجه ای مطلوب برساند و به دنبال آن افکار عمومی، این عزم دولتمردان در 
راستای خدمت به مردم و تلاش برای کاهش مشکلات را به صورت ملموس 

احساس و درک کرده و همراه شوند.
این فعال سیاسی افزود: اگر این مهم به دست بیاید، به طور حتم شاهد آن 
خواهیم بود که روز به روز نارضایتی عمومی از حالت کنونی خارج شده و به 
رضایتمندی جمعی تبدیل می شود که در این صورت روحیه کلِ جامعه را به 

سمت و سوی شرایط مطلوبی سوق می دهد.
شکل  جامعه  در  نارسایی هایی  وقتی  داده  نشان  تجربه  داد:  ادامه  وی 
می گیرد،  برخی تلاش می کنند از چنین موقعیتی علیه هم استفاده کرده و 
از این طریق بروز بحران را بر گردن رقیب انداخته و ضعف های یکدیگر را بزرگ 
و برجسته کنند. امروز که اقتصاد و معیشت جامعه دچار مشکل است باید با 
رویکردی منطقی و البته واقع بینانه، تلاشی شبانه روزی و همتی عالی برای 
کاهش فشار بر مردم، رفع مشکلات و فراهم کردن آسایش نیاز است تا زمینه 

تقویت اعتماد عمومی ایجاد شود.
عضو کابینه دوران جنگ با بیان اینکه در کشور ما به دلیل تحریم ها مشکلات 
عدیده ای در اقتصاد کشور ایجاد شده است، گفت: برای مواجهه مطلوب 
با چنین موقعیتی انتظار است در کشور، همه مسئولان و تصمیم گیران در 
راستای دفاع از منافع ملت، مصالح ملی و اسلامی دست به دست هم داده و 
از صدر تا کف مدیریت ها، همیاری و همکاری با هم را مبنای عمل قرار داده تا 

کشور بتواند از بحران های دشوار کنونی عبور کند.
وی با تاکید بر اینکه شکل گیری تعامل و همکاری صمیمانه و صادقانه برای 
حل مسائل مردم موجب ترمیم فضای کنونی  کشور می شود، افزود: روحیه 
رویارویی جویی و بزرگ کردن نقاط ضعف و تضعیف قوت ها به طور ملموسی 
چهره  همه دستگاه ها را تخریب می کند و مردم قضاوت بدی از عملکرد آنها 
خواهد داشت. سلامتی ادامه داد: از این رو رسانه ها رسالت مهم خود می دانند 
که برای ارگان ها اهمیت »حمیت« را تبیین کنند تا نظام اجرایی و مدیریتی 
کشور آمادگی اصلاح امور را داشته باشد. ما به جز انسجام و اتحاد در داخل 
راهی دیگری برای برچیدن مانع ها نداریم و برای کسب رضایتمندی عمومی 
چاره ای جز همکاری همه سلیقه ها، جناح ها و گرایش های سیاسی نیست. 
سلامتی اضافه کرد:  باید توجه داشت که در وضعیت کنونی، »مدیریت« با 
توجه به فشارها، بسیار دشوار است؛ به همین دلیل هر کسی یا نهادی اگر 
توانایی داشته باشد و کمک نکند، مرتکب خطایی نابخشودنی می شود؛ پس 
باید همگی هرچه  توان  دارند به کار گرفته تا با همکاری و بهره گیری از همه 

پتانسیل های موجود، کشور را در مسیر بهبود قرار دهیم.
وی با بیان اینکه ایران پتانسیل و ظرفیت های توسعه ای بسیار بالایی دارد، 
از همه دارایی های کشور فراهم شود،  اظهارکرد: اگر فضا برای بهره بردن 

بی شک می توانیم از این مسیر صعب العبور به سلامت عبور کنیم.
زیادی  کنونی دشواری های  فعال سیاسی خاطرنشان کرد: شرایط  این 
به مردم تحمیل کرده واز این رو تاکید مضاعف بر آن است که همه دست به 
دست یکدیگر داده و آرامش و شرایط بهتر معیشتی و اقتصادی را به جامعه 
و مردم بازگردانند. نقش سوءمدیریت ها و برخوردهای گزینشی با فساد در 
افزایش مشکلات احمد خرم دیگر فعال سیاسی نیز در گفت وگو با ایرناپلاس 
معتقد است: تعاملات با گروه های نخبه و استفاده از تجارب و ظرفیت های 
ملموس  طور  به  نارضایتی هایی  که  شرایط  این  در  می تواند  همه بخش ها 
در جامعه مشاهده می شود کمک موثری باشد. در واقع سوءمدیریت و در 
نتیجه اتخاذ تصمیم هایی اشتباه و هزینه ساز سهم شگرفی در به وجود آمدن 
مشکلات در کنار تحریم ها اثر داشته است. وی با بیان اینکه، سوء مدیریت، از 
برخی سوءجریان های ساختاری، سیاست گذاری، قانون و مقررات، ضعف در 
سیستم، فرآیندها و استفاده از افراد ناکارآمد و ناسالم به وجود می آید، ادامه 
داد : بنابراین می توان گفت که سوء مدیریت فقط به تاثیر فعالیت انسان های 

ناکارآمد و ناسالم مربوط نمی شود و منشاء آن ساختار اداره کشور است.
خرم افزود: به عنوان نمونه،  وقتی 11، 12 دستگاه را ناظر شیوه فعالیت 
دستگاه اجرایی کشور می کنیم به طور طبیعی انگیزه مدیران اجرایی برای 
نظارت بر فعالیتِ زیر دستان شان از بین می رود. چون نظارتِ دستگاه های 
بیرون ارگانی را کافی می دانند، ضمن آنکه »دیکته نانوشته غلط ندارد« و 
مدیران اجرایی برای مواجه نشدن با ایرادگیری های دستگاه های نظارتیِ 
یادشده، از تصمیم های مهم و حساس حذر می کنند تا وجهه مدیریتی شان 
از  را  شجاعت  نظارتی،  نهاد   12 این  نظارتِ  واقع  در  نرود.  زیرسئوال 

تصمیم گیران سلب کرده است.
وی ادامه داد: در این میان مدیران اجرایی و نظارتی به طور دائم دنبال 
مچ گیری از یکدیگرند و چنین رفتاری موجب بی انگیزگی مدیران و یا تبدیل 
توان  عملکردها  این  آنکه  ضمن  می شود؛  بی اثر  و  خنثی   افرادی  به  آنها 

مدیریتی کشور را تقسیم بر 2 می کند.
وی با بیان اینکه مدیران بدون توجه به سند توسعه گزینش می شوند، افزود: 
مدیری که بدون توجه به سندهای توسعه ای یعنی طرح آمایش سرزمینی، 
کالبد ملی،  طرح جامع بخش های مختلف،  طرح جامع فرآورده ها و طرح 
توسعه استان ها شروع به کار می کند،  دچار تصمیم گیری های سلیقه ای شده 
در نتیجه چنین حالتی، وقتی یک مدیر برود، مدیر بعدی با سلیقه خودش 

کار می کند.
برخوردهای  و  متخلفان  با  برخورد  عدم  اضافه کرد:  سیاسی  فعال  این 
گزینشی با فساد، در تشدید سوءمدیریت بسیار موثر است؛ در واقع مدیران 
فاسد و ناکارآمد نباید در حاشیه امن قرار گیرند و مدیران دیگر که خطای 

آنچنانی ندارند، به پای میز محاکمه بروند.
خرم از دیگر مسائل را حجیم بودن دولت دانست و تاکید کرد، این وضعیت، 

کار را برای مدیران دشوار می کند.
وی گفت: همه این موارد، در حالی کشور را وارد فضای بحران می کنند که 

تشخیص این ناهنجاری ها و مقابله با آنها کار دشواری نیست.

یک کارشناس مسایل بین الملل گفت: به نظر هنوز شرایط و فضا مبهم است، 
اما برداشتم از اتفاقات یک هفته اخیر در رابطه با مذاکرات برجامی این است که 
نگاه فرصت محوری که در جریان اصولگرایی معتقد بود باید از فرصت های برجام 
استفاده کرد، در حال ضعیف شدن است و نگاه هایی که برجام را یک سره تهدید 

می دانستند در حال پررنگ شدن است. 
ایران و اتحادیه اروپا قبل از  رحمان قهرمان پور درباره برگزاری نشستی میان 
مذاکرات مربوط به احیای برجام با بیان این که به نظر می آید این مساله پیشنهاد 
ایران بوده است گفت: ایران و تیم جدید مذاکراتی الان در حال بحث  و گفت وگوی 
دائمی بر سر برجام هستند مبنی بر این که توافق هسته ای که قرار است انجام 
شود چه ویژگی هایی باید داشته باشد. این مساله مهمی برای دولت و تیم جدید 
مذاکراتی است چرا که باید بگویند که از نظر آنها توافق خوب چیست؟ از این رو 

تصمیم برای برگزاری نشستی در بروکسل را در این راستا می دانم.
وی افزود: چیزی که بر سر آن میان تیم جدید مذاکره کننده اجماع وجود دارد، 

این است که باید سخت گیری بیشتر نسبت به تیم قبلی در دولت روحانی داشته 
باشند و تحلیل شان این است که انتظار رای دهندگان اصولگرا به دولت رییسی این 
است که در برابر غرب بیشتر از دولت روحانی مقاومت کند. به نظر مذاکرات بروکسل 
برای این است که ایران از نظر طرف های اروپایی مطلع شود و درباره مذکرات وین 

هم بیشتر بداند.
این کارشناس مسایل بین الملل با اشاره به اظهارات امیرعبداللهیان که گفته بود، 
مذاکرات از جایی که متوقف شده ادامه می یابد، خاطرنشان کرد: اما بحث هایی 
که درباره نشست بروکسل مطرح شده معنایش این است که تیم جدید نسبت به 
مذاکرات وین ملاحظاتی دارد و می خواهد با اروپایی ها رویکرد دولت جدید را مطرح 
کند. هنوز نمی دانیم خروجی مذاکرات بروکسل چه خواهد بود، اینکه ایران فقط 
می خواهد از نظر طرف های مذاکره کننده مطلع شود یا سیاست جدید خودش 

را در آنجا اعلام کند.
قهرمان پور در ادامه به تحلیلی از نشریه پولتیکو به نقل از یک مقام نزدیک به 

مقامات اتحادیه اروپا اشاره کرد و گفت: در این تحلیل نوشته شده بود که ایران می 
خواهد به مذاکره برگردد و سیاستش بازگشت به مذاکره است اما ایران به اروپایی ها 
برای بازگشت به مذاکرات زمان نداده است، یعنی ایران می خواهد برگردد اما باید 

شرایط را بسنجد و مذاکرات بروکسل به نظر در این راستاست.
وی گفت: در عین حال باید صبر کنیم ببینیم بعد از نشست بروکسل و بازگشت 
به تهران درباره مذاکرات وین و تاکتیک هایی که باید در آنجا پیش گرفته شود چه 
تصمیم گیری می شود. به نظرم مذاکرات در بروکسل طولانی یا به دفعات نخواهد 
بود شاید همان یک بار انجام شود، ولی اگر به هر شکل مذاکرات وین از سر گرفته 
نشود به این معنی خواهد بود که تیم جدید نظرات متفاوت تری نسبت به تیم قبلی 

و محتوای مذاکره شده در وین دارد.
این کارشناس مسایل بین الملل در گفت وگو با ایسنا تصریح کرد: برداشت ما از 
حرف آقای امیرعبداللهیان این بود که آنچه تا الان مذاکره شده را تیم جدید و دولت 
آقای رییسی قبول دارد اما اظهارات دیگری وجود دارد که نشان می دهد برخی با 
این دیدگاه امیرعبداللهیان موافق نیستند و به نظر تیم مذاکره کننده جدید باید 

ارزیابی جدید از روند داشته باشد.
قهرمان پور در پاسخ به این پرسش که با توجه به شرایط بد اقتصادی ایران و از 
طرفی طولانی شدن مذاکرات بازگشت به برجام و تحولات داخلی 1+4، ایران و 
آمریکا برگزاری مذاکرات بروکسل موجب طولانی تر شدن روند مذاکرات بازگشت 
به برجام نخواهد شد؟ گفت: اگر اتفاقات و خبرهایی که می شنویم را کنار هم 
بگذاریم می بینیم که شرایط چندان به نفع ایران نیست. روسیه، اسراییل و آمریکا 
درباره ایران جلسه ای اخیرا داشتند و این مساله خیلی مهمی است. روسیه حداقل 
تا الان سمت ما بوده است؛ اینکه پذیرفته همراه آنها جلسه داشته باشد، هم می 
تواند مثبت باشد هم منفی. از طرفی خبری بود که آمریکا در حال بررسی نقشه 
دوم یا B است که برای بعد از شکست مذاکرات وین طراحی می شود. در حالی که 
ایران فعالیت های فنی و هسته ای اش را ارتقا می دهد، طرف مقابل هم دارد برنامه 

فشارهای تازه به ایران را طراحی می کند.
وی ادامه داد: آنها مدعی هستند که ایران به زودی از نقطه بازگشت ناپذیر عبور 
می کند و اولویت باید جلوگیری از این مساله باشد. تا الان بحث این بود که زمان 
رسیدن ایران به نقطه گریز هسته ای طولانی شود بنابراین آمریکا و اروپا باید بر این 

اساس رویکرد جدید خود را تنظیم کنند.
این کارشناس مسایل بین الملل گفت: اگر دعواهای انتخاباتی در آمریکا شروع 
شود، توجه بایدن به انتخابات داخلی معطوف می شود و در ایران هم هر چه جلوتر 
می رویم میزان اختلاف ها زیادتر می شود و شاید در داخل ایران هم نتوان فضا را 
مدیریت کرد، از این رو متغیر زمان در هر دو طرف با توجه به شرایط داخلی شان 

مهم است.

قهرمان پور کارشناس مسایل بین الملل مطرح کرد؛

مذاکرات بروکسل؛ سنگ معیاری برای چگونگی بازگشت ایران به وین

بهشتی پور کارشناس سیاست خارجی: 

اختلاف تهران با آژانس در مسائل فنی و حقوقی و سیاسی است 
یک کارشناس سیاست خارجی گفت: آژانس بین المللی 
انرژی اتمی در چند سال همکاری با ایران تا زمانی که در 
چهارچوب مسائل فنی و حقوقی حرکت کرده، مشکلی در 
روابطش با تهران ایجاد نشده است یعنی موارد متعددی 
وجود داشته که دو طرف با هم در تعامل پیش رفته اند که 
از جمله آن می توان به برجام اشاره کرد که در 14 گزارش 
آقای آمانو و خود آقای گروسی اعلام شد ایران به تمامی 

تعهدات خود پایبند بوده است. 
حسن بهشتی پور در خصوص درخواست مدیرکل آژانس 
خارجه  امور  وزیر  با  دیدار  برای  اتمی  انرژی  بین المللی 
کشومان و در پاسخ به این سوال که علت درخواست رافائل 
گروسی برای دیدار با مقامات سیاسی کشورمان و همچنین 
گفت:  پیشین  سفر  در  امر  این  با  تهران  مخالفت  علت 
نخست باید توضیح دهم که به طور کلی وظیفه آژانس 
انرژی اتمی بر اساس اساسنامه آن حقوقی  بین المللی 
و فنی است؛ حقوقی است به این معنا که در چهارچوب 
پیمان های مصوب یا پروتکل الحاقی و توافقات اجرایی 
دوجانبه با کشورها بررسی می کند که فعالیت هسته ای 
کشورها منطبق با این پیمان ها است یا خیر و یک جنبه 
فنی هم دارد به این معنا که فعالیت های هسته ای کشورها 
انجام  سانتریفیوژ  نوع  کدام  با  و  درصد  چند  تا  چگونه، 
خصوص  در  اساسنامه  کلی  چهارچوب  پس  می شود. 
نظارت بر فعالیت های صلح آمیز هسته ای و عدم اشاعه 
هسته ای است به این معنا که آژانس باید مانع از ترویج 
سلاح هسته ای شود.  وی ادامه داد: آژانس بین المللی 
انرژی اتمی در چند سال همکاری با ایران تا زمانی که در 
چارچوب مسائل فنی و حقوقی حرکت کرده، مشکلی در 

روابطش با تهران ایجاد نشده است یعنی موارد متعددی 
وجود داشته که دو طرف با هم در تعامل پیش رفته اند که 
از جمله آن می توان به برجام اشاره کرد که در 14 گزارش 
آقای آمانو و خود آقای گروسی اعلام شد ایران به تمامی 

تعهدات خود پایبند بوده است.
حل موضوعات مدنظر گروسی در دیدار با مقامات 

سیاسی کشور ممکن است 
وی افزود: حال چه می شود که بین ایران آژانس اختلاف 

رخ می دهد؟ این مساله زمانی است که مسائل سیاسی 
دخیل در این رابطه می شود. ما به چه مسائلی سیاسی 
می گوییم؟ وقتی یک موضوع سیاسی پیش می آید، آژانس 
می گوید من از ایران سوالاتی را پرسیدم و ایران به آن سوالات 
پاسخ داده اما من قانع نشدم و نیاز است باز هم پاسخ داده 
شود. وقتی در این موارد سوالات شکافته می شود می بینیم 
برای مثال در خصوص مجموعه اطلاعات ادعایی است که 
اسرائیل می گوید از ایران به سرقت برده که طبق ادعای 

خود اسرائیل مربوط به سال 2003 است و امسال سال 
2021 است. وقتی موضوعی 18 سال از آن می گذرد و 
آژانس هنوز به دنبال بررسی آن است و پاسخ ایران را هم 

قانع کننده نمی داند، یعنی موضوع سیاسی شده است. 
این کارشناس سیاست خارجی در گفت وگو با ایلنا، گفت: 
در نتیجه برای حل موضوعی که نه حقوقی و نه فنی است 
باید وارد فاز سیاسی شویم تا از طریق گفت وگو با کشورهای 
ذی نفوذ در شورای حکام این مساله حل شود؛ پس حدس 
با  دارد  درخواست  که  گروسی  رافائل  که  است  این  من 
مقامات سیاسی ایران دیدار کند، درخواستش به این معنا 
است که می خواهد موضوع را سیاسی حل کند؛ چراکه 
این مسائل در دیدار با رئیس سازمان انرژی اتمی قابل حل 

نیست و لازم است مقامات سیاسی ورود کنند. 
شورای حکام می خواهد به ایران فشار بیاورد 

وی ادامه داد: بنابراین من فکر می کنم که این مشکل 
از لحاظ سیاسی حل  باید  این بخش  آژانس در  با  ایران 
شود یعنی اگر این موضوع در رابطه با کشوری غیر از ایران 
بود در کمتر از یکماه حل می شد اما کشورهای حاضر در 
شورای حکام می خواهند از این طریق به ایران فشار بیاورند 

و متاسفانه آقای گروسی هم به این ماجرا تن داده است. 
بهشتی پور در پاسخ به سوالی در خصوص تاثیرات کیفیت 
ارتباط تهران با آژانس بین المللی انرژی اتمی بر مذاکرات 
وین گفت: اگر ما در وین به توافق می رسیدیم، به احتمال 
زیاد بر حل این مساله هم موثر بود چراکه چنین موضوعی 
را شخص مدیرکل آژانس پیگیری نمی کند و مساله ای است 
که از سوی کشورهای شورای حکام مانند آمریکا، انگلیس و 

فرانسه مطرح شده است. 

یک کارشناس مسائل منطقه گفت: اگر نخست وزیر بعدی عراق به رویکرد 
مقاومت نزدیک تر باشد منطقه شاهد تحولاتی خواهد بود و روزهای جدیدی را 

برای جبهه مقاومت شاهد خواهیم بود. 
سیدجعفر رضوی در گفت وگو با ایسنا در خصوص تحولات عراق پس از برگزاری 
پارلمانی در این کشور اظهار کرد: جریان صدر به خاطر طرفداران  انتخابات 
عمومی که در بین شیعیان عراق دارد و استقبال عمومی نسبت به این خاندان 
موفق شد تا کرسی بالایی به دست آورد اما در مورد انتخاب نخست وزیر جدید 
خود شخص صدر هم خیلی مایل نیست تا شخصیتی را به عنوان نخست وزیر 

معرفی کند.
وی تصریح کرد: گرچه معمولا جریاناتی که با کرسی بالا وارد پارلمان می شوند 
منتقد دولت ها بوده اند اما جریان صدر هیچ گاه نخست وزیر را به طور مستقل 

معرفی نکرده و در برخی موارد نیز تأیید و یا حمایت داشته است. در حال حاضر 
نیز شخصیتی که مقبول همه جریانات شیعه و یا در میان جریان صدر باشد وجود 

ندارد.
این کارشناس مسائل منطقه خاطر نشان کرد: با توجه به این شرایط به نظر می 
رسد کابینه جدید خیلی تفاوتی با قبلی نداشته باشد منوط به اینکه نخست وزیری 

که انتخاب می شود نگاه و رویکردش شبیه الکاظمی یا عادل عبدالمهدی باشد.
رضوی در مورد انتخاب نخست وزیر جدید عراق نیز گفت: الکاظمی در دوره 
ای که مسئولیت را بر عهده داشت رویکردی متفاوت نسبت به عادل عبدالمهدی 
در پیش گرفت و با توجه به نزدیکی به غرب گرایان عراق متفاوت تر عمل کرد اما 
باید ببینیم کابینه بعدی از کدام دو جریان عراق یعنی غرب گرا و مقاومتی انتخاب 

خواهد شد.

های  گروه  سوی  از  انتخابات  به  نسبت  اعتراضات  برخی  کرد:  تصریح  وی 
انتخابات  بودند  معتقد  که  داشته  و صدر وجود  مثل حشدالشعبی  مقاومتی 

مهندسی شده است برای اینکه جریان مقاومت را تضعیف کند.
این کارشناس مسائل منطقه افزود: اگر نخست وزیر بعدی به رویکرد الکاظمی 
نزدیک باشد باید منتظر تحول در میان گروه های مقاومتی باشیم گرچه مقاومت 
در داخل جامعه عراق ریشه دارد و حذف آن مقدور نیست و اگر چنین شود عراق 

می تواند نقشی را در کنار کشورهایی مثل امارات پیدا کند.
وی در پایان خاطر نشان کرد: در صورتی که نخست وزیر بعدی عراق نزدیک به 
رویکرد مقاومت باشد شاهد توسعه روابط عراق با کشورهای حوزه مقاومت خواهیم 
بود و منطقه نیز شاهد تحولاتی مانند آنچه در سوریه، یمن و لبنان است را شاهد 

خواهد بود و در نتیجه روزهای جدیدی را برای جبهه مقاومت خواهیم دید.

یک کارشناس مسائل منطقه تشریح کرد؛

نخست وزیر بعدی عراق از کدام دو جریان خواهد بود؟

استادیار دانشکده مطالعات جهان دانشگاه تهران، ضدیت 
میان مسلمانان  عامل وحدت  رو  و سنی  با شیعه  آمریکا 
دانست و گفت: یکی از دلایلی که کشورهای استعماری 
فقدان  شدند  اسلام  جهان  کشورهای  در  نفوذ  به  موفق 

وحدت در جهان اسلام بود. 
فواد ایزدی درباره سخنان روزیکشنبه رهبر معظم انقلاب 
درباره ورود کلمه شیعه و سنی به ادبیات سیاسی آمریکا 
تاریخچه  گفت:  اسلام،  اصل  با  کشور  این  مخالفت  و 
اسلام ستیزی در آمریکا به پیش از پیروزی انقلاب اسلامی 

و زمان تاسیس رژیم صهیونیستی باز می گردد.
عضو هیات علمی دانشگاه تهران با اشاره به تلاش آن زمان 
رسانه های جهان برای ترویج ادبیات ضد اسلامی، دلیل 
این امر را متاثر بودن این رسانه ها از رژیم صهیونیستی و یا 

مالکیت آنها از سوی این رژیم دانست.

ایزدی افزود: این نگاه غالباً بر روی جهان عرب از جمله 
فلسطینی ها که سنی مذهب بودند، تمرکز داشت.

در  جمله  از  جهان  در  متعدد  کلونی های  ایجاد  به  وی 
آفریقای جنوبی از سوی مهاجران اشاره کرد و ادامه داد: 
صهیونیست های مهاجر در فلسطین هم تلاش کردند تا 
در غرب آسیا این کلونی را ایجاد کنند که پس از این اقدام، 
ادبیات اسلام ستیزی ضد مسلمانان و غالباً عرب های سنی 

آغاز شد.
پیروزی  با  داد:  ادامه  بین الملل  مسائل  کارشناس  این 
انقلاب اسلامی ضدیت با مسلمانان شکل گسترده گرفت و 
مسلمان شیعه هم ذیل حملات رسانه های کشورهای غربی 
قرار گرفتند و اندیشکده ها و دولت ها تلاش کردند از این 

ادبیات استفاده کنند.
ایزدی خاطرنشان کرد: در صد سال گذشته ابتدا مخالفت 

خواهی های  زیاده  مقابل  مقاوم  سُنی  جریان های  با 
کشورهای استعماری آغاز شد و سپس با پیروزی انقلاب 
اسلامی این ضدیت گسترش پیدا کرد و شیعیان را هم در 

بر گرفت.
استادیار دانشکده مطالعات جهان دانشگاه تهران یادآور 
شد: ضدیت آمریکا با شیعه و سنی در حال حاضر وجود دارد 
و آنها همچنان در معرض این ادبیات هستند و طبیعی است 
که برای مقابله با دشمن مشترک، باید وحدت میان شیعه و 

سنی ایجاد شود.
درباره  اسلامی  انقلاب  معظم  رهبر  سخنان  به  ایزدی 
اصولی بودن وحدت میان مسلمان اشاره کرد و آن را منطقی 
دانست و گفت: یکی از دلایلی که کشورهای استعماری 
موفق شدند در کشورهای جهان اسلام نفوذ کنند، فقدان 
وحدت  این  نبود  رو  این  از  بود.  اسلام  جهان  در  وحدت 

آسیب های زیادی در صد تا دویست سال گذشته به جهان 
اسلام زده است. رهبر معظم انقلاب اسلامی روز یکشنبه 
در دیدار جمعی از مسوولان نظام و مهمانان شرکت کننده 
در کنفرانس بین المللی وحدت اسلامی، اتحاد مسلمانان را 
فریضه ای قطعی و دستور قرآنی خواندند و افزودند: وحدت 
اسلامی یک امر اصولی است نه امر تاکتیکی و مخصوصِ 
شرایط خاص، و این هم افزایی موجب قوی شدن مسلمانان 
می شود تا در ارتباطات با کشورهای غیر اسلامی نیز با دست 

پُر وارد تعامل شوند.
بر  مکرر  تأکیدهای  علت  خامنه ای،  آیت الله  حضرت 
مساله وحدت را فاصله زیاد بین مذاهب و تلاش های جدی 
دشمنان برای افزایش فاصله ها خواندند و گفتند: امروز کلمه 
شیعه و سنّی در ادبیات سیاسی آمریکایی ها هم وارد شده در 

حالی که آنها با اصل اسلام مخالف و دشمن هستند.

کارشناس مسائل بین الملل:
ضدیت آمریکا با شیعه و سنی می تواند عامل وحدت مسلمانان باشد
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شهردار قم گفت: شهر قم دارای هفت ورودی 
محدوده  از  خارج  ورودی ها  این  عمده  اما  است 
شهری بوده و شهرداری نمی تواند اقدام جدی برای 

ساماندهی آن ها داشته باشد.
دکتر سید مرتضی سقائیان نژاد با اشاره به اهمیت 
ساماندهی ورودی های شهر قم اظهار داشت: شهر 
قم دارای هفت ورودی است اما این ورودی ها خارج 
از محدوده شهری بوده و شهرداری نمی تواند اقدام 

جدی برای ساماندهی این ورودی ها داشته باشد.
وی با بیان اینکه باید تعیین تکلیف این موضوع 
شده تا بتوان ساماندهی ورودی های شهر را انجام 
یک  موضوع  این  تکلیف  تعیین  کرد:  ابراز  داد، 
ضرورت است. شهردار قم خواستار جابجایی محل 
اتوبان تهران شد و گفت:  از  عوارضی ورودی قم 
در این مسیر پارک ولایت که در مجاورت نمایشگاه 
بین المللی قم واقع شده ظرفیت بزرگی برای این 

شهر به شمار می رود که می توان از آن برای ایجاد 
فضای مناسب تفریحی شهروندان، گردشگران و 
مسافران بهره برد. وی خاطرنشان کرد: در بوستان 
ولایت 18 هکتار پارک سازی انجام شده و اطراف آن 
نیز 30 هکتار درختکاری و هرس کاری شده است، 
اما با توجه به اینکه خارج از محدوده شهری بوده 
نتوانسته ایم، اقدام جدی در آن به ویژه در ایجاد 

مسیر دسترسی داشته باشیم.

شهردار قم: 

ورودی های شهر برای ساماندهی تعیین تکلیف شوند

کاهش ۳۶ درصدی ازدواج و افزایش 28 درصدی طلاق
گزارش های رسمی از روند افزایشی طلاق و کاهش ازدواج در 10 سال گذشته حکایت دارد. مرکز 
آمار ایران طی گزارشی تفصیلی به بررسی وضعیت شاخص های کلان اقتصادی و اجتماعی از سال 
1390 تاکنون پرداخته که در بخشی از این گزارش در سرفصل جمعیت و نیروی انسانی آماری از 
وضعیت ازدواج و طلاق ثبت شده در کشور از سال 1390 تا 1399 ارائه شده است. این گزارش نشان 
می دهد که نسبت طلاق به ازدواج طی این سال ها از 16.3 به 32.9 افزایش داشته است که روندی 
افزایشی طی کرده ولی در سال 1398 در بالاترین نقطه در این دوره یعنی 33 درصد قرار می گیرد 
ولی در سال گذشته 0.1 درصد کاهش پیدا کرده است. جزئیات دیگری از این آمار نشان می دهد که 
در سال 1390 مجموع ازدواج ثبت شده 874 هزار و 702 نفر بوده که در سال 1399 به 556 هزار 
و 731 نفر کاهش یافته است. در این بازه زمانی روند ازدواج عمدتا کاهشی بوده اما در سال 1395 
اندکی افزایش ازدواج ثبت شده و از حدود 685 هزار و 352 به 704 هزار و 716 نفر می رسد ولی در 

سال بعد با افت حدود 100 هزار نفری مواجه می شود. 
 

روابط عمومی استانداری قم رتبه برتر کسب کرد
 بر اساس ارزیابی وزارت کشور، روابط عمومی استانداری قم در استفاده از شیوه ها و روش های 
نوین و خلاقانه در امر اطلاع رسانی و انتشار اخبار رتبه برتر را کسب کرد. به گزارش دوشنبه شب 
روابط عمومی استانداری قم، در نامه محمدحسن انصاری مشاور وزیر و مسوول هماهنگی امور 
روابط عمومی وزارت کشور خطاب به استاندار قم آمده است: نظر به روند مستمر ارزیابی ادارات 
کل روابط عمومی استانداری قم با هدف صیانت از قدرت تعامل صف و ستاد وزارت متبوع با افکار 
عمومی و جهت دهی پیوسته به همکاران این عرصه برای تقویت توانمندی ها و تعمیق خدمات و با 
عنایت به توفیق اداره کل روابط عمومی استانداری قم در استفاده از روش های نوین رسانه ای برای 
انتشار اخبار و فعال سازی رویکردهای خلاقانه، بدین منظور از مسئولیت شناسی و تلاش های مدیر و 
کارکنان روابط عمومی استانداری قم که رتبه برتر را از این جهت احراز کرده اند، سپاسگزاری و تقدیر 

می نماییم.
 

پلیس راهور: محدودیت های شبانه پابرجاست
 سرهنگ عین الله جهانی معاون اجتماعی پلیس راهور گفت: طرح محدودیت شبانه از ساعت 22 
تا سه صبح همچنان پا برجاست و در صورت ابلاغیه جدید در این زمینه اطلاع رسانی می شود.وی 
ادامه داد: پیشنهاد لغو این محدودیت ها به ستاد ملی مقابله با کرونا ارائه شده اما تصمیم جدیدی 
در این زمینه اتخاذ نشده است.معاون اجتماعی پلیس راهور پیش از این اعلام کرد: ورود و خروج 
به شهرهای قرمز و نارنجی همچنان ممنوع است و هموطنان در صورت رعایت نکردن دستورالعمل 
ستاد ملی مقابله با کرونا جریمه می شوند. به گفته جهانی، ممنوعیت و محدودیت تردد در شهرهای 
قرمز و نارنجی همچنان ادامه دارد اما آمار تعداد شهرهای قرمز و نارنجی تغییر کرده است.وی با بیان 
اینکه براساس ابلاغیه  ستاد ملی مقابله با کرونا به پلیس طرح محدودیت و ممنوعیت ها همچنان 
ادامه دارد، از هموطنان خواست طرح کنترل محدودیت ها را اجرا کرده و در این زمینه با پلیس 

همکاری کنند.  

واکنش یک نماینده به کنسرت خوانندگان ایرانی در ترکیه
رئیس فراکسیون مناطق آزاد و ویژه اقتصادی با اشاره به افزایش خانه خریدن ایرانیان در ترکیه و 
برگزاری کنسرت خوانندگان ایرانی در این کشور گفت: تغییر در سیاست ها و توجه به مردم و خواست  
های آنها بسیار ضروریست.معصومه پاشایی آقا بهرام در صفحه رسمی توییتر خود نوشت:»خرید حدود 
یازده هزار خانه در  ترکیه ! کنسرت هایی که هر شبش صدها میلیارد هزینه برای  ایران دارد و  ثروتمان به 
سرعت در جیب سایر کشورها سرازیر می شود! کمی تغییر در سیاست ها و توجه به مردم و خواست های 

آنها بسیار ضروریست، چرا که ایران متعلق به تمام ایرانیان هست و همه با هم باید بسازیمش!«  

ادعایی درباره سرطان »رستم قاسمی«
به دنبال انتشار خبر بستری شدن »رستم قاسمی« در بیمارستان به دلیل ابتلا به سرطان روده در 
شهریور ماه گذشته، تازه ترین خبرها حاکی از این است که بیماری سرطان وزیر راه و شهرسازی دولت 
رئیسی پیشرفته است و احتمالا وی مجبور به استعفا خواهد شد.هنوز منبعی در وزارت راه یا اطرافیان 

رستم قاسمی درباره این شنیده توضیحی نداده است.

تهدید عراق به شکایت از ایران در دادگاه لاهه 
 وزارت منابع آب عراق اعلام کرد که قصد شکایت از ایران به دادگاه لاهه را دارد. به گزارش ایلنا به 
نقل از الصباح، مهدی رشید الحمدانی، وزیر منابع آب عراق، از قصد وزارت امور خارجه و پارلمان 
عراق برای تشکیل پرونده رسمی علیه ایران در دادگاه لاهه به دلیل سدسازی های گسترده خبر داد.
وی به روزنامه الصباح گفت که در حالی که مذاکرات بغداد با ترکیه در مورد آب های مشترک نتایج 

خوبی به همراه داشت، آنها با ایران به توافق نرسیدند.

رئیس شورای اسلامی شهر قم :

تکلیف همه دستگاه ها درساماندهی 
کارگران مشخص شود

رئیس شورای اسلامی شهر مقدس قم در مورد ساماندهی کارگران ساختمانی 
گفت: ساماندهی و هوشمندسازی فعالیت این افراد فقط وظیفه شهرداری و 
شورای شهر نیست و تکلیف همه دستگاه ها باید در این زمینه مشخص شود، هر 

چند وظایف برخی سازمان ها هم مشخص است که باید انجام شود. 
حسین اسلامی در نشست رسمی و علنی روزدوشنبه  شورای اسلامی شهر با 
تبریک سالروز  ولادت باسعادت حضرت رسول الله )ص( و امام جعفر صادق )ع( 
به ذکر روایتی از حضرت پیامبر )ص( پرداخت و بیان کرد: بر اساس این روایت، 
هرکس بخشی از کار مسلمانان را بر عهده بگیرد و در کار آنان مانند کار خود 

دلسوزی نکند بوی بهشت را استشمام نخواهد کرد.
وی افزود: این روایت در حقیقت نهیبی به همه ما و مسئولان است تا کار مردم 
را مانند کار خویش بشماریم، چراکه اگر چنین نباشد،  بوی بهشت را استشمام 

نخواهیم کرد.
رئیس شورای اسلامی شهر مقدس قم سپس به مناسبت چهارم آبان ماه توجه 
داد و گفت: کاپیتولاسیون در سال 1343 بار دیگر توسط مجلس ملی و سنا وارد 
قانون ایران شد و بیانگر این بود که اگر تبعه کشور خارجی اعم از دیپلمات یا فرد 
عادی، در ایران مرتکب جرم شود، مصونیت دارد و دستگاه قضایی ایران حق 
رسیدگی ندارد که این موضوع اعتراض صریح حضرت امام )ره( و تبعید ایشان 

به ترکیه را به دنبال داشت.
وی به موضوع کاهش ارزش زمین ها و املاک شهری به دلیل اجرای برخی 
پروژه ها پرداخت و اظهار کرد: بر اساس قانون، وقتی دولت و شهرداری ها در 
مقام اعمال حاکمیت سبب ایجاد برخی آسیب ها شوند، الزامی برای جبران 
خود،  اقدامات  برای  هم  شهرداری  حال  عین  در  اما  ندارد  وجود  خسارت 
پیوست های حقوقی در نظر می گیرد و بر اساس اختیارات می تواند در برابر این 

ضررها، کاهش عوارض را لحاظ کند.
رئیس شورای اسلامی شهر مقدس قم سپس به پروژه بلوار جمهوری اسلامی 
در محدوده میدان امام حسین )ع( اشاره و خاطر نشان کرد: لازم است تا این 
پروژه با سرعت و همین امسال عملیاتی شود تا افزایش هزینه ها را به دنبال 

نداشته باشد.
وی در موضوع ساماندهی کارگران ساختمانی نیز اذعان کرد: ساماندهی و 
هوشمندسازی فعالیت این افراد فقط وظیفه شهرداری و شورای شهر نیست و 
تکلیف همه دستگاه ها باید در این زمینه مشخص شود هر چند وظایف برخی 

سازمان ها مشخص است که باید انجام شود.
اسلامی در پایان از کمیسیون خدمات شهری شورای اسلامی شهر خواست 
تا شیوه نامه ای برای وضعیت کارگران ساختمانی تهیه کند تا کار برای آن ها بر 

اساس شیوه نامه دنبال شود.

مدیرعامل سازمان فرهنگی، هنری ورزشی شهرداری قم خبرداد:

اختصاص هفت میلیارد ریال اعتبار 
برای بزرگداشت “روز قم” 

مدیرعامل سازمان فرهنگی، هنری ورزشی شهرداری قم با اشاره به مجموعه 
اقدامات و برنامه های مدیریت شهری برای بزرگداشت روز قم و ایام معصومیه، 
گفت: شهرداری قم هفت میلیارد ریال برای برنامه های این مناسبت پیش بینی 

کرده است.
ابوالقاسم مقیمی روزشنبه درجلسه هماهنگی مراسم های بزرگداشت روز قم 
و ایام معصومیه در تالار کرامت استانداری اظهار داشت: از مهمترین اقدام های 
حوزه فرهنگی هنری شهرداری قم پیگیری درج مصوبه شورای فرهنگ عمومی 
مبنی بر نام گذاری بیست وسوم ربیع الاول سالروز ورود حضرت معصومه)س( به 
قم به عنوان “روز قم” در تقویم رسمی کشور است که  امیدواریم امسال محقق 

شود.
به تلاش های صورت گرفته جهت جذب مشارکت های سایر  با اشاره  وی 
دستگاه های اداری و اجرایی برای برنامه های این ایام یادآور شد: سال گذشته 
برخی دستگاه ها در این زمینه کمک کردند که توقع و انتظار ما این بوده که 
امسال نیز در ردیف های بودجه و سرفصل اعتباری خود، سرفصل های مرتبط 

با این روز را تعریف کنند.
مدیرعامل سازمان فرهنگی، هنری ورزشی شهرداری قم افزود: دستگاه های 
و  افتتاحیه ها  شاهد  ایام  این  در  که  کنند،  برنامه ریزی  به گونه ای  استان 
اختتامیه ها، جشنواره ها و یا ارائه خدمات در حوزه تخفیف ها، امکانات و صدور 

مجوزها باشیم .
وی ادامه داد: متأسفانه از سوی دستگاه ها، اعتبارات اختصاصی برای این امر 
تخصیص داده نمی شود که با توجه به نزدیک شدن به فصل بودجه ریزی، این 

تمهیدها برای سال 1401 انجام شود.
مقیمی همچنین تولید آثار هویت بخش برای معرفی ابعاد گوناگون شهر قم را 
نیز از دیگر برنامه های ایام و مناسبت روز قم خواند و گفت: سال قبل حداقل 36 
کلیپ از نقاط مختلف شهری قم تهیه شد و امسال نیز 13 کلیپ یک دقیقه ای 

در حال تولید است.
دیگر  ازجمله  نیز  را  قم  میراثی  نقاط  برای  هویت سازی  و  تاریخ سازی  وی 
برنامه ها ذکر و اذعان کرد: با هماهنگی اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی، مجموعه گنبد سبز را برای برپایی تور قم گردی تحویل گرفتیم و 

به مدت 10 شب نیز جُنگ های شبانه ای را خواهیم داشت.
مطابق مصوبه سال 97 شورای فرهنگ عمومی قم، بیست وسوم ربیع الاول 
سالروز ورود حضرت معصومه)س( به قم به عنوان روز قم نام گذاری شده است .*

 
سرپرست سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری قم:

۵۰۰ دانش آموز برتر خانواده 
تاکسیرانی قم تقدیر می شوند

سرپرست سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری قم گفت: امسال 
نیز به روال سال های قبل از 500 دانش آموزان مقطع ابتدای با معدل 20 یا 

خیلی خوب تقدیر می شود.
علی نیک با اشاره به اهمیت ارائه خدمات به خانواده تاکسیرانی اظهار داشت: 
خانواده تاکسیرانی و مجموعه های حمل ونقلی، مجموعه ای بزرگ بوده که باید 

به عنوان نخستین تشکل های شهر از آن نام ببریم.
وی تعداد تاکسی های مالک در سطح شهر را عددی بالغ بر 5 هزار و 714 
دستگاه تاکسی اعلام کرد و افزود: علاوه بر این تعداد، بیش از 2 هزار و 500 
دستگاه تاکسی کمکی، سرویس مدارس، وانت بارها و کامیونت ها فعال بوده که 
بیش از 16 هزار نفر به صورت مستقیم زیرمجموعه سازمان تاکسیرانی فعالیت 

می کنند.
سرپرست سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری قم، خانواده 
مجموعه حمل ونقل را عددی بالغ بر 70 هزار نفر دانست و ادامه داد: خانواده 
مجموعه حمل ونقلی در شهر قم، خانواده ای بزرگ بوده که باید علاوه بر ارائه 

خدمات به صاحبان خودرو، به خانواده این افراد نیز توجه کنیم.
وی ارائه خدمات به خانواده حمل ونقلی را نیازمند اعتبارات مالی قابل توجه ای 
عنوان کرد و یادآور شد: سازمان تاکسیرانی شهرداری قم در سال های گذشته 
سعی کرده توجه و نگاه ارزشی خود را به خانواده زیرمجموعه سازمان نشان داده 

و قدم های کوچکی در این زمینه برداشته است.
نیک تقدیر و تشکر از دستاوردهای علمی فرزندان خانواده تاکسیرانی را 
به عنوان یکی از توجهات سازمان نام برد و ابراز کرد: امسال نیز به روال سال های 
قبل از دانش آموزان مقطع ابتدای با معدل 20 یا خیلی خوب با لوح تقدیر و بن 

خرید قدردانی و تشویق می شود.
و گفت:  اعلام کرد  نفر  بالغ بر 500  را عددی  ثبت نام کنندگان  تعداد  وی 
درصورتی که کسی از ثبت نام جامانده می تواند درخواست خود را ارائه داده و به 
هر نفر 2 میلیون ریال بن خرید لوازم تحریر از بهترین فروشگاه ها در سطح شهر 

هدیه داده می شود.

رئیس پلیس آگاهی فرمانده انتظامی استان قم :

پزشک قلابی در قم دستگیر شد
رئیس پلیس آگاهی فرمانده انتظامی استان از دستگیری پزشک قلابی در قم خبر داد. سرهنگ میکائیل 
قهرمانپور اظهارداشت: در پی دریافت گزارشی از دانشگاه علوم پزشکی قم مبنی بر اینکه فردی با طراحی 
وبلاگ در اینترنت و تبلیغات در فضای مجازی به عنوان پزشک متخصص داخلی با درج شماره نظام پزشکی 
و مهر، بیماران را در منزل معاینه و نسخه صادر می کند، به لحاظ اهمیت موضوع و غیر عادی بودن امر طبابت 
در منزل و به خطر افتادن جان شهروندان، موضوع به صورت ویژه در دستورکار قرار گرفت.وی افزود: متهم 
که فردی 45ساله و تبعه خارجی است، در تبلیغات خود در فضای مجازی، خود را دارای سوابق کاری در 
بیمارستان های مهم قم و تهران قلمداد کرده است.رئیس پلیس آگاهی فرمانده انتظامی استان قم ادامه داد: 
کارآگاهان با شناسایی متهم از طریق فضای مجازی، با رعایت اصل غافلگیری و اشراف اطلاعاتی، متهم را در 
منزلش دستگیر و مطالبه مدارک و مجوز مثبته پزشکی کردند لیکن وی با عنوان اینکه دارای مدرک دکتری 
پزشکی از دانشگاه معتبر کشورش می باشد و مدارکش در ایران به سرقت رفته، نمی تواند مجوزی ارائه کند.وی 
تصریح کرد: درتحقیقات تکمیلی گارآگاهان مشخص شد، شماره نظام پزشکی وی مربوط به یکی از پزشکان 
در شهرهای شمالی کشور است که متهم به صورت غیر قانونی آن را جعل و سوء استفاده کرده و با جعل عنوان 
پزشک متخصص داخلی و درمان بیماران، دخالت درامورپزشکی کرده است.سرهنگ قهرمانپور خاطرنشان 

کرد: متهم با تشکیل پرونده به مرجع قضائی معرفی و با صدور قرار قانونی مناسب روانه زندان شد.
 

مرکز رسانه قوه قضائیه خبر داد:

تشکیل هیئت ویژه برای بررسی پرونده سرقت بادام هندی 
مرکز رسانه قوه قضائیه در اطلاعیه ای اعلام کرد: برای بررسی حکم صادر شده در پرونده موسوم به سرقت 
بادام هندی و موضوع عدم تناسب مجازات تعیین شده با جرم رخ داده، هیات ویژه ای در دادگستری استان 
قم تشکیل شده است.  مرکز رسانه ای قوه قضائیه روز دوشنبه در این اطلاعیه تصریح کرده است: رییس کل 
دادگستری استان قم به محض اطلاع از صدور حکم 10 ماه حبس تعزیری و چهل ضربه شلاق برای فردی 
که بادام هندی را از مغازه ای به سرقت برده است، دستور تشکیل هیات ویژه ای را داده  تا مسئله را از جنبه 
های مختلف بررسی نمایند. در این اطلاعیه آمده است: با توجه به ابعاد مختلف پرونده و اینکه فرد مذکور در 
سال 98 نیز به جرم سرقت ، محکومیت یک سال حبس را داشته که به واسطه بازگرداندن مال سرقتی اجرای 
حکم او تعلیق گردیده، هیاتی ویژه مامور شده موضوع را از جنبه های مختلف مورد بررسی قرار دهد. مرکز 
رسانه قوه قضائیه در این اطلاعیه ادامه داد: با توجه به لزوم تناسب بین جرم و مجازات و ابعاد حقوقی این 
پرونده هیات مذکور تلاش خواهد کرد تا از تمام ظرفیت های قانونی برای تقلیل مجازات و کمک به محکوم 
این پرونده استفاده شود.    در این اطلاعیه خاطرنشان شده است : رییس عدلیه در طول سه ماه گذشته مکررا 
در خصوص لزوم توجه به تناسب احکام صادر شده با میزان جرم رخ داده نکاتی را متذکر شده اند و این مسئله 

جزو سیاست های اصلی دوران تحول و تعالی قوه قضائیه محسوب می شود.

جانشین فرمانده انتظامی استان قم خبرداد:

کشف محموله پوشاک و لوازم آرایشی قاچاق
جانشین فرمانده انتظامی استان از کشف محموله پوشاک و لوازم آرایشی قاچاق در قم خبر داد. 

سردار بهادر اسماعیلی اظهار داشت:در راستای برخورد با قاچاقچیان کالا و ارز، ماموران گشت یگان امداد 
این فرماندهی در عوارضی قم به تهران به 2 دستگاه خودرو  پژو 405 و تیبا مشکوک شده و با استفاده از فنون 
پلیسی و اقدامات قانونی،آن ها را توقیف  و 2نفر راننده را دستگیر کردند.  وی افزود: پس از بازرسی داخل 
خودرو های توقیفی 350 ثوب کاپشن مردانه،1900 ثوب پوشاک مردانه،834 عدد کرم دست و صورت و 790 
عدد اسپری موی قاچاق کشف شد. جانشین فرمانده انتظامی استان ادامه داد:برابر اعلام کارشناسان،ارزش 
ریالی کالاهای مکشوفه 6میلیارد و 500میلیون ریال برآورد شده است. سردار اسماعیلی خاطرنشان کرد: 
مبارزه با قاچاقچیان و اخلالگران اقتصادی با قوت و بیش از پیش ادامه خواهد داشت و اجازه نمی دهیم 

قاچاقچیان به راحتی نقشه های شوم خود را عملی کنند.
 

طرح:مهدی عزیزی

تهدید اداره گاز اثر کرد!

معاون هماهنگی امور زائران استانداری قم با اشاره به اینکه ایام معصومیه، 
قابلیت تبدیل شدن به مراسم جهانی را دارد گفت :رویکرد ما به ایام معصومیه 
مانند رویکردی که به دهه کرامت داریم، باید جهانی باشد، و ابعاد آن از سطح 

محلی و ملی فراتر برود.
یونس عالی پور روز دوشنبه درجلسه هماهنگی مراسم های بزرگداشت روز 
قم و ایام معصومیه در تالار کرامت استانداری با تاکید بر اینکه شهرهای زیارتی 
باید در مقایسه با سایر شهرهای کشور ساختار سازمانی متفاوتی داشته باشند، 
زیارتی ضروری است، قم  اظهارداشت: تدوین منظومه مدیریتی شهرهای 

پیشنهاد دهنده این طرح به مسئولان عالی رتبه کشوری باشد. 
یونس عالی پور روز دوشنبه درجلسه هماهنگی مراسم های بزرگداشت روز قم 
و ایام معصومیه در تالار کرامت استانداری ، اظهار داشت: ما باید به مقام های 
ارشد بقبولانیم که ساختار شهرهای زیارتی به ویژه قم و مشهد با بقیه شهرها 

فرق کند.
وی افزود: دلیلی ندارد که چارت سازمانی شهرهایی مانند اراک و اصفهان 

با قم یکی باشد.
به  قم  دایره المعارف  و  دانش نامه  تدوین  لزوم  درادامه  استاندارقم  معاون 

عنوان یک طرح کلان پژوهشی را نیز مورد توجه قرار داد و گفت: این حرکت 
باید از طریق شورای فرهنگ عمومی و همچنین شورای برنامه ریزی و توسعه 
استان دنبال شود و از ظرفیت ها و توانایی های حوزه های علمیه، دانشگاها و 

موسسه های آموزش عالی نیز استفاده لازم صورت گیرد.
وی در بخشی از سخنان خود با اشاره به تجربه برگزاری هفته های فرهنگی 
و اقتصادی قم در استان ها و کشورهایی نظیر مالزی و لبنان بیان داشت: 
این اقدام نتایج مطلوبی داشته، ما متولیان قم باید به سمتی حرکت کنیم که 
برگزاری هفته های قم در قالب برپایی نمایشگاه های فرهنگی و اقتصادی را به 
منظور معرفی آثار، مفاخر، بزرگان و ظرفیت های فرهنگی و اقتصادی استان در 

دستور کار داشته باشیم.
عالی پور همچنین با اشاره به اینکه ایام معصومیه، قابلیت تبدیل شدن 
به مراسم جهانی را دارد، خاطرنشان کرد: رویکرد ما به ایام معصومیه مانند 
رویکردی که به دهه کرامت داریم، باید جهانی باشد، و ابعاد آن از سطح محلی 

و ملی فراتر برود.
لزوم مشارکت دستگاهها در برگزاری ویژه برنامه های روز قم 

بیماری کرونا  به وضعیت  با اشاره  زائرین استاندار  امور  معاون هماهنگی 
در استان افزود : ویژه برنامه های این ایام معصومیه باید بر اساس مصوبات 
ستاد ملی کرونا و با در نظر گرفتن دستورالعمل های بهداشتی ابلاغی وزارت 

بهداشت برگزار شوند. 
وی خدمات رسانی ویژه به زائرین و مجاورین حرم مطهر حضرت معصومه 
)س( و مسجد مقدس جمکران را اولویت دستگاههای اجرایی عضو ستاد 
تسهیلات زائرین عنوان و خاطرنشان کرد: دستگاه های خدمات رسان باید 
آمادگی لازم برای ارائه خدمات رفاهی مورد نیاز زائران و میهمانان این ایام را 

داشته باشند.
وی با اشاره به اجرای ویژه برنامه های موفق این روز در سال گذشته گفت : 
برنامه های سالروز ورود حضرت معصومه )س( باید گستره فرااستانی داشته تا 

در اذهان عمومی مردم این روز کاملا تثبیت شود. 

معاون هماهنگی امور زائران استانداری قم:

ایام معصومیه، قابلیت تبدیل شدن به مراسم جهانی را دارد 

معاون دادستان قم از اجرای طرحی موسوم به »زیست عفیفانه در حوزه اصناف« در 
سطح استان قم خبر داد. 

حجت الاسلام والمسلمین ابوالفضل تحریری از شروع "طرحی جامع و دربردارنده 
اقدامات ایجابی و سلبی در حوزه کسب وکار" خبر داد و افزود: در این راستا کمیته های 
مشورتی، فرهنگی، رصد و ارزیابی برای برنامه ریزی و اجرای یک طرح همه جانبه از 
سوی قرارگاه کنترل و کاهش آسیب های اجتماعی دادسرا تشکیل شده و آغاز به کار 

کرده اند.
وی، در جلسه استانی که در این راستا با حضور مسوولان سپاه، اداره نظارت بر اماکن 
ناجا، اتاق اصناف، بسیج اصناف و دیگر ادارات مرتبط در دادسرای قم برگزار شد، بر 
تلاش جدی مسوولان استان برای ترویج زیست عفیفانه در حوزه کسب وکار با توجه به 

مطالبات عمومی در شهر مذهبی قم تاکید کرد.
وی در خصوص چارچوب کلی این طرح، گفت: در بخش ایجابی این طرح برای 

و  امتیازاتی در نظر گرفته شده است  و عفیف  امین، مومن، خوش اخلاق  کاسبان 
فعالیت کسب وکارهایی  برای  و محدودیت هایی  نیز، محرومیت ها  در بخش سلبی 
اعمال می شود. تحریری خاطرنشان کرد:  را رعایت نمی کنند،  که شوون اسلامی 
شناسایی کاسبان عفیف و تقدیر مادی و معنوی مانند اعطای وام، تخفیف تبلیغات در 
بسترهای تبلیغاتی شهری و رسانه ای، تخفیف برخی هزینه های صنفی و مالیاتی، از 
پیشنهادهایی بود که برای طرح ایجابی در این جلسه مطرح شد. به گفته وی، در بخش 
سلبی نیز بازرسی از طریق بسیج اصناف و بازرسی افتخاری و مردمی و آموزش آن ها، 
تذکر به فروشگاه های متخلف به دلیل عدم رعایت شوون اسلامی و در صورت تکرار 
تخلف اخطار پلمپ و جریمه و در نهایت تعلیق فعالیت صنفی واحد اعمال خواهد شد. 
بر اساس این گزارش، »طرح زیست عفیفانه در حوزه اصناف« پس از برگزاری جلسات 
تکمیلی با حضور مسوولان مربوطه و تعیین نقشه راه و هم راستاسازی ارگان های دخیل 

و جمع بندی مباحث و پیشنهادها، در استان پیاده سازی، نظارت و اجرا خواهد شد

معاون دادستان قم اعلام کرد؛

طرح »زیست عفیفانه در حوزه اصناف« اجرا می شود

به شماره ثبت: 694 و  شناسه ملی: ۱۰۵9۰۰۰6828
بدینوسیله از اعضای محترم خانه مطبوعات استان قم دعوت می شود در مجمع 
عمومی عادی سالیانه آن که در روز چهارشنبه ۱9 آبان۱4۰۰ از ساعت ۱۰ تا ۱2  به 
 khanehmatbooat.ir صورت الکترونیکی و از طریق سایت خانه مطبوعات به آدرس
برگزار می شود شرکت فرمایند. دستور  جلسه: گزارش هیئت مدیره و بازرسان ، انتخاب 
بازرسان برای مدت یک سال و مواردی که طبق اساسنامه در وظایف و اختیارات مجمع 

عمومی است . 
بر این اساس، اعضای اصلی خانه مطبوعات استان قم می توانند در زمان مقرر و 

با مراجعه به سایت خانه مطبوعات و ورود با نام کاربری، آرای خود را ثبت نمایند .

آگهی دعوت مجمع عمومی سالیانه خانه مطبوعات استان قم

هیئت مدیره خانه مطبوعات استان قم

ملی  شرکت  دیسپاچینگ  مدیر 
گاز با اشاره به افزایش صد در صدی 
مصرف گاز از یک هفته پیش تهدید 
کرد که با مشترکان پر مصرف برخورد 

می شود..


